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Κυβερνητικές 
κινήσεις με προ-
εκλογική χροιά 

▶ΣΕΛ. 4

Επικίνδυνος νταής
• «Ξύνονται» για θερμό

επεισόδιο οι Τούρκοι 
στην κυπριακή ΑΟΖ 

αλλά δεν τους βγαίνει     
▶ΣΕΛ. 3

Σεβασμός
ςτην κοινωνία

ΕΤΑΙΡΙΚΗ 

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΕΥΘΥΝΗ 

Μη μου τη...Θάνου τάραττε

SUPER LEAGUE - NOVA

Πυροβολούν τα πόδια τους
και ζητούν... αποζημίωση

Καπράλος και Κούβελος
ξανά στο ρίνγκ της ΕΟΕ

• Aφού πρώτα οι ιδιοκτήτες των ΠΑΕ στόλισαν ο ένας
τον άλλον με επίθετα του τύπου «ο λαθρέμπορος», «ο ναρ-

κέμπορος», «ο φοροφυγάς», «αυτός που στήνει αγώνες»
κ.τ.λ., υποβαθμίζοντας έτσι το προϊόν και απομακρύνοντας
φιλάθλους, χορηγούς και τηλεοπτικούς σταθμούς στη συ-
νέχεια θέλουν τα ίδια λεφτά σαν να μη συμβαίνει τίποτα

• Η «Α» ως γνωστόν δεν χαϊδεύει αυτιά... Τον περασμένο Φε-
βρουάριο όταν τα άλλα ΜΜΕ ποιούσαν την νήσσαν με νομικά
και μόνο κριτήρια ήταν η μόνη που προέβλεψε ότι οι εκλογές
της ΕΟΕ θα επαναληφθούν, όπως αποφάσισε χθες το ΣτΕ

• Η υπερκομματική (;) ως πρόεδρος του Αρείου Πάγου προ
ολίγων ημερών συντονίστηκε πλήρως με τις κυβερνητικές
τοποθετήσεις κατηγορώντας όλο το φάσμα της αντιπολί-
τευσης γιατί τόλμησαν να στηλιτεύσουν την ταχύτατη εναλ-
λαγή ρόλων, αυτή του «άτεγκτου δικαστή» και του νομικού
υποστηρικτή των κυβερνητικών θέσεων.   ▶ΣΕΛ. 8-9

Ο «ΣΟΥΛΤΑΝΟΣ» ΒΡΥΧΑΤAI ΑΝ ΚΑΙ ΓΝΩΡΙΖΕΙ ΟΤΙ Ο ΣΤΡΑΤΟΣ ΤΟΥ
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«Ο
τουρισμός έχει καθοριστικό ρόλο στην εθνική προσπάθεια για την παραγωγική ανασυγκρότηση της χώρας και αποτελεί το-
μέα υψηλής κυβερνητικής προτεραιότητας». Τάδε έφη η υπουργός Τουρισμού, Έλενα Κουντουρά. Συμπλήρωσε
δε πως «ο τουρισμός είναι ο κεντρικός πυλώνας ανάπτυξης, συνεισφέροντας με περισσότερο από 20% του ΑΕΠ, αλλά και

περίπου με ένα εκατομμύριο άμεσες και έμμεσες θέσεις εργασίας».
Με δεδομένο, λοιπόν, πως το 2017 θα εξελιχθεί (σύμφωνα πάντα με την υπουργό) σε έτος σταθμό για τον τουρισμό, θα

μπορούσε κανείς να συμπεράνει πως η Ελλάδα εκμεταλλεύεται το χρυσοτόκο κοίτασμά της. Και η αλήθεια είναι ότι τα τε-
λευταία χρόνια ο τουρισμός σταθερά αυξάνεται, επιτρέποντας σε εκείνους που δραστηριοποιούνται στο χώρο να χαμογελούν
καταρχήν. Γιατί σε δεύτερη ανάγνωση, από την αύξηση αυτή κερδίζουν περισσότερα οι ενδιάμεσοι –π.χ. πρακτορεία– παρά
οι άμεσα εμπλεκόμενοι. Και πώς αποδεικνύεται αυτό; Μα φυσικά από τα επίσημα στοιχεία.

Σύμφωνα με τα στοιχεία της Τράπεζας της Ελλάδος για το διάστημα Ιανουαρίου - Οκτωβρίου 2016, τα τουριστικά έσοδα
της χώρας μειώθηκαν κατά 4,2% ή κατά 575 εκατ. ευρώ σε σχέση με την ίδια περίοδο του 2015. Επίσης, η μέση κατά κε-

φαλήν δαπάνη των ξένων τουριστών μειώθηκε
κατά 9% και περιορίσθηκε στα 537 ευρώ. Σε ε-
πίπεδο βασικών αγορών, πτωτικά κινήθηκαν
στο δεκάμηνο τα τουριστικά έσοδα από τους Α-
μερικανούς, Γάλλους, Γερμανούς και Βρετανούς
τουρίστες και ανοδικά από τους Ρώσους. Για το
ίδιο διάστημα, οι αφίξεις ξένων τουριστών αυ-
ξήθηκαν κατά 4,7%, φθάνοντας σε 23,5 εκατ.
Ανοδικά κινήθηκαν οι αφίξεις από τη βρετανι-
κή, τη ρωσική, τη γερμανική και την αμερικά-
νικη αγορά και πτωτικά από τη γαλλική.

Και αν οι αριθμοί κουράζουν, ας πούμε μια ιστορία που συνέβη στο νησί των Ιπποτών, την ούτως ή άλλως τουριστική Ρό-
δο: Ένα ζευγάρι Βρετανών τουριστών μετέβη σε κατάστημα στην Παλιά Πόλη, στην πλατεία Ιπποκράτους, παρήγγειλε, έφα-
γε, και αφού έδωσε συγχαρητήρια για την ποιότητα του φαγητού και τις παρεχόμενες υπηρεσίες, σηκώθηκε να φύγει χωρίς
να πληρώσει τον λογαριασμό! Αφού χαιρέτησαν κι αντί να κατευθυνθούν προς το ταμείο κατευθύνθηκαν προς την έξοδο, τό-
τε ο ιδιοκτήτης ευγενικά τους «υπενθύμισε» πως έπρεπε να πληρώσουν. Και οι δύο, μάλλον έκπληκτοι, έδειξαν τα βραχιο-
λάκια τους στον ιδιοκτήτη του καταστήματος, λέγοντάς του, πως έχουν πληρώσει πακέτο διακοπών «all inclusive», θεωρώ-
ντας προφανώς πως θα είχαν δωρεάν φαγητό και ποτό στα καταστήματα όλου του νησιού! Αυτός λοιπόν είναι ο τουρι-
σμός που φιλοξενούμε. Υπάρχουν και άλλα: Στη Λίνδο τουρίστας επισκέφθηκε κατάστημα με τουριστικά είδη ρωτώντας αν
μπορεί να αγοράσει το μισό σαπούνι(!) και όχι ολόκληρο.

Στην αρχή ο καταστηματάρχης νόμιζε βέβαια ότι επρόκειτο περί αστείου, αφού η τιμή του συγκεκριμένου προϊόντος δεν
ξεπερνούσε τα 2-3 ευρώ, αλλά δυστυχώς, πολύ γρήγορα κατάλαβε ότι ο τουρίστας σοβαρολογούσε!

Και όλα αυτά όταν σύμφωνα με τον πρόεδρο της Συνομοσπονδίας Επιχειρηματιών Τουριστικών Καταλυμάτων Ελλάδος
και αντιπρόεδρο του ΣΕΤΕ Π. Τοκούζη παράνομα είναι σχεδόν τα μισά από τα καταλύματα που ενοικιάζονται στη Ρόδο, πο-
σοστό που ξεπερνά κάθε προηγούμενο ρεκόρ.

Όλα αυτά η ομολογουμένως δραστήρια υπουργός τα γνωρίζει. Ίσως γι’ αυτό δεν προβαίνει σε έξαλλους πανηγυρισμούς,
διαβάζοντας πιθανότατα πίσω από τους αριθμούς αυτά που άλλοι συνάδελφοί της στην κυβέρνηση αγνοούν. Ο τουρισμός δε-
δομένα θα μπορούσε να αποτελέσει κεντρικό πυλώνα ανάπτυξης. Μιας ανάπτυξης όμως all inclusive κι όχι γιαλαντζί…

Ανάπτυξη 
all inclusive

8 σελιδεσ
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• «Απέναντι» στην τουρκική αρμάδα και το «Barbaros», βρίσκονται
δύο γαλλικές φρεγάτες –η μία τελευταίας τεχνολογίας κλάσης Fremm-, μία ΤΠΚ
και μία κανονιοφόρος του ελληνικού ΠΝ

Επικίνδυνα παιχνίδια
στην κυπριακή ΑΟΖ

Δεν πέρασαν δύο εικοσιτε-
τράωρα από την άφιξη του
πλωτού γεωτρύπανου
West Capella στο Οικόπε-
δο 11 της Κυπριακής ΑΟΖ
και η Άγκυρα κορυφώνει
τις προκλήσεις στέλνοντας
στην περιοχή το ερευνητι-
κό σκάφος «Barbaros»,
δύο φρεγάτες και ένα υπο-
βρύχιο.

Ρεπορτάζ: 
Κώστας Παπαδόπουλος

Τ
ην ίδια ώρα, με ανα-
κοίνωση του, το τουρ-
κικό υπουργείο Εξωτε-
ρικών τονίζει: «Παρα-
κολουθούνται από κο-

ντά οι μονομερείς ενέργειες της
“Ε/Κ πλευράς στην Ανατολική Με-
σόγειο” για τους υδρογονάνθρακες
στην Ανατολική Μεσόγειο, οι ο-
ποίες παραβλέπουν τα βασικά δι-
καιώματα των Τούρκων της Κύ-
πρου, ως συνιδιοκτητών του νησι-
ού, στις φυσικές πηγές. Η Τουρκία
έχει προειδοποιήσει εξαρχής (για
τις συνέπειες) τέτοιου είδους ανεύ-
θυνων βημάτων εκ μέρους της Ε/Κ
πλευράς», ενώ διαμηνύει πως: «Η
Τουρκία είναι αποφασισμένη να
διαφυλάξει τα δικά της δικαιώματα
και συμφέροντα στην δική της υ-
φαλοκρηπίδα και να συνεχίσει την
υποστήριξη που παρέχει στην Τ/Κ
πλευρά. Σε αυτό το πλαίσιο, θα δο-
θεί η κατάλληλη απάντηση σε συ-
νεργασία με την Τ.Δ.Β.Κ., στις μο-
νομερείς ενέργειες της Ε/Κ πλευ-
ράς, οι οποίες παραγνωρίζουν τα
νόμιμα δικαιώματα των Τούρκων
της Κύπρου στις πηγές φυσικού
πλούτου που βρίσκονται στα περί-
χωρα του νησιού».

Από την πλευρά του, ο υπουρ-
γός Ενέργειας της Κύπρου, Γιώρ-
γος Λακκοτρύπης, προσπάθησε να
μην τροφοδοτήσει τους υψηλούς
τόνους που συντηρούνται, ρίχνο-
ντας τις προσδοκίες για τις ενερ-
γειακές δυνατότητες του Οικοπέ-
δου 11. «Ψυχραιμία, λίγα λόγια.
Δεν πρέπει να εμπλακούμε σε ένα
επικοινωνιακό παιχνίδι που προ-
σπαθεί να στήσει η Τουρκία», συ-
νιστά ο κυβερνητικός εκπρόσωπος
της Κυπριακής Δημοκρατίας, Νί-
κος Χριστοδουλίδης και σημειώ-
νει πως «δεν υπάρχει καμία πολε-
μική ατμόσφαιρα στην ανατολική
Μεσόγειο, και αυτοί που τα διαδί-
δουν αυτά, ίσως έχουν στόχο να
πλήξουν τα συμφέροντα και τα κυ-

ριαρχικά δικαιώματα της Κυπρια-
κής Δημοκρατίας ή άλλους ζωτι-
κούς τομείς της κυπριακής οικονο-
μίας».

Λεονταρισμοί Ερντογάν
Η διαρκής αμφισβήτηση της Άγκυ-
ρας στο δικαίωμα της Λευκωσίας
να εκμεταλλευθεί τους ενεργεια-
κούς πόρους της, έχει προκαλέσει
κλίμα αντιπαράθεσης. Σε αυτό συ-
νέβαλε και η αποτυχία των δια-
πραγματεύσεων στο Κρανς Μοντά-
να της Ελβετίας, όπου η Τουρκία
με τον πλέον επίσημο τρόπο έδειξε
πως θέλει να «ελέγχει» το νησί μέ-

σω της στρατιωτικής της παρου-
σίας. Αξίζει, πάντως, να σημειώ-
σουμε ότι η Αθήνα έδειξε ιδιαίτερη
αποφασιστικότητα, απαντώντας σε
αυστηρό τόνο σε κάθε ανακοίνω-
ση της γειτονικής χώρας. Παράλ-
ληλα, με την παρουσία ενός ΤΠΚ
και μίας κανονιοφόρου του ΠΝ
στην περιοχή, η Ελλάδα στέλνει η-
χηρό μήνυμα πως το «δόγμα ενι-
αίου αμυντικού χώρου» είναι ισχύ. 

Όλα αυτά σε μία περίοδο που οι
τουρκικές ένοπλες δυνάμεις έχουν
αποψιλωθεί από έμπειρα στελέχη,
μετά το πογκρόμ διώξεων που α-
κολούθησε την αποτυχημένη από-

πειρα πραξικοπήματος πέρσι. Χα-
ρακτηριστικό είναι ότι «επιστρα-
τεύτηκαν» σπουδαστές από άσχε-
τες σχολές για να καλύψουν τα κε-
νά στις ακαδημίες Στρατού, Αερο-
πορίας και Ναυτικού, μετά την α-
πομάκρυνση σπουδαστών ως
πραξικοπηματίες. Το αποτέλεσμα
είναι οι τουρκικές ένοπλες δυνά-
μεις να αποκτούν νέους αξιωματι-
κούς με θητεία περίπου τεσσάρων
μηνών στη σχολή. Η ίδια ακριβώς
κατάσταση επικρατεί και στις Ειδι-
κές Δυνάμεις της γειτονικής χώ-
ρας, όπου ενισχύθηκαν με 200 ά-
τομα από άσχετες σχολές και με

λειψή εκπαίδευση. Ούτε λόγος φυ-
σικά για έμπειρους πιλότους μαχη-
τικών αεροσκαφών, με τους Έλλη-
νες να φοβούνται ατύχημα λόγω
της αδεξιότητας και της έλλειψης ε-
μπειρίας των «αντιπάλων» τους
στους ουρανούς του Αιγαίου.

Ισχυρές συμμαχίες
Σε μία περίοδο που οι σχέσεις Η-
ΠΑ - Τουρκίας δεν μπορούν να χα-
ρακτηριστούν αρμονικές, η Ουά-
σιγκτον έστειλε το δικό της μήνυ-
μα: «Η πολιτική των Ηνωμένων
Πολιτειών για την ΑΟΖ της Κύ-
πρου είναι μακρά. 

Αναγνωρίζουμε το δικαίωμα της
Κυπριακής Δημοκρατίας να ανα-
πτύξει τους πόρους της στην Απο-
κλειστική Οικονομική Ζώνη της.
Συνεχίζουμε να πιστεύουμε ότι οι
πόροι πετρελαίου και φυσικού αε-
ρίου του νησιού, όπως και όλοι οι
πόροι του, θα πρέπει να κατανέμο-
νται ακριβοδίκαια και μεταξύ των
δύο κοινοτήτων στο πλαίσιο μιας
συνολικής διευθέτησης. Συνεχί-
ζουμε να αποθαρρύνουμε δράσεις
που αυξάνουν τις εντάσεις στην πε-
ριοχή». Παράλληλα, στην περιοχή
πλέει –ως «τοποτηρητής» το αερο-
πλανοφόρο «USS George H.W.
Bush».

Αναφοράς χρήζει το γεγονός, ό-
τι στην περιοχή πέριξ του «West
Capella» πλέουν και δύο γαλλικές
φρεγάτες που ελλιμενίζονταν στη
Λεμεσό. Τις έρευνες στο Οικόπε-
δο 11 έχει αναλάβει η γαλλοϊταλι-
κή κοινοπραξία Total - Eni, γι’ αυ-
τό και παρουσία των πολεμικών
σκαφών «Chevalier Paul» και
«Languedoc» αποτελεί έμμεσο –αλ-
λά σαφές- μήνυμα προάσπισης
των γαλλικών συμφερόντων. Αυ-
τό που μένει να φανεί είναι εάν έ-
νας ακόμη Ιούλιος θα είναι «θερ-
μός» για την Άγκυρα. Να θυμίσου-
με ότι 20 Ιουλίου έγινε η εισβολή
στη Μεγαλόνησο, ενώ 15 Ιουλίου
εκδηλώθηκε και το αποτυχημένο
πραξικόπημα.

Tο γεωτρύπανο
West Capella,
συμφερόντων
γαλλοϊταλικής
κοινοπραξίας είναι
περιστοιχισμένο
από τουρκικά,
ελληνικά και
γαλλικά πολεμικά
πλοία.
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• Αν και επισήμως το Μαξίμου ούτε που συζητά για κάλπες, η κυβέρνηση
αφενός κλείνει το μάτι στους εργαζομένους στους ΟΤΑ αφετέρου ετοιμάζεται για
ριψοκίνδυνη έξοδο στις αγορές, ποντάροντας σε επικοινωνιακά κέρδη

Κυβερνητικές κινήσεις 
με προεκλογική χροιά 

Ρεπορτάζ: Θεοδόσης Παπανδρέου

Π
ροσλήψεις, επιδόματα
και υποσχέσεις στους ερ-
γαζομένους της τοπική
αυτοδιοίκησης έφερε το
νομοσχέδιο του Πάνου

Σκουρλέτη. Ο υπουργός Εσωτερικών
κλείνει το μάτι στους εργαζομένους ε-
κτιμώντας προφανώς στην κυβέρνηση
πως με αυτόν τον τρόπο θα ανακτή-
σουν τις δημοσκοπικές καταρχήν δυ-
νάμεις τους σε έναν τομέα όπου η θέ-
ση της Νέας Δημοκρατίας και του Κυ-
ριάκου Μητσοτάκη είναι ξεκάθαρη:
μικρότερο δημόσιο.

Οι θεσμοί είναι ενήμεροι για ορι-
σμένα στοιχεία του νομοσχεδίου για
τους ΟΤΑ και τώρα το αξιολογούν στο
σύνολό του, δήλωσε ερωτηθείσα σχε-
τικά η εκπρόσωπος της Ευρωπαϊκής
Επιτροπής, αρμόδια για τις Οικο-
νομικές υποθέσεις Βανέσα Μοκ.
Κληθείσα, κατά την καθιερωμένη ενη-
μέρωση του Τύπου στις Βρυξέλλες, να
σχολιάσει δημοσιεύματα του ελληνι-
κού Τύπου για το πολυνομοσχέδιο που
προωθείται στη Βουλή, ανέφερε: «Ήταν
μια σημαντική εβδομάδα όχι μόνο χάρη
στην εκταμίευση των 7,7 δισ. αλλά και χά-
ρη στον τερματισμό της διαδικασίας υπερ-
βολικού ελλείμματος. Είμαστε ενήμεροι για
κάποια από τα στοιχεία του νομοσχεδίου
και τώρα αξιολογούμε όλες τις προβλέψεις
του συνολικά».

Τι θα πουν οι Θεσμοί;
Η ίδια εκπρόσωπος προσέθεσε ότι οι
θεσμοί αναμένουν πως όλα τα μέτρα
που περιλαμβάνονται σε αυτό το νομο-
σχέδιο είναι «συμβατά με τους στόχους
του προγράμματος του ESM» καθώς και
«τις δεσμεύσεις που έχουν ληφθεί στο
πλαίσιο του Μνημονίου». «Τώρα εξετάζου-
με εάν όλα αυτά ισχύουν» σημείωσε η Β.

Μοκ. H ουσία της δήλωσης είναι «συμ-
βατά με τους στόχους». Και μένει να κρι-
θεί και από τους θεσμούς πόσο συμβα-
τό είναι ένα νομοσχέδιο που προβλέ-
πει και επιδόματα και διορισμούς οι ο-
ποίοι είχαν μνημονιακά αποτραπεί τα
προηγούμενα χρόνια με την κατάργη-
ση οργανικών θέσεων.

Πιο συγκεκριμένα, όπως αναφέρε-
ται στο νομοσχέδιο, «με την προτεινόμε-
νη διάταξη ρυθμίζεται το θέμα των κατατα-
γέντων σε πίνακα διοριστέων του ΑΣΕΠ
για τους οποίους, ενώ έχουν εκδοθεί απο-
φάσεις κατανομής, δεν μπορούν εντούτοις
να διοριστούν λόγω κατάργησης των αρ-
χικών φορέων διορισμού τους». 

Γίνεται ειδική αναφορά, δε, σε εκεί-
νους που είχαν καταταγεί σε πίνακες
διοριστέων σε προκηρύξεις του ΑΣΕΠ
στους ΟΤΑ, και ειδικότερα σε Νομικά
Πρόσωπα των δήμων, τα οποία, όμως,
καταργήθηκαν, συγχωνεύθηκαν ή με-
ταφέρθηκε η αρμοδιότητά τους στο δή-
μο ή σε νομικό πρόσωπο του δήμου με
το Πρόγραμμα Καλλικράτης. 

«Στην περίπτωση λοιπόν της κατάργη-
σης των νομικών προσώπων δημοσίου ή ι-
διωτικού δικαίου των ΟΤΑ, οι διοριστέοι
σε αυτά από παλαιές προκηρύξεις πρέπει
να τοποθετούνται σε κενές θέσεις του φο-
ρέα που αναλαμβάνει να ασκήσει την αρ-
μοδιότητα», αναφέρεται στο νομοσχέ-
διο. Ο συντάκτης του, αναγνωρίζει στη
συνέχεια ότι εφόσον υπάρχουν εμπό-
δια για τους διορισμούς, τότε θα πρέπει

και πάλι να απορροφηθούν σε προσω-
ποπαγείς θέσεις!

Αυτό που δεν αναφέρει είναι το κό-
στος της απόφασης αυτής το οποίο θα
κληθούν να σηκώσουν οι δήμοι. Και
μάλιστα ενώ σχεδόν στο σύνολο τους
κινούνται στα κόκκινα.

Μόνος τρόπος για να μπορέσουν οι
ΟΤΑ να ανταποκριθούν είναι να αυξή-
σουν τα έσοδά τους, να αυξήσουν δη-
λαδή τα δημοτικά τέλη! Με άλλα λόγια
η ρύθμιση του υπουργού Εσωτερικών
επί της ουσίας είναι αύξηση της έμμε-
σης φορολογίας με στόχο την αύξηση
της εκλογικής πελατείας.

Αυτό φυσικά εφόσον ξεπεράσουν
τον σκόπελο των δανειστών μιας και
το νομοσχέδιο σκοντάφτει σε μια βασι-
κή αρχή: περιορισμός των προσλήψε-
ων.

Το τυράκι εδώ βέβαια είναι πως οι
θέσεις δεν είναι στον στενό δημόσιο
τομέα, και σε αυτό ακριβώς επενδύουν
στην κυβέρνηση.

Το σάλτο μορτάλε 
Και ενώ στο εσωτερικό, η κυβέρνηση
μπαίνει σε τροχιά παροχών, στο εξω-
τερικό επενδύει σε μια ριψοκίνδυνη έ-
ξοδο στις αγορές με στόχο επί της ου-
σίας να επαναχρηματοδοτήσει παλαι-
ότερα χρέη. Το Μαξίμου φαίνεται να ε-
πισπεύδει τα σχέδιά του για έξοδο στις
αγορές έως τις 20 Ιουλίου.

Το αρχικό πλάνο προέβλεπε έξοδο
στις αγορές μέχρι τις 27 Ιουλίου, ημέ-
ρα όπου είχε οριστεί η συνεδρίαση του
Εκτελεστικού Συμβουλίου του ΔΝΤ. Η
συνεδρίαση, όμως, επισπεύστηκε (20
Ιουλίου), με αποτέλεσμα η δοκιμαστι-
κή έξοδος στις αγορές, που θα αποδεί-
κνυε στην πράξη την εμπιστοσύνη
στην ελληνική οικονομία, να πρέπει
και αυτή να επισπευστεί.

Στην συνεδρίαση του ΔΝΤ θα απο-
φασιστεί η συμμετοχή του Ταμείου στο
ελληνικό πρόγραμμα, ενώ θα εξεταστεί
και η βιωσιμότητα του χρέους (DSA) –
γι' αυτό και η αναλυτική επιστολή προς
το ΔΝΤ (υπογράφουν πρωθυπουργός,
υπουργός Οικονομικών και διοικητής
της Τράπεζας της Ελλάδας) με τις δε-
σμεύσεις για διορθωτικά μέτρα, αν
χρειαστεί. Η κυβέρνηση αιτείται χρη-
ματοδότηση 1,6 δισ. ευρώ και διάρκεια
προγράμματος έως τις 20 Αυγούστου
2018, ημερομηνία που λήγει και το
μνημόνιο με τον ESM.

Υποψήφιο ομόλογο προς αντικατά-
σταση το (πρώην) 5ετές που είχε εκδο-
θεί το 2014 (επί Σαμαρά) με απόδοση
τότε στο 4,95% -σήμερα διαπραγμα-
τεύεται γύρω στο 3,50%. Στόχος να α-
ντικατασταθεί το συγκεκριμένο ομόλο-
γο με ένα νέο 5ετες και με επιτόκιο γύ-
ρω στο 4% με 4,5%. 
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Προεκλογική χροιά αποκτούν οι κινήσεις της κυβέρνησης παρά
το γεγονός ότι κανείς στο Μέγαρο Μαξίμου δεν συζητά έστω
τις κάλπες. Από τη μία κλείνουν το μάτι στους εργαζομένους
στους ΟΤΑ και από την άλλη ετοιμάζονται για μια ριψοκίνδυνη
έξοδο στις αγορές με την ελπίδα να κερδίσουν επικοινωνιακά.


ΟΙ ΔΑΝΕΙΣΤΕΣ ΘΑ
ΚΡΙΝΟΥΝ ΠΟΣΟ

ΣΥΜΒΑΤΟ ΕΙΝΑΙ ΕΝΑ
ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΠΟΥ
ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΚΑΙ ΕΠΙ-
ΔΟΜΑΤΑ ΚΑΙ ΔΙΟΡΙ-
ΣΜΟΥΣ ΟΙ ΟΠΟΙΟΙ ΕΙ-
ΧΑΝ ΜΝΗΜΟΝΙΑΚΑ 
ΑΠΟΤΡΑΠΕΙ ΤΑ ΠΡΟΗ-
ΓΟΥΜΕΝΑ ΧΡΟΝΙΑ 
ΜΕ ΤΗΝ ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ 
ΟΡΓΑΝΙΚΩΝ ΘΕΣΕΩΝ
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• Τόσο ο Νίκος Παππάς, ο οποίος υπέστη συντριπτική ήττα στον
προηγούμενο διαγωνισμό για τις τηλεοπτικές άδειες, όσο και εν γένει 
η κυβέρνηση, επενδύουν σε αποκατάσταση της εικόνας τους μετά την απόφαση του ΕΣΡ 

Αναζητούν τη ρεβάνς 
κόντρα στους 
καναλάρχες 

Σε ρεβάνς και αποκατά-
σταση του πληγωμένου…
εγωισμού της ελπίζει η κυ-
βέρνηση σε ότι αφορά τις
τηλεοπτικές άδειες. Η συ-
ντριπτική ήττα του Νίκου
Παππά με τον προηγούμε-
νο διαγωνισμό, κόστισε α-
κριβά στον υπουργό ο ο-
ποίος αναγκάστηκε να α-
ποσυρθεί από το προσκή-
νιο μέχρι να κάτσει η σκό-
νη. Πλέον και με την νομι-
κή θωράκιση που παρέχει
το ΕΣΡ, τόσο ο υπουργός ό-
σο εν γένει η κυβέρνηση ε-
πενδύουν σε αποκατάστα-
ση της εικόνας τους.

Ρεπορτάζ: 
Θεοδόσης Παπανδρέου

Ε
νώ οι καναλάρχες προ-
ετοιμάζονται για το… α-
ντάρτικο μόλις το ΕΣΡ
ανακοινώσει τον δια-
γωνισμό για τις τηλεο-

πτικές άδειες, η κυβέρνηση επιλέ-
γει να σηκώσει το γάντι που έριξαν
ΕΙΤΗΣΕΕ και Digea. Μάλιστα ταυ-
τίζοντας τους δύο φορείς, το Μέγα-
ρο Μαξίμου περνά στην αντεπίθε-
ση σε μια μάχη γοήτρου.

Η ΕΙΤΗΣΕΕ με ανακοίνωσή της
–και μετά τις απειλές Digea για
«μαύρο» στην ΕΡΤ– ζήτησε ούτε λί-
γο ούτε πολύ 12 άδειες πανελλα-
δικής κάλυψης μέσω νέας τεχνο-
λογίας που επί της ουσίας θα υπο-
χρέωνε την πλειοψηφία των χρη-
στών να αντικαταστήσουν –πά-
λι!!!– τις συσκευές τους, αντίτιμο
12.000.000 ευρώ ανά άδεια, μεί-
ωση του απαιτούμενου προσωπι-
κού αλλά και ανοιχτή διαδικασία
μέσω μητρώου για νέες άδειες.
Μάλιστα ενώ ομολογεί πως τα δια-
φημιστικά κέρδη το 2016 ήταν μό-
λις 200.000.000 ευρώ!

Ετοιμάζουν προσφυγή
στο ΣτΕ 
Αυτά στο προσκήνιο, ενώ στο πα-
ρασκήνιο ετοιμάζονται για προ-
σφυγή στο ΣΤΕ με στόχο να καθυ-
στερήσει όσο το δυνατόν περισσό-
τερο η διαδικασία και να κερδί-
σουν χρόνο. Στο τραπέζι έπεσε και
πρόταση για απαξίωση του διαγω-
νισμού δια της αποχής. Μόνο που
εκφράστηκε προβληματισμός για
το ενδεχόμενο σε αυτόν να συμμε-
τέχουν νέοι παίκτες οι οποίοι και
θα κερδίσουν τις άδειες εις βάρος

των σημερινών καναλαρχών.
Από την κυβέρνηση, λοιπόν,

ξεκαθαρίζουν πως ο διαγωνισμός
και θα γίνει και θα έχει αντίστοιχα
έσοδα με τον προηγούμενο εξηγώ-
ντας πως «η ανάπτυξη υβριδικών
τρόπων μετάδοσης οπτικοακουστικού
περιεχομένου διευρύνει τις πιθανές
πηγές διαφημιστικών τους εσόδων.
Αυτό συνιστά ευθεία παραδοχή από
μέρους τους (σ.σ. της ΕΙΤΗΣΕΕ) ότι
το τίμημα των αδειών θα μπορούσε να
είναι σημαντικά μεγαλύτερο ακόμη
και από τα 250 εκατομμύρια που δό-
θηκαν πέρσι για 4 τηλεοπτικές άδει-
ες». Στο αίτημα της  ΕΙΤΗΣΕΕ να
αλλάξει η τεχνολογία ώστε να δο-
θούν περισσότερες άδειες, αν και
με εμφανή λαϊκίστικη διάθεση, α-
πό το Μέγαρο Μαξίμου τονίζουν
πως «παραμένει υποχρέωση της Πο-
λιτείας να συνεκτιμά το σύνολο των ε-
πιπτώσεων της εκάστοτε μετάβασης
στους καταναλωτές, και να διασφαλί-
σει ότι δεν θα δημιουργηθούν τηλε-
θεατές α’ και β΄ κατηγορίας, ανάλογα

με την οικονομική τους ευχέρεια. Ση-
μειώνεται ότι βάσει των στοιχείων που
παραθέτει η ίδια η Digea, σε ενδεχό-
μενη υιοθέτηση του DVB-T2 θα απαι-
τηθεί εκατομμύρια συμπολίτες μας να
πετάξουν τον αποκωδικοποιητή που
μόλις προ διετίας προμηθεύτηκαν, και
να αγοράσουν καινούριο».  

Επιπλέον, έκπληξη εκφράζεται
για τον «όψιμο αντικαπιταλισμό των ι-
διοκτητών των τηλεοπτικών σταθμών,
που καταγγέλλουν “παραβίαση των
συνταγματικών τους δικαιωμάτων” λό-
γω της διενέργειας δημοπρασίας για
την αδειοδότηση, καθότι, όπως ση-
μειώνουν, άδεια θα πάρει έτσι “όποι-
ος τυγχάνει σε μια δεδομένη περίοδο
να «έχει» περισσότερα από κάποιον
άλλο”. Διαγωνισμό και αδειοδότηση
τηλεοπτικών σταθμών προέβλεπαν και
οι νόμου του κ. Βενιζέλου και κ. Ρου-
σόπουλου. Υπενθυμίζουμε σχετική
δήλωση εκλιπόντος επιχειρηματία
(που σε καμία περίπτωση δεν μπο-
ρούσε να θεωρηθεί ως οπαδός του
ΣΥΡΙΖΑ), αναφορικά με τους “γιαλα-

ντζί καπιταλιστές”, που τα κέρδη τα
κρατούν για τον εαυτό τους, αλλά ό-
ταν έρχεται η ώρα να πληρώσουν ξε-
χνούν την ελεύθερη αγορά και τη φι-
λελεύθερη ιδεολογία!».

«Οδηγός» η… 250άρα! 
«Τα 250 εκατ. ευρώ του διαγωνισμού
μας ήταν αυτά που τον κατέστησαν ε-
πιτυχημένο. Προφανέστατα είναι ένας
οδηγός, ο οποίος δεν μπορεί να α-
γνοηθεί» σημείωσε από την πλευ-
ρά του ο υπουργός Ψηφιακής Πο-
λιτικής, Τηλεπικοινωνιών και Ε-
νημέρωσης, Νίκος Παππάς, σε
συνέντευξή του. Ο Ν. Παππάς το-
νίζει ότι οι ιδιοκτησίες των τηλεο-
πτικών σταθμών πρέπει να κατα-
λάβουν ότι η βιωσιμότητα των
σταθμών περνά μέσα από την ε-
πένδυση και όχι μέσα από απολύ-
σεις, προσθέτοντας ότι κάποιοι έ-
παιξαν με τους εργαζόμενους χρη-
σιμοποιώντας τους για να ασκή-
σουν πιέσεις.

Να σημειωθεί πως είχε προη-

γηθεί επιστολή του προς το ΕΣΡ,
με το ερώτημα για την τιμή εκκίνη-
σης της δημοπρασίας του διαγωνι-
σμού για τις επτά τηλεοπτικές άδει-
ες. Παράλληλα, δημοσιεύθηκε σε
ΦΕΚ η υπουργική απόφαση για
τον αριθμό των επτά αδειών, εθνι-
κής εμβέλειας, ενημερωτικού προ-
γράμματος, γενικού περιεχομένου,
κατόπιν της σύμφωνης γνώμης
ΕΣΡ και υπουργείου Ψηφιακής
Πολιτικής, Τηλεπικοινωνιών και
Ενημέρωσης.

Τέλος δια στόματος Κρέτσου η
κυβέρνηση απέκλεισε νέες άδειες
σύντομα με στόχο να στείλει το μή-
νυμα πως ό,τι είναι να γίνει θα γί-
νει τώρα. Ερωτηθείς ο γενικός
γραμματέας Ενημέρωσης και Επι-
κοινωνίας αν τα 7 κανάλια γενικού
περιεχομένου, αφήνουν «χώρο»
και για θεματικές άδειες στο μέλ-
λον, απάντησε πως «με τα σημερι-
νά δεδομένα, την διαθέσιμη τεχνολο-
γία και έχοντας υπ’ όψη την εκχώρη-
ση του 2ου Ψηφιακού Μερίσματος
γύρω στο 2020, είμαι υποχρεωμένος
να σας απαντήσω “όχι”. Τόσο από τε-
χνικής άποψης, όσο και για λόγους
που έχουν να κάνουν με τη βιωσιμό-
τητα του κλάδου. Μια βιωσιμότητα
την οποία το ΕΣΡ δεν φαίνεται να έ-
λαβε υπόψη του στη συζήτηση για τον
αριθμό των αδειών γενικού περιεχο-
μένου - ή τουλάχιστον δεν προκύπτει
κάτι τέτοιο από την απόφαση που συ-
νέταξαν τα μέλη του ΔΣ του μετά το
πέρας της σχετικής συνεδρίασης».

Όσο για το αν ισχύει ο ελάχι-
στος αριθμός 400 εργαζομένων
πλήρους απασχόλησης ανά κανάλι
ο κ. Κρέτσος ήταν κατηγορηματι-
κός: «Συστήνουμε στους καναλάρχες
να καταρτίσουν τα σχέδια προσλήψε-
ών τους».


ΣΤΟ ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟ ΕΤΟΙΜΑΖΟΝΤΑΙ ΓΙΑ ΠΡΟΣΦΥΓΗ ΣΤΟ ΣΤΕ
ΜΕ ΣΤΟΧΟ ΝΑ ΚΑΘΥΣΤΕΡΗΣΕΙ ΟΣΟ ΤΟ ΔΥΝΑΤΟΝ ΠΕΡΙΣ-

ΣΟΤΕΡΟ Η ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑ ΚΑΙ ΝΑ ΚΕΡΔΙΣΟΥΝ ΧΡΟΝΟ, ΕΝΩ ΣΤΟ
ΤΡΑΠΕΖΙ ΕΠΕΣΕ ΚΑΙ ΠΡΟΤΑΣΗ ΓΙΑ ΑΠΑΞΙΩΣΗ ΤΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ
ΔΙΑ ΤΗΣ ΑΠΟΧΗΣ
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Ρεπορτάζ: Κώστας 
Παπαδόπουλος

«Τ
ιμώ όλα τα παλιότερα
στελέχη, αλλά η ανανέ-
ωση είναι όρος πολιτι-
κής ανασύνταξης του

κόμματός μας. Η ανανέωση θα συ-
νεχιστεί. Δε θα κάνω πίσω» τόνισε
μπροστά στα μέλη της Κεντρικής Ε-
πιτροπής, στέλνοντας για πρώτη
φορά τόσο ξεκάθαρο μήνυμα αλλα-
γής πολιτικής σελίδας της Ν.Δ., ε-
νώ παράλληλα προκάλεσε αίσθηση
η χρήση πρώτου ενικού προσώπου. 

Καλά πληροφορημένες πηγές
της οδού Πειραιώς, σχολιάζουν
στην «Α» πως εδώ και αρκετούς μή-
νες ο κ. Μητσοτάκης έχει πειστεί
ότι η αλλαγή προσώπων και νοο-
τροπίας στο εσωτερικό του κόμμα-
τος του δεν αποτελεί μόνο συστατι-
κό για την εκλογική νίκη, αλλά ου-

Τον δρόμο της αποστρατεί-
ας σε πολλά παλιά στελέχη
του κόμματος αναμένεται να
δείξει στις επόμενες εθνικές
εκλογές –όποτε κι αν αυτές
γίνουν- ο Κυριάκος Μητσο-
τάκης. Ο πρόεδρος της Νέας
Δημοκρατίας έχει θέσει ως
προσωπικό «στοίχημα» τόσο
την ανανέωση όσο και τη δι-
εύρυνση της κεντροδεξιάς
παράταξης. 

«Σήμερα η ανανέωση γίνεται πρά-
ξη. Τόσο στα όργανα του κόμματος,
όσο και με το μητρώο στελεχών,
μια πραγματικά καινοτόμο διαδι-
κασία. Και η ανανέωση θα συνεχι-
στεί, γιατί ειδικά στο θέμα αυτό δεν
πρέπει και δεν θα κάνω πίσω».

Τα λόγια αυτά του Κυριάκου
Μητσοτάκη, στη συνεδρίαση της
Πολιτικής Επιτροπής της Νέας Δη-
μοκρατίας, δίνουν το στίγμα των
προθέσεων του προέδρου της «γα-
λάζιας» παράταξης για στελεχιακή
ανανέωση. 

«Προχωράμε στην προγραμματι-
κή και στελεχική μας ανανέωση και
διευρύνουμε την κοινωνική και πο-
λιτική μας απήχηση Αλλά η ανανέω-
ση είναι όρος πολιτικής ανασύντα-
ξης του κόμματός μας», διαμηνύει ο
αρχηγός της αξιωματικής αντιπο-
λίτευσης λίγες ημέρες μετά την έ-

νταξη 65 νέων στελεχών από το
μητρώο που δημιουργήθηκε τους
προηγούμενους μήνες.Ένα προσω-
πικό στοίχημα του Κυριάκου Μη-
τσοτάκη, που πολλοί χαρακτήρι-
σαν επικοινωνιακό τρικ όταν ανα-
κοινώθηκε τον Οκτώβριο του
2016, αλλά που τελικά φαίνεται να
εξελίσσεται σε ένα χρήσιμο «εργα-

λείο» για την Πειραιώς. 
«Πρόκειται για ένα τολμηρό εγ-

χείρημα που στόχο έχει να δείξει
στην κοινωνία –που δικαίως είναι
δύσπιστη απέναντι στους πολιτι-
κούς- ότι η Ν.Δ. δεν είναι ένα κλει-
στό club για παιδιά του “κομματικού
σωλήνα”», εξηγεί στην «Α» στέλε-
χος της «γαλάζιας» παράταξης. Και

επειδή ένα καλό βιογραφικό δεν
αρκεί για να ενταχθεί κάποιος σε έ-
να κόμμα εξουσίας και να ριχτεί
στον πολιτικό στίβο, τα 65 νέα πρό-
σωπα πέρασαν «σκληρές εξετά-
σεις» τους προηγούμενους μήνες.
«Γιατί θέλετε να εμπλακείτε στα κοι-
νά μέσω της Νέας Δημοκρατίας;»,
ήταν ένα από βασικά ερωτήματα
που κλήθηκαν να απαντήσουν τα
υποψήφια στελέχη της «γαλάζιας»
παράταξης. Απαραίτητη προϋπό-
θεση είναι όλα τα «φρέσκα» στελέ-
χη να έχουν κολλήσει ένσημα στον
ιδιωτικό τομέα –ει δυνατόν και να
έχουν καταξιωθεί στον κλάδο
τους-.

Περίπου 3.000 βιογραφικά
Το δύσκολο και συνάμα φιλόδοξο
σχέδιο για το μητρώο στελεχών,
συντονίζει η Ρεβέκκα Πιτσίκα, σύμ-

Ανανέωση 
με 65 
στελέχη 
από το
«Μητρώο»

Τον δρόμο της αποστρατείας σε πολλά παλιά στελέχη του κόμματος αναμένεται να δείξει στις επόμενες εθνικές
εκλογές –όποτε κι αν αυτές γίνου– ο Κυριάκος Μητσοτάκης

Το «στοίχημα»
Μητσοτάκη

για διεύρυνση
της παράταξης
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σιαστικά αποτελεί αναγκαία προϋπό-
θεση για την πολιτική επιβίωση της
«γαλάζιας» παράταξης.

Γι’ αυτό και τόλμησε το βήμα παρα-
πέρα, τονίζοντας πως: «Διχαστικά μηνύ-
ματα, περιφρόνηση των πολιτών για πα-
λιότερες επιλογές τους, λογικές ρεβανσι-
σμού και παρωχημένη αλαζονεία δεν χω-
ράνε στη Νέα Δημοκρατία. Όταν εγώ ανοί-
γω τις πόρτες του κόμματος κανείς δεν μπο-
ρεί να τις κλείσει. Αυτήν την εντολή έλαβα
στις 10 Ιανουαρίου 2016». Η συγκεκρι-
μένη αποστροφή συζητήθηκε περισ-
σότερο από κάθε άλλη μετά το τέλος της
συνεδρίασης και όλοι αναρωτιόντου-
σαν σε ποιους αναφέρεται ο πρόεδρος
του κόμματος. 

Κάλεσμα σε όλους
Στον τρίτο όροφο των γραφείων της
Νέας Δημοκρατίας κυριαρχεί η άποψη
ότι η επόμενη κυβέρνηση θα πρέπει να
έχει την στήριξη όχι μόνο των παρα-
δοσιακών ψηφοφόρων του κόμματος
αλλά όσο το δυνατόν περισσότερων
πολιτών, προκειμένου η χώρα να βγει
από την κρίση. «Απευθύνω κάλεσμα σε
όλες τις Ελληνίδες και όλους τους Έλληνες.
Όσοι νιώθετε αγωνία για το μέλλον σας και
το μέλλον των οικογενειών σας. Όσοι υπο-
φέρετε από τα βάρη που σας έχει φορτώ-
σει η Κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ - ΑΝΕΛ. Όσοι
ανησυχείτε για τον αυταρχισμό και την υ-
ποβάθμιση της Δημοκρατίας μας. Όσοι
νοιώθετε εξαπατημένοι από μια αναξιόπι-
στη και ανίκανη Κυβέρνηση. Όλοι εσείς ε-
λάτε μαζί μας. Ελάτε να βρούμε πώς να αλ-
λάξουμε μαζί την Ελλάδα. Κι ας είστε όσο
αυστηροί θέλετε» σημείωσε χαρακτηρι-
στικά.

βουλος του Κυριάκου Μητσοτάκη
για θέματα στελεχιακού δυναμικού
και διευθύντρια Ανάπτυξης/Διαχεί-
ρισης Ανθρωπίνων Πόρων. Μέχρι
στιγμής έχουν κατατεθεί περίπου
3.000 βιογραφικά, εκ των οποίων έ-
χουν εξεταστεί με προσωπική συνέ-
ντευξη περίπου τα 1.200 και έχουν
ξεχωρίσει τα 65 νέα πρόσωπα που
εντάχθηκαν στον οργανισμό της
Ν.Δ. (σε δύο φάσεις). Αξίζει να ση-
μειώσουμε ότι ο μ.ο. ηλικίας των
συμμετεχόντων είναι τα 42 έτη, του-
λάχιστον το 50% των υποψηφίων
διαθέτει μεταπτυχιακό τίτλο ενώ
σχεδόν το 80% έχει πάνω από δέκα
χρόνια επαγγελματικού βίο. Όπως
προαναφέραμε, βέβαια, το καλό
βιογραφικό δεν είναι το μοναδικό
«κλειδί», καθώς περισσότερο από
30 αξιολογητές εξετάζουν με προ-
σοχή κάθε υποψήφιο στέλεχος.

«Ποτέ άλλοτε πρόεδρος α-
νώτατου δικαστηρίου
δεν διορίστηκε σύμβου-
λος πρωθυπουργού και

μάλιστα, αμέσως μετά τη συνταξιοδότη-
ση του». Με αυτά τα λόγια σχολιάζουν
στενοί συνεργάτες του Κ. Μητσοτάκη
την τοποθέτηση της Βασιλικής Θάνου
στη θέση της προϊσταμένης του νομι-
κού γραφείου του πρωθυπουργού.

Είναι πρόδηλο πως στη Ν.Δ. σκο-
πεύουν να ανεβάσουν κι άλλο τους τό-
νους για την προκλητική –όπως την χα-
ρακτηρίζουν– τοποθέτηση της τέως
προέδρου του Αρείου Πάγου, μερικές...
ώρες μετά τη συνταξιοδότησή της από
την ηγεσία του δικαστικού Σώματος.
Μάλιστα, δεν περνά απαρατήρητο το
γεγονός, ότι αυτή η κίνηση γίνεται σε
μία περίοδο συντονισμένων επιθέσε-
ων εναντίον της Δικαιοσύνης –τόσο σε
επίπεδο προσώπων όσο και σε επίπε-
δο οργάνων και αποφάσεων- από κο-
ρυφαίους υπουργούς (βλ. Παύλο Πο-
λάκη). 

Το γεγονός δε πως στο Μαξίμου έ-
δειξαν «σαν έτοιμοι από καιρό» για να
απαντήσουν στις αντιδράσεις για τον
διορισμό της Β. Θάνου, κινητοποίησε
τα αντανακλαστικά της Ν.Δ., που απά-
ντησε με δική της διαρροή. 

«Αντί οι προπαγανδιστές του Μαξί-
μου να παραδεχτούν πως δεν έχουν κα-
τανοήσει ούτε μια λέξη του Συντάγμα-
τος, επιμένουν σε αβάσιμους και ευφά-
νταστους συμψηφισμούς στην περί-
πτωση της κυρίας Θάνου προκειμένου

να αποπροσανατολίσουν τον ελληνικό
λαό», σημειώνουν από την Πειραιώς
και απαντούν για κάθε όνομα πρώην
δικαστικού που παρέθεσε σε non paper
η κυβέρνηση:  

«Ο Αθανασίου είχε
πολιτευθεί»

«Ακόμα και ο πρώην Πρόεδρος του
ΣτΕ κ. Ρίζος διορίστηκε σύμβουλος του
Προέδρου της Δημοκρατίας που αποτε-
λεί το κατεξοχήν διακομματικό όργανο
της Πολιτείας. Ο κ. Αθανασίου δεν διε-
τέλεσε ποτέ πρόεδρος ανώτατού δικα-
στηρίου. Εξάλλου, πριν πολιτευτεί και ε-
κλεγεί με την ψήφο του ελληνικού λα-
ού, είχε παραιτηθεί τόσο από τη δικαστι-
κή όσο και από τη συνδικαλιστική του ι-
διότητα. Εκτός εάν το δικαίωμα του ε-
κλέγεσθαι, που προβλέπεται στο Σύ-
νταγμα για όλους τους Έλληνες και τις
Ελληνίδες, αποτελεί κι αυτό μια ξένη συ-
νταγματική έννοια για το Μαξίμου».

Από τη Ν.Δ. απαντούν και για τις πε-
ριπτώσεις των κ.κ. Πικραμμένου και
Μενουδάκου –για τους οποίους γίνε-
ται αναφορά στο κυβερνητικό non
paper–, τονίζοντας πως «πράγματι το-
ποθετήθηκαν στο παρελθόν ως νομικοί
σύμβουλοι πρωθυπουργού, αλλά αυτό
συνέβη πολύ πριν γίνουν πρόεδροι α-
νωτάτων δικαστηρίων και μετά από ά-
δεια του Δικαστικού Συμβουλίου και κα-
τέλαβαν θεσμοθετημένη θέση παρέ-
δρων. Σημειώνεται, ακόμη, προς απο-
φυγή παρερμηνειών, πως ο κ. Πικραμ-
μένος ανέλαβε πρόεδρος του Συμβου-
λίου της Επικρατείας το 2010, δηλαδή
όχι επί κυβερνήσεως Νέας Δημοκρα-
τίας».

«Υπονομεύουν 
τη Δικαιοσύνη»

Στελέχη της Πειραιώς προσάπτουν
στην κυβέρνηση πως «η περίπτωση της
κυρίας Θάνου είναι μοναδική και δια-
φοροποιείται από όλες τις παραπάνω
τόσο τυπικά, όσο και ουσιαστικά. Πέ-
ραν του γεγονότος της άμεσης πρό-
σληψης της στη συγκεκριμένη θέση, 10

μέρες μετά τη λήξη της θητείας της, το
ιστορικό της δείχνει πόσο υπονομευτι-
κά προς τη δικαιοσύνη και υποστηρι-
κτικά προς την κυβέρνηση έχει δρά-
σει». Οι ίδιες πηγές υπενθυμίζουν στην
«Α» πως «η κα. Θάνου δέχτηκε να διορι-
στεί πρόεδρος του ανωτάτου δικαστη-
ρίου της χώρας στις 03:00 τα ξημερώ-
ματα, γεγονός πρωτόγνωρο στα δικα-
στικά χρονικά, για να εξυπηρετήσει συ-
γκεκριμένες πολιτικές σκοπιμότητες».
Στη Ν.Δ. στέκονται ιδιαίτερα σε πέντε
σημεία:

1) Έστελνε επιστολές στον πρόεδρο
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής με τη συν-
δικαλιστική της ιδιότητα προκαλώντας
την αντίδραση των συναδέλφων της,
καταγγέλλοντας τις μνημονιακές δε-
σμεύσεις, τις οποίες σήμερα καλείται
από το νέο της πόστο να υπηρετήσει.

2) Πρότεινε την αύξηση των ορίων
συνταξιοδότησης των ανώτατων δικα-
στών, παρά τη ρητή απαγόρευση που
προβλέπει το Σύνταγμα.

3) Διαπραγματεύτηκε πέραν των
αρμοδιοτήτων της με τον πρωθυπουρ-
γό κ. Τσίπρα και σημερινό εργοδότη
της την αύξηση των μισθών των δικα-
στικών.

4) Χρησιμοποιούσε την ιστοσελίδα
του Αρείου Πάγου ως μέσο για την α-
νάρτηση ανακοινώσεων που αφορού-
σαν προσωπικές της υποθέσεις και
προσωπικές της απόψεις.

5) Σήκωσε θύελλα αντιδράσεων με
την προκλητική επιμονή της να κάνει
φιέστες για τα… 182 χρόνια του Αρείου
Πάγου, που συνέπεσαν όλως τυχαίως
με τη λήξη της θητείας της. Εκδήλωση
που μέχρι και ο αρμόδιος υπουργός Δι-
καιοσύνης αγνόησε.

«Ευτυχώς για την Ελλάδα η κυρία
Θάνου είναι μια μεμονωμένη περίπτω-
ση δικαστικού, που δεν χαρακτηρίζει το
σύνολο του δικαστικού σώματος που α-
ντιστέκεται στις εξωθεσμικές παρεμβά-
σεις και τις αντισυνταγματικές πολιτικές
της κυβέρνησης», σημειώνουν ακόμα
στενοί συνεργάτες του αρχηγού της α-
ξιωματικής αντιπολίτευσης. 

«Μαύρη σελίδα 
για τη Δημοκρατία 
ο διορισμός Θάνου»


«η κα. ΘAνου δEχτηκε
να διοριστεI πρOε-

δροσ του ανωτAτου δικα-
στηρIου τησ χωρασ στισ
03:00 τα ξημερωματα, γε-
γονοσ πρωτογνωρο στα
δικαστικα χρονικα, για να
εξυπηρετησει συγκεκρι-
μενεσ πολιτικεσ σκοπι-
μοτητεσ»
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• Η υπερκομματική (;) ως πρόεδρος 
του Αρείου Πάγου προ ολίγων ημερών
συντονίστηκε πλήρως με τις κυβερνητικές
τοποθετήσεις κατηγορώντας όλο το φάσμα
της αντιπολίτευσης γιατί τόλμησαν να
στηλιτεύσουν την ταχύτατη εναλλαγή ρόλων,
αυτή του "άτεγκτου δικαστή" και του νομικού
υποστηρικτή των κυβερνητικών θέσεων.

Μη μου
τη… Θάνου
τάραττε

Θ
έλοντας και μη, αληθώς ή
ψευδώς ως προς τους ι-
σχυρισμούς των αντι-
δρούντων, η αποδοχή εκ
μέρους της συνταξιούχου

–πλέον– ανώτατης δικαστικού του διο-
ρισμού της στο Νομικό Γραφείο του
πρωθυπουργού έριξε νερό στον μύλο
όσων κάνουν λόγο για τοποθέτηση που
αγγίζει τα όρια της θεσμικής εκτροπής
και καταργεί την συνταγματικά κατοχυ-
ρωμένη διάκριση των εξουσιών. 

Όπως εξηγούσαμε στο δημοσίευμα
της περασμένου φύλου της «Α» η θη-
τεία της κας Θάνου παρουσιάζει ένα δι-
συπόστατο, προ και μετά ΣΥΡΙΖΑ, πρό-
σωπο. 

Πριν από την εκλογική νίκη του
κόμματος του Αλέξη Τσίπρα στις 25
Ιανουαρίου 2015, η κυρία Θάνου ή-
ταν μία δικαστική λειτουργός που είχε
να επιδείξει δυναμική συνδικαλιστική
δράση. Όμως από την 26η Ιανουαρί-
ου και μετά η τέως πρόεδρος του Αρεί-
ου Πάγου μοιάζει να μεταλλάχθηκε. 

Η κομβική νύχτα 
της 29ης Ιουνίου 
Κομβική στιγμή τα μεσάνυχτα της 29ης

Ιουνίου 2015, όταν με ομόφωνη από-
φαση του υπουργικού συμβουλίου
προήχθη σε Πρόεδρο του Αρείου Πά-
γου (αν και τέταρτη στην επετηρίδα),

και μάλιστα πριν από την τυπική λήξη
της θητείας του απερχόμενου προέ-
δρου, ενώ παρότι την ίδια ημέρα έλη-
γαν οι θητείες των προέδρων των άλ-
λων δύο ανώτατων δικαστηρίων, του
προέδρου του ΣτΕ και του προέδρου
του Ελεγκτικού Συνεδρίου, οι διάδο-
χοί τους επελέγησαν από το Υπουργι-
κό Συμβούλιο αργότερα. 

Αυτό είχε ως αποτέλεσμα ο Πρόε-
δρος της Δημοκρατίας να διορίσει α-
ναγκαστικά εκείνη για υπηρεσιακή
πρωθυπουργό εν όψει των εκλογών
του Σεπτεμβρίου 2015, αφού δεν είχε
τη δυνατότητα να επιλέξει κατ’ άρθρο
37 του Συντάγματος μεταξύ των προέ-
δρων των τριών κορυφαίων Δικαστη-
ρίων, καθώς οι άλλοι δύο δεν είχαν α-
κόμα διοριστεί. 

Και η κ. Θάνου αποδέχθηκε αυτή
την συνταγματική μεθόδευση και την
27η Αυγούστου 2015 ορκίστηκε υπη-
ρεσιακή πρωθυπουργός. 

Κάπως έτσι άρχισε να θολώνει η ει-
κόνα της και η αλαζονεία αναδυόταν ως
κύριο χαρακτηριστικό των μετέπειτα ε-
νεργειών της, που θα μονοπωλούσαν
τις στήλες του δικαστικού-πολιτικού
ρεπορτάζ. 

Το χωρίς αιδώ αίτημα να αυξηθεί το
όριο ηλικίας των δικαστών (μόνο και
μόνο για παραμείνει η ίδια στην θέση
της προέδρου του Αρείου Πάγου), η

παραβίαση του αυτοδιοίκητου της Ει-
σαγγελίας Εφετών Αθηνών και η ανά-
μειξη στην υπόθεση της εκλογής Ντο-
γιάκου, η πρωτοφανής μήνυση που έ-
κανε στον Σταύρο Τσακυράκη, επει-
δή κατά πως φαίνεται δεν άντεξε την
κριτική που της άσκησε ο καθηγητής
Συνταγματικού Δικαίου, η δημιουργία
διασπαστικής συνδικαλιστικής οργά-
νωσης ανώτατων δικαστικών λειτουρ-
γών, που έστρεψε εναντίον της όλους
τους άλλους δικαστές και εισαγγελείς
της χώρας είναι μερικά χαρακτηριστικά
παραδείγματα αυτής της μετάλλαξης.
Και τώρα η τοποθέτηση της στο Νομικό
Γραφείο του Αλ. Τσίπρα ήρθε ως το κε-
ρασάκι που συμπληρώνει το ντεκόρ
της τούρτας.

Δεν πείθουν οι εξηγήσεις 
Πειστικές απαντήσεις για την επιλογή
του προσώπου –εκ μέρους του Μεγά-
ρου Μαξίμου– αλλά και την αποδοχή
της θέσης –από την πλευρά της τέως
προέδρου του Αρείου Πάγου– δεν υ-
πάρχουν. 

Ακόμη και οι καλύτερες των προθέ-
σεων να υπήρχαν, από μόνο του το

timing της τοποθέτησης είναι εξαιρετι-
κά «δύσπεπτο»: 

Η κ. Θάνου επελέγη στην «αμισθί»
θέσης της (σ.σ. εισπράττοντας όπως
διαβάσαμε μόνο τα οδοιπορικά της!!!)
ακριβώς τη χρονική στιγμή που κορυ-
φαίοι και ευρέως προβεβλημένοι υ-
πουργοί της κυβέρνησης του Αλέξη
Τσίπρα βάλλουν κατά της Δικαιοσύνης
με μπαλωθιές και μαντινάδες και υπό
την σκέπη του πρωθυπουργού χαρα-
κτηρίζουν «θεσμικά εμπόδια» τις δικα-
στικές αποφάσεις. 

Η κ. Θάνου σαφώς και γνωρίζει τα
κυβερνητικά «θέλω» αλλά και την κατά-
ληξη που αυτά είχαν, όπως λ.χ. το «Βα-
τερλώ» Παππά για τις τηλεοπτικές ά-
δειες, η απόφαση του ΣτΕ για την παρα-
γραφή των δικαιωμάτων του δημοσίου
για επιβολή φόρων και τους συμβασι-
ούχους κ.ά. 

Ακόμη και την εκπεφρασμένη βού-
ληση της Κυβέρνησης μέσω των διαδι-
κτυακών αστειοτήτων Πολάκη ότι η
Ελλάδα θα γίνει «Σοβιετία» γνωρίζει η
πρώην πρόεδρος του Αρείου Πάγου και
δίνει την εντύπωση ότι συμμερίζεται τις
κυβερνητικές πρακτικές αποδεχόμενη

ΣΑΒΒΑΤΟ-ΚΥΡΙΑΚΗ 15/16 IOYΛIΟΥ 2017
www.iapopsi.gr8 | Η ΑΠΟΨΗ

Δεν πέρασαν παρά μόλις λίγα 24ωρα από την σαββατιάτικη έκ-
δοση της «Α» στις 8 Ιουλίου και φαίνεται ότι η τέως πρόεδρος
του Αρείου Πάγου, Βασιλική Θάνου βάλθηκε να απαντήσει αρ-
νητικά στο ερώτημα που έθεσε κομψά η εφημερίδα για το «αν τα
στερνά τιμούν τα πρώτα» όπως προστάζει η λαϊκή σοφία.
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τη θέση που είτε της προσφέρθηκε είτε
«αυτοπροσκλήθηκε».

Κι έτσι να μην είναι, η κατά τα άλλα
δραστήρια συνδικαλιστικά Βασιλική
Θάνου θα πρέπει να απαντήσει γιατί έ-
στω και τις τελευταίες ημέρες της θητεί-
ας της –μέχρι και τις 31 Ιουνίου ήταν
πρόεδρος του Ανώτατου Δικαστηρίου–
παρέμεινε εκκωφαντικά σιωπηλή απέ-
ναντι στις κυβερνητικές επιθέσεις (βλ.
Πολάκης, Τζανακόπουλος, Σκουρλέτης,
Παπαγγελόπουλος κ.ά.) κατά του θε-
σμού που η ίδια υπηρετούσε.

Επιλεκτικές οι απαντήσεις 
Η αλήθεια είναι ότι το πρωί της Παρα-
σκευής η κ. Θάνου προσπάθησε να α-
ντικρούσει –επιλεκτικά κατά πως φαί-
νεται–  κάποιες από τις σφοδρές επι-
κρίσεις που δέχτηκε αναφορικά με την
τοποθέτησή της στο Νομικό Γραφείου
του πρωθυπουργού. 

Η κα Θάνου μιλώντας στο ραδιό-
φωνο του Αlpha 989, καταλόγισε «α-
νειλικρίνεια και δήθεν αγωνία» στη Νέα
Δημοκρατία (σ.σ. λες και τα υπόλοιπα
κόμματα δεν «βγήκαν από τα ρούχα

τους»), υποστηρίζοντας πως και στο
παρελθόν υπήρξαν παρόμοιες τοποθε-
τήσεις, «είδε» δυσαρεστημένους δικα-
στικούς πίσω από τις αντιδράσεις και
επέμεινε ότι ανέλαβε τη θέση αμισθί.

«Φανταζόμουν ότι θα υπάρχουν διάφο-
ρες αντιδράσεις, οι οποίες είναι πάντα από
τα ίδια πρόσωπα, αυτό όμως δεν θα το
σχολιάσω παραπάνω. Αποδέχτηκα τον
πρόταση του πρωθυπουργού για να ανα-
λάβω την διεύθυνση της νομικής υπηρε-
σίας του πρωθυπουργικού γραφείου διότι
θέλω να εξακολουθήσω να υπηρετώ από
μια κρατική, θεσμική θέση προσφέροντας
την εμπειρία και τις επιστημονικές γνώσεις
που απέκτησα στα 42 χρόνια της δικαστι-
κής μου σταδιοδρομίας» είπε χαρακτηρι-
στικά η κα Θάνου επικαλούμενη ως
«άλλοθι» ότι ανέλαβε την επίμαχη θέ-
ση αμισθί. 

«Κανείς δεν δικαιούται να καταλογίζει
“συναλλαγή ή πελατειακή σχέση” μεταξύ
εμού και της κυβέρνησης γιατί τις υπηρε-
σίες μου αυτές τις παρέχω χωρία καμία α-
μοιβή. Οι μόνες αποδοχές που θα έχω εί-
ναι η σύνταξή μου από το δικαστικό σώμα,
οι οποίες είναι λίγο πάνω από τις 2.000
ευρώ μηνιαίως. Θεωρώ ότι είναι μεγάλη α-
νοησία από αυτούς που το είπαν» είπε η
πρώην πρόεδρος του Αρείου Πάγου.

Δεν δικαιούσθε 
δια να ομιλείτε… 
Κατά τα λοιπά η κα Θάνου συντάχθηκε
με την κυβερνητική επιχειρηματολογία
λέγοντας ότι από την προηγούμενη θη-
τεία της έδωσε μάχη κατά της διαπλο-
κής και της διαφθοράς, την οποία μάχη
«δίνει και η κυβέρνηση», προσθέτοντας
ότι αυτό είναι που φοβίζει τους επικρι-
τές της. Όσο για την κριτική που της γί-
νεται η κα Θάνου ήταν «άτεγκτη»: Δεν
δικαιούνται –όπως είπε– ορισμένοι εκ-
πρόσωποι πολιτικών κομμάτων να την
κάνουν!!!

«Είναι τελείως ανειλικρινής η κριτική αυ-
τή που κάνουν. Το κόμμα της ΝΔ δεν μπορεί
τώρα αιφνιδίως να βγαίνει και να λέει ότι
δήθεν αγωνιά γιατί κινδυνεύει η Δημοκρα-
τία από το ότι η Θάνου διορίστηκε στο νο-
μικό γραφείο του πρωθυπουργού όταν όλος

ο νομικός κόσμος γνωρίζει ότι ο νομικός
σύμβουλος του κ. Μητσοτάκη είναι ο πρώην
πρόεδρος του Συμβουλίου Επικρατείας και
πρώην υπηρεσιακός πρωθυπουργός (σ.σ.
ο Παναγιώτης Πικραμμένος).

»Ή ο τότε εν ενεργεία Αρεοπαγίτης και
εν ενεργεία πρόεδρος των δικαστών παραι-
τήθηκε και την επομένη μέρα κατέβηκε υ-
ποψήφιος βουλευτής της ΝΔ στις εκλογές
του 2012 και μάλιστα τότε έκανε και δη-
λώσεις η ΝΔ ότι με τον τρόπο αυτό απο-
δεικνύει το ενδιαφέρον της για την Δικαι-
οσύνη. Τώρα το τότε “ενδιαφέρον” μετα-
τρέπεται σε “αγωνία” δήθεν για το ότι κιν-
δυνεύει η Δημοκρατία.

»Επίσης θεωρώ ότι είναι ανειλικρινείς
οι δηλώσεις δυο πρώην γενικών γραμματέ-
ων του υπουργείου Εργασίας διότι ήταν τό-
τε μέλη της κυβέρνησης επί Γ. Παπανδρέ-
ου όταν ο τελευταίος διόρισε προϊστάμενο
νομικού του γραφείου λίγες μέρες μετά την
συνταξιοδότησή του τον αντιπρόεδρο του
ΣΤΕ κο Σταυρόπουλο. Τότε λοιπόν όχι μό-
νο δεν υπήρξαν αντιδράσεις αλλά έλεγαν
ότι με τον τρόπο αυτό αξιοποιούν τις γνώ-
σεις και την εμπειρία των δικαστικών».

Αιχμές για τους δικαστικούς
Η κα. Θάνου δεν παρέλειψε να αφήσει
αιχμές και για τους άλλοτε συνάδελ-
φους της δικαστικούς λέγοντας τα εξής:  

«Η συντριπτική πλειοψηφία των δικα-
στικών που με παίρνουν τηλέφωνο εκφρά-
ζουν τα συγχαρητήριά τους και μου λένε
ότι είναι πεπεισμένοι ότι με τον ίδιο απο-
τελεσματικό τρόπο θα ασκήσω και τα νέα
μου καθήκοντα.

»Δεν το αποκλείω να είναι συγκοινωνού-
ντα δοχεία… ορισμένοι που ελέγχθηκαν γε-
νικότερα και από μένα προσωπικά ελέγ-
χθηκαν πειθαρχικά δια ορισμένες παραλεί-
ψεις που είχαν κάνει και έκρινα εσφαλμένες
και οι οποίες αποδείχθηκε εκ των υστέρων
ότι ήταν εσφαλμένες αφού τιμωρήθηκαν α-
πό τα αρμόδια πειθαρχικά όργανα. Θεωρώ
ότι πολύ πιθανόν πίσω από τις αντιδράσεις
να είναι και κάποιοι από αυτούς.

»Προσωπικά σε μένα δεν απευθύνθη-
κε κανείς από τους ενδιαφερομένους αλλά
όπως είναι γνωστό έριχναν τα βέλη τους
δια μέσου εκπροσώπων κομμάτων ή άλλων
παραγόντων».

Η συνέντευξη της πρώην προέδρου
του Αρείου Πάγου στον ρ/σ Alpha έ-
κλεισε με ακόμη ένα ΣΥΡΙΖΑικό επι-
χείρημα. Ότι δηλαδή κριτική μπορεί να
γίνεται σε δικαστικές αποφάσεις, αλλά
να μην είναι απρεπής (σ.σ. μάλλον τις
διέφυγαν, περιέργως πώς, οι «ευπρέ-
πειες» Πολάκη): 

«Κριτική είναι επιτρεπτό να γίνεται στις
δικαστικές αποφάσεις. Όταν κανείς υπερ-
βαίνει τα όρια και η κριτική αυτή δεν είναι
επιστημονική κριτική ή ηθικού μέρους κρι-
τική ή είναι κριτική κατά τρόπο απρεπή,
τότε θα έπρεπε να αποφεύγεται. Η κριτική
αυτή από πλευράς πολιτικών είναι ότι δεν
μπορούν να μπουν και στη θέση δικαστών.
Πολλές φορές ο δικαστής κρίνει μόνο με
το γράμμα του νόμου και δεν προχωρεί πε-
ρισσότερο να δει τις πολιτικές, κοινωνικές
και λοιπές προεκτάσεις. Κατά την άποψη
μου, ναι (θα έπρεπε να το κάνει)».
Συμπέρασμα όλων: Μη μου τη… Θά-
νου τάρατττε!!!

ΑΠΟΨΗ 1 ΙΟΥΛΙΟΥ 2017


H κ. Θάνου προσπάθησε να
αντικρούσει –επιλεκτικά κα-

τά πως φαίνεται– κάποιες από τις
σφοδρές επικρίσεις που δέχτηκε
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"Τον Παύλο να τον... σέβεστε"

ΓΡΑΦΕΙ Ο

Κίτσος 
ο κοριός

Ήταν συνεχώς
παραπονούμενη...
Η εκλογή του Μάριου Γεωργιάδη
στην θέση αντιπροέδρου της Βου-
λής ήταν μία από τις βασικές αιτίες
που η Θεοδώρα Μεγαλοοικονόμου
αποχώρησε από την Ένωση Κε-
ντρώων. Όντως ήταν μεταξύ των υ-
ποψηφίων για να προταθεί από τον
Βασίλη Λεβέντη, αλλά στο τέλος ο
πρόεδρος της Ένωσης Κεντρώων
αποφάσισε να προτείνει τον υιό
του. Το ποτήρι ξεχείλισε λίγο αρ-
γότερα, όταν στους διαδρόμους

της Βουλής η κ. Μεγαλοοικονόμου
συναντήθηκε με τον Ανδρέα Λο-

βέρδο (άρτι αφιχθείς από το Κίεβο),
ο οποίος δίχως να γνωρίζει την αλ-

λαγή στις προτάσεις Λεβέντη της ευ-
χήθηκε καλή επιτυχία. Αμέσως μετά έ-
γραψε την επιστολή ανεξαρτητοποίη-
σης και απεχώρησε. Όπως λέγεται η κ.
Μεγαλοοικονόμου συχνά-πυκνά εξέ-
φραζε παράπονα στο κόμμα ότι δεν την
προτιμούν τα κανάλια και δεν την κα-
λούν σε τηλεοπτικές εκπομπές. 

Εκνευρισμός στο Μαξίμου
Όλα στραβά κι ανάποδα για την κυβέρνηση. Παρά
τις επίμονες προσπάθειες να αλλάξει την ατζέντα α-
πό το θέμα Καμμένου, δεν τα καταφέρνει. Κι όταν
φεύγει από τις συνομιλίες του υπουργού Άμυνας
με τον ισοβίτη Γιαννουσάκη, πέφτει στο παράλληλο...
σύμπαν του Βαρουφάκη, αλλά και στο ότι με το σύστημα
του Γιάνης είναι ακόμη πολλοί ενθουσιασμένοι όπως ο Τσιρώ-
νης. Μάλιστα όπως μαθαίνω στο Μαξίμου έχουν εκνευριστεί πολύ
που κάποια στελέχη της Κουμουνδούρου με τις τοποθετήσεις τους α-
ναζωπύρωσαν τα εν λόγω θέματα, διευκολύνοντας την προσπάθεια
της Ν.Δ. να τα κρατήσει στην πρώτη γραμμή. Τα «σκάγια» παίρνουν και
τον γραμματέα της Κ.Ε. του ΣΥΡΙΖΑ, Παναγιώτη Ρήγα, όπως επίσης
και για τον βουλευτή Γιώργο Κυρίτση, αφού με δηλώσεις τους για το
θέμα Καμμένου κατάφεραν να... το κρατήσουν στην επικαιρότητα. Αν
μη τι άλλο, ένα επικοινωνιακό σεμινάριο το χρειάζονται αρκετοί -τόσο
στην κυβέρνηση όσο και στο κυβερνών κόμμα...

Μία ωραία
ατμόσφαιρα
Οι κόντρες μεταξύ υπουργών καλά κρα-
τεί. Έτσι ο νυν υπουργός Εσωτερικών Πά-
νος Σκουρλέτης άφησε αιχμές για τον
πρώην (Κουρουμπλής) για το θέμα των συμβασιούχων.
Ωστόσο, ο Παναγιώτης Κουρουμπλής σήκωσε το γάντι
και μιλώντας σε ραδιοφωνικό σταθμό και ερωτηθείς για
την στάση του υπουργού Εσωτερικών είπε με νόημα: «Πρέ-
πει να δίνουμε την εικόνα μίας ενιαίας κυβέρνησης. Εγώ αυτό
προσπαθώ πάντα. Όταν αναφερόμαστε σε ανθρώπους, θα πρέ-
πει να γνωρίζουμε το ποιος είχε την πρωτοβουλία για τέτοια θέ-
ματα. Εγώ δεν έταξα ποτέ μονιμοποιήσεις». Είμαστε μία ωραία
ατμόσφαιρα, που έλεγε και ο συγχωρεμένος ο Ντίνος Η-
λιόπουλος

Ένα απόσπασμα
με νόημα...
Υπάρχουν στιγμές που ο Θόδωρος
Πάγκαλος ξεφεύγει και με αυτά που λέει
χάνει το δίκιο του (αν έχει). Όμως δεν μπο-
ρούμε να μην το αναγνωρίσουμε ότι κάποια πράγ-
ματα τα λέει με το όνομα τους. Όπως για παράδειγμα αυτά
που έγραψε για τον πρωθυπουργό σε πρόσφατο άρθρο του:
«Η δημόσια συμπεριφορά του Τσίπρα μπορεί να σημαίνει μόνο
δύο πράγματα: ή είναι εντελώς ηλίθιος και ακατατόπιστος για τον
τρόπο που λειτουργεί και αποφασίζει η Ευρωπαϊκή Ένωση, ή
είναι πεπεισμένος ότι απευθύνεται σε ένα λαό ηλιθίων, ο οποίος
αποδέχεται ότι βγαίνει από τα πρωθυπουργικά χείλη ακόμα και
αν είναι κολοσσιαία ανακρίβεια». Δύσκολα να διαφωνήσεις
με αυτό το απόσπασμα.

Εισηγήσεις
Το τελευταίο διάστημα ο
Κυριάκος Μητσοτάκης έ-
χει δεχθεί εισηγήσεις να
προχωρήσει σε έκτακτο
συνέδριο προγραμματι-

κού λόγου, αρχών και θέ-
σεων εντός του φθινοπώ-
ρου. Η πρόταση κάνει λό-

γο για το Νοέμβριο, με
στόχο την επικαιροποίη-
ση και τον εμπλουτισμό

των αρχών και των θέσε-
ων.

Ερωτήματα
Ένα από τα ζητήματα που
έχει τεθεί από ότι μαθαί-

νω στην Δημοκρατική Συ-
μπαράταξη είναι το ποιοι
θα ανέβουν μαζί με την

Φώφη στην ΔΕΘ. Θα πάει
μόνη, ή θα έχει μαζί και

τους Θεοχαρόπουλο, Πα-
πανδρέου και Τούντα; Ή
περιμένει τον Σταύρο για
να επισημοποιούσουν τη

συνεργασία τους;

Απουσίαζε
Ο Αναπληρωτής υπουρ-
γός Εθνικής Άμυνας Δη-
μήτρης Βίτσας και οι Αρ-
χηγοί ΓΕΕΘΑ Ευάγγελος
Αποστολάκης, ΓΕΣ Αλκι-
βιάδης Στεφανής, ΓΕΝ
Νικόλαος Τσούνης και

ΓΕΑ Χρήστος Χριστοδού-
λου, παρέθεσαν την Δευ-
τέρα  γεύμα στον Μανώ-
λη Γλέζο στο Υπουργείο
Εθνικής Άμυνας, ως μια
συμβολική πράξη τιμής

και σεβασμού στο πρόσω-
πό του και στους αγώνες
της γενιάς του για Εθνική
Ανεξαρτησία και Δημο-
κρατία. Από το γεύμα α-
πουσίαζε ο Καμμένος. 

Τυχαίο;

"Είναι το αντίβαρο του Άδωνη"
Εκνευρισμό έχει προκαλέσει σε πολλούς στο Μαξίμου η "αγάπη" που
τρέφει ο πρωθυπουργός για τον Παύλο Πολάκη. Μάλιστα αρκετές
φορές άμεσοι συνεργάτες του πρωθυπουργού γκρινιάζουν για τον τρα-
χύ στυλ του αναπληρωτή υπουργού Υγείας. Συνάμα λένε στον Αλ. Τσί-
πρα, ότι επικοινωνιακά του προκαλεί φθορά ο Πολάκης. Όμως ο
πρωθυπουργός θεωρεί ότι ο Πολάκης είναι εξαιρετικά χρήσιμος ει-
δικά αυτή την περίοδο. «Κάντε εσείς αυτά που κάνει ο Παύλος και μετά συ-
ζητάμε», φέρεται ότι είπε σε πρόσφατη σύσκεψη όταν τέθηκε επί τάπη-
τος το θέμα Πολάκη. "Συσπειρώνει και φανατίζει τους οπαδούς μας και λει-
τουργεί ως αντίβαρο του Άδωνη», ειπώθηκε χαρακτηριστικά.
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• Η Φώφη Γεννηματά λαμβάνει τα μέτρα της 
για να αποφύγει τις εκπλήξεις στην εκλογή για νέο αρχηγό 
της Δημοκρατικής Συμπαράταξης 

«Είμαστε δύο, είμαστε τρεις,
είμαστε χίλιοι δεκατρείς…»
λένε οι υπέροχοι στίχοι
του Μίκη Θεοδωράκη στο
ομώνυμο τραγούδι και ται-
ριάζουν γάντι με τον αριθ-
μό των υποψηφίων για
την αρχηγία της Δημοκρα-
τικής Συμπαράταξης που
προετοιμάζονται για τις ε-
κλογές του Οκτωβρίου.

Του Μιχάλη Κωτσάκου

Κ
αλά-καλά δεν έχουν
δώσει απάντηση το
Ποτάμι, η Ώρα Απο-
φάσεων, οι ΜΕΤΑρυθ-
μιστές του Λυκούδη

κι όμως οι επίδοξοι αρχηγοί ήδη
σχεδιάζουν τα επόμενα βήματά
τους. Και σύμφωνα με όσα διαρρέ-
ουν κύκλοι της Χαριλάου Τρικού-
πη πέραν της Φώφης Γεννηματά,
είναι αρκετοί από το χώρο του ΠΑ-
ΣΟΚ, οι οποίοι πλέον δεν κρύ-
βουν τις ηγετικές του φιλοδοξίες.
Όχι για το ΠΑΣΟΚ, αλλά περισσό-
τερο για την Δημοκρατική Συμπα-
ράταξη. Το μόνο σίγουρο πάντως
είναι ότι η Φ. Γεννηματά προσπα-
θεί να αποτρέψει άλλες υποψηφιό-
τητες από το χώρο του ΠΑΣΟΚ,
καθώς όπως λένε οι συνεργάτες
της «όποιος θέλει να θέσει υποψη-
φιότητα για την Δημοκρατική Συμπα-
ράταξη  θα πρέπει να το έχει ανακοι-
νώσει πριν από το συνέδριο του ΠΑ-
ΣΟΚ». Και το έκτακτο συνέδριο του
ΠΑΣΟΚ είναι προγραμματισμένο
για το τέλος Σεπτεμβρίου, το πολύ
μέχρι τις 10 Οκτωβρίου. Με αυτό
το τρυκ στην Χαριλάου Τρικούπη
εκτιμούν ότι το σώμα του συνεδρί-
ου του ΠΑΣΟΚ θα «αναγκάσει»
τους άλλους υποψήφιους από το ί-
διο χώρο να αποσυρθούν προς ό-
φελος της Φ. Γεννηματά. 

Φυσικά και ο πιο αδαής καταλα-
βαίνει πως ο τρόπος που θα «ανα-
γκαστούν» σε… απόσυρση οι μνη-
στήρες δεν θα είναι και ο πλέον δη-
μοκρατικός. Βέβαια οι συνεργάτες
της προέδρου του ΠΑΣΟΚ θεωρούν
ότι από όλες τις υποψηφιότητες πιο
επικίνδυνη θα είναι αυτή του Νί-
κου Ανδρουλάκη και επί της ου-
σίας αυτή θέλουν να αποφύγουν. 

«Πολεμικές» ετοιμασίες 
Το σίγουρο, πάντως είναι, ότι οι
«μνηστήρες» ετοιμάζουν τους
«στρατούς» τους, οι οποίοι θα κλη-
θούν να τους υποστηρίξουν και να
φέρουν ψήφους. Αναμφίβολα το
μεγάλο φαβορί είναι η Φ. Γεννη-
ματά. Προέρχεται από το μεγαλύ-
τερο σε ισχύ κόμμα της Δημοκρα-
τικής Συμπαράταξης, το ΠΑΣΟΚ,
είναι σαφώς πιο οργανωμένη η
βάση και ποντάρει αφενός μεν
στους κομματικούς μηχανισμούς,
αλλά και το βαρύ επώνυμο. 

Σίγουρος αντίπαλος της κ. Γεν-
νηματά θα είναι ο Θανάσης Θεο-
χαρόπουλος. Ο πρόεδρος της
ΔΗΜ.ΑΡ. κατά κόρον έχει ανα-
φερθεί στην υποψηφιότητα σε ό-
λες του τις συνεντεύξεις από τότε
που τέθηκε το θέμα. Προς ώρας τη-
ρεί σιγή ιχθύος και όπως διαρρέ-
ουν από την Αγίου Κωνσταντίνου
έχει επιλέξει αυτή την εποχή να ρί-
ξει το βάρος του στη διεκδίκηση
του να προχωρήσουν σε ένα ενι-
αίο σοσιαλδημοκρατικό κόμμα, ό-
πως ζητούσε από την αρχή, και του
να προηγηθεί της εκλογής αρχη-
γού από τη βάση, το ιδρυτικό συ-
νέδριο του νέου φορέα. Στην πε-
ρίπτωση που επιλεγεί να προηγη-
θεί η εκλογή αρχηγού, θα επιμεί-
νει στην εναλλακτική του πρόταση
να στηθεί διπλή κάλπη, προκειμέ-
νου να αποφασίσει η βάση του χώ-
ρου και για τον χαρακτήρα του νέ-

ου φορέα. Εφόσον αυτές οι θέσεις,
υιοθετηθούν, κόντρα στην πρότα-
ση για πολυκομματικό ομοσπον-
διακό φορέα, θεωρείται αρκετά πι-
θανό να είναι και εκείνος υποψή-
φιος για τη θέση του επικεφαλής,
κάτι πάντως που θα το ξεκαθαρί-
σει ο ίδιος όταν κρίνει ότι είναι η
κατάλληλη στιγμή.

Η περίπτωση
Ανδρουλάκη…
Μέσα στο ΠΑΣΟΚ, δεν είναι λίγοι
όσοι θεωρούν πολύ πιθανό το εν-
δεχόμενο να είναι υποψήφιος για
την αρχηγία του νέου φορέα και ο
ευρωβουλευτής του κόμματος Νί-
κος Ανδρουλάκης, που έχει δια-
φωνήσει ανοιχτά με την πρόταση
Γεννηματά να προηγηθεί του ι-
δρυτικού συνεδρίου η διαδικασία
εκλογής αρχηγού. Ο ίδιος δεν έχει
ανοίξει τα χαρτιά του, πλην όμως

συνεργάτες και πολιτικοί του φί-
λοι επιμένουν στην ανάγκη για α-
νανέωση και σε επίπεδο προσώ-
πων πέραν αυτού των συμβόλων,
του εισηγούνται να βάλει υποψη-
φιότητα.

…και οι λοιπές
«δημοκρατικές δυνάμεις» 

Ιδιαίτερη ανταπόκριση βρήκαν
τα όσα είπε, για την ανάγκη κατάρ-
γησης του υπερταμείου και των
πλειστηριασμών πρώτης κατοικίας,
στην ομιλία του στο Συνέδριο της
Δημοκρατικής Συμπαράταξης ο
Γιάννης Μανιάτης, το όνομα του
οποίου άρχισε να «παίζει» για υπο-
ψηφιότητα ενόψει της διαδικασίας
εκλογής αρχηγού, αμέσως μετά. Ο
κ. Μανιάτης πρέπει να τονιστεί ότι
ήταν από τους πιονέρους του νέου
φορέα και έχει λάβει μέρος σε όλες
τις συζητήσεις με κόμματα και κινή-

σεις του χώρου. Έντονα ακούγεται
εσχάτως για τη θέση του υποψήφι-
ου αρχηγού και το όνομα του πρώ-
ην υπουργού της κυβέρνησης Πα-
πανδρέου, του Παύλου Γερουλά-
νου, που επιμένει πάντως να μιλά
με αφετηρία το ΠΑΣΟΚ, για το όρα-
μα του κόμματος που ίδρυσε ο Αν-
δρέας Παπανδρέου και την ανάγκη
αυτό να μετουσιωθεί σε πολιτική
πρόταση που θα αφορά ξανά κάθε
Έλληνα. Ο ίδιος δεν έχει ανοίξει τα
χαρτιά του και πιθανόν δεν θα το
κάνει άμεσα, ωστόσο πολλοί από ε-
κείνους που σκέφτονται με τον ίδιο
τρόπο, είναι έτοιμοι να στοιχηθούν
πίσω του.

Αναμφίβολα το μεγάλο ερωτη-
ματικό παραμένει ο Γιώργος Πα-
πανδρέου. Ο ίδιος στους συνομι-
λητές του ισχυρίζεται πως δεν τον
ενδιαφέρει και απλά θα βρίσκεται
στις επάλξεις ως απλός στρατιώ-
της. Όμως στο πρόσφατο συνέδριο
της ΔΗ.ΣΥ. η αποδοχή του ήταν ε-
ντυπωσιακή, ενώ δεν ήταν λίγοι
που ενοχλήθηκαν από τις ιαχές
των υποστηρικτών του. Πάντως
κάποιοι εκ των συνεργατών του
δεν κρύβουν πως "τώρα ήρθε η ώρα
για την δικαίωση του Γιώργου". 

Βέβαια όλα αυτά τα σενάρια εί-
ναι πιθανόν να διαφοροποιηθούν
εάν τελικά ευοδωθεί η συνεργασία
με το Ποτάμι και την Ώρα Αποφά-
σεων. Ειδικά εάν γίνουν και αλλα-
γές στην διαδικασία, όπως άφησε
ανοικτό αυτό το ενδεχόμενο η ίδια
η κ. Γεννηματά, προκειμένου να
πείσει τον Σταύρο Θεοδωράκη.

Πέραν των σεναρίων που
λογικά συζητούνται, αυτό

που έκανε τους ιθύνοντες της
Δημοκρατικής Συμπαράταξης
να νιώσουν ακόμη καλύτερα ή-
ταν η τηλεοπτική συνέντευξη
του Άκη Τσοχατζόπουλου. Ο
καταδικασμένος για μίζες πρώην υπουργός του
ΠΑΣΟΚ, αποτέλεσε το καλύτερο… δώρο για την
ΔΗ.ΣΥ., καθώς τονίζοντας με έμφαση ότι «ψήφισε
και στηρίζει τον ΣΥΡΙΖΑ» διώχνει από την ΔΗ.ΣΥ.
την σκιά του. Όπως λένε στην Χαριλάου Τρικούπη
δικαίωσε τις αποφάσεις των Γιώργου Παπανδρέ-
ου, Ευάγγελου Βενιζέλου και Φώφης Γεννηματά,

ότι το ΠΑΣΟΚ δεν ήθελε να έ-
χει σχέση μαζί του ούτε με την
«ομάδα Άκη» και το έκαναν
πράξη. Υπέδειξαν με τη στάση
τους ότι οι αντιλήψεις και η
συμπεριφορά του πρώην Νο2
στο ΠΑΣΟΚ και των δικών

του, δεν εκφράζουν πια το κόμμα.
Επίσης με βάση τα όσα είπε ο κ. Τσοχατζόπου-

λος, ακυρώνει πλήρως το επιχείρημα όσων κατα-
λογίζουν σήμερα στη Φ. Γεννηματά και τους υπό-
λοιπους στη Δημοκρατική Συμπαράταξη ότι επι-
διώκουν να αναστήσουν με άλλο μανδύα το πα-
λιό ΠΑΣΟΚ και να συνεργαστούν με τον ΣΥΡΙΖΑ.

Στρατοί και 
μνηστήρες 
για τον θρόνο 
της ΔΗ.ΣΥ.

Το «δώρο»
του Άκη
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ενώπιων μίας πολύ δύσκολης
κατάστασης έχει εισέλθει το
ποτάμι, μετά την πρόταση που
κατέθεσε η Φώφη γεννηματά
για συμπόρευση στο συνέδριο
της δημοκρατικής συμπαρά-
ταξης. και μάλιστα με τους ό-
ρους που είχε θέσει το ποτάμι
πέρσι τέτοια εποχή.

Του μιχάλη κωτσάκου

Τ
ο καλοκαίρι του 2016 υ-
πήρχε ο διάλογος του Πο-
ταμιού με το ΠΑΣΟΚ (Ξεκα-
λάκης - Πρωτόπαπας από
τη μία, Τσιόδρας - Αβραμί-

δης από την άλλη). Τότε η Σεβαστου-
πόλεως είχε ζητήσει πρώτα την εκλογή
αρχηγού κι εν συνεχεία ιδρυτικό συνέ-
δριο. Κάτι που η κ. Γεννηματά αποδέ-
χθηκε έστω και με καθυστέρηση ενός
έτους. Επίσης η τοποθέτηση του συ-
νταγματολόγου Νίκου Αλιβιζάτου ως
προέδρου της οργανωτικής επιτροπής
της ΔΗ.ΣΥ., ήταν άλλη μία ντρίμπλα
της προέδρου του ΠΑΣΟΚ. «Είναι δι-
κός μας άνθρωπος, είναι δυνατόν να
μην τον εμπιστευόμαστε;» ειπώθηκε
στην τελευταία σύσκεψη μεταξύ των
βουλευτών και του Πολιτικού Συμβου-
λίου, όπου τέθηκε το ζήτημα επί τάπη-
τος.

Το μόνο σίγουρο ότι οι απόψεις ε-
ντός του Ποταμιού διίστανται για το
ποια θα είναι η απάντηση του κόμμα-
τος στην πρόταση που υπέβαλλε η Φ.
Γεννηματά από το βήμα του συνεδρίου
της ΔΗ.ΣΥ., αλλά και του ότι μετά το
συνέδριο υποστήριξε σε δηλώσεις της
ότι «είμαι ανοιχτή για να αλλάξουμε το
πλάνο εφόσον κατατεθούν», πασάροντας
την καυτή πατάτα στα χέρια του Σταύ-
ρου Θεοδωράκη. Και δεν μιλάμε μό-
νο σε επίπεδο ηγεσίας και Σεβαστου-
πόλεως, αλλά και στη βάση, όπου έ-
χουν ξεκινήσει οι ζυμώσεις για το συ-
γκεκριμένο ζήτημα. Χαρακτηριστικό
της δυσκολίας που αντιμετωπίζει το
Ποτάμι είναι ότι αναβλήθηκε η προ-
γραμματισμένη για τον Ιούλιο συνε-
δρίαση της Μεγάλης Συγκέντρωσης Α-
ντιπροσώπων (ΜΕΣΥΑ, η Κεντρική Ε-
πιτροπή του κόμματος) και μεταφέρε-
ται τον Σεπτέμβριο, ώστε να υπάρξει ε-
πιπλέον χρόνος για διαβούλευση σε ό-
λα τα επίπεδα. Όχι μόνο εντός του Πο-

ταμιού, αλλά και με την Ώρα Αποφάσε-
ων. Στο διάστημα αυτό είναι σίγουρο
πως ο Σταύρος Θεοδωράκης θα συ-
ναντηθεί και με τον Ν. Αλιβιζάτο, ενώ
δεν θα πρέπει να αποκλειστεί και το εν-
δεχόμενο να τα πει τετ-α-τετ και με τη
Φ. Γεννηματά. 

Διχασμένοι…
Την προηγούμενη Παρασκευή η πρό-
ταση Γεννηματά βρέθηκε στο τραπέζι
της σύσκεψης μεταξύ της Κ.Ο. του Πο-
ταμιού και του Πολιτικού Συμβουλίου.
Και βέβαια όλοι ήταν επιφυλακτικοί.
Και αυτοί που είναι θετικοί με την πρό-
ταση και αυτοί που είναι αρνητικοί στο
ενδεχόμενο της συγκεκριμένης συνερ-
γασίας. 

Όσοι είναι θετικά διακείμενοι υπο-
στήριξαν το γεγονός ότι ο κ. Θεοδω-
ράκης έτυχε θερμής υποδοχής από
τους σύνεδρους της Δημοκρατικής Συ-
μπαράταξης, ήταν ένα μήνυμα ότι τα
στελέχη της ΔΗ.ΣΥ. και οι ψηφοφόροι
θεωρούν πως ο επικεφαλής του Ποτα-
μιού είναι ο άνθρωπος που μπορεί να
τους δώσει την ώθηση που τους λείπει.
Μάλιστα οι ίδιοι υποστήριξαν πως ε-
άν το Ποτάμι συνεργαστεί θα μπορέσει
να «επιβάλλει» τις θέσεις του και να πα-
λέψει για την αλλαγή νοοτροπίας του
ευρύτερου χώρου. 

Από την άλλη όσοι είναι αρνητικοί
στο ενδεχόμενο της συγκεκριμένης συ-
νεργασίας έκαναν λόγο για τοξικούς
συνέταιρους. Ακόμη και τα όσα είπε ο
Γιώργος Παπανδρέου, το «Σταύρο σε
θέλουμε συνοδοιπόρο», εκτιμούν ότι κά-
νει κακό στο Ποτάμι. «Πώς μπορούμε ε-
μείς να πάμε με αυτούς που ανέθρεψαν το
πελατειακό κράτος, που ακόμη και σήμερα
τρέχουν να θωπεύσουν συνδικαλιστές και
υπόσχονται... περίθαλψη;», ειπώθηκε
στη σύσκεψη. Ακόμη και στο ενδεχό-
μενο να χαραχθεί πλαίσιο αξιόπιστης
συνεργασίας για να ξεπεραστούν οι κα-
χυποψίες, αυτοί που δεν επιθυμούν τη
συνεργασία με τη ΔΗ.ΣΥ. εκτιμούν πως
αυτό θα παραβιαστεί από τη Χαριλάου
Τρικούπη. Χαρακτηριστικά ειπώθηκε:
«Ακόμη και εάν ο Αλιβιζάτος εγγυηθεί ο ί-
διος το αδιάβλητο των εκλογών, είναι βέ-
βαιο ότι οι Λαλιώτηδες και οι Όθωνες θα
φέρουν κάλπες που θα έχουν τουλάχιστον
500 ψηφοδέλτια της Φώφης μέσα, πριν
καν ξεκινήσει να ψηφίζει ο κόσμος». 

Όλοι συμφώνησαν ότι καλώς έπρα-
ξε ο Θεοδωράκης και στην ομιλία του
άσκησε έντονη κριτική στην τακτική ά-

τον ερχόμενο Σεπτέμβριο. 
Σε αυτό το διάστημα που μεσολαβεί

στη Σεβαστουπόλεως καταγράφουν τις
αντιρρήσεις τους επί της πρότασης. Και
όπως τονίζουν στελέχη του κόμματος
ότι «για το Ποτάμι έχει βαρύνουσα σημα-
σία αν στο νέο σχήμα κόμματα και κινή-
σεις θα διατηρήσουν την αυτονομία τους ή
θα ενταχθούν σε έναν ενιαίο φορέα». Ιδα-
νική θα ήταν η συγκρότηση ενός νέου
ισχυρού πόλου στον χώρο του Κέντρου
που θα μπορούσε να παίξει κεντρικό
ρυθμιστικό ρόλο στις πολιτικές εξελί-
ξεις ως ανάχωμα στον λαϊκισμό
των ΣΥΡΙΖΑ – ΑΝ.ΕΛ. και την επέλαση
της Ν.Δ..

Αντίθετα, ένα συρρικνωμένο δημι-
ούργημα γύρω από το παλιό ΠΑΣΟΚ
που θα απορροφήσει κόμματα και πο-
λιτικές κινήσεις αποτελεί εξέλιξη που
φαίνεται να απορρίπτει εκ προοιμίου
το Ποτάμι. Ήδη η πρόταση Γεννηματά
να προηγηθεί η εκλογή του προέδρου
του νέου φορέα από το συνέδριο προ-
καλεί αντιδράσεις και ενστάσεις και στο
κόμμα της.

Στο Ποτάμι παρακολουθούν και τις
αντιρρήσεις που έχουν οι Ανδρουλά-
κης, Ξεκαλάκης, Βενιζέλος κ.ά. και
όπως λένε ίσως πριν από την εκλογή
του επικεφαλής του νέου φορέα θα υ-
πάρξουν εξελίξεις και στο εσωτερικό
του ΠΑΣΟΚ. Μάλιστα κάποιοι κάνουν
λόγο ότι πρέπει πρώτα να περιμένουν
την διεξαγωγή του έκτακτου συνεδρί-
ου του ΠΑΣΟΚ προς τα τέλη Σεπτεμ-
βρίου κι εν συνεχεία να δώσουν τη δι-
κή τους απάντηση, έχοντας σταθμίσει
τους πάντες και τα πάντα. 

Χαρακτηριστικό του προβληματι-
σμού που υπάρχει στο Ποτάμι είναι και
η συνέντευξη του Σπύρου Λύκουδη,
ο οποίος ναι μεν είναι φαν της δημι-
ουργίας ενός ισχυρού κεντροαριστερού
πόλου, αλλά εξέφρασε τις επιφυλάξεις
του τονίζοντας ότι «το ΠΑΣΟΚ και άρα
και η ΔΗ.ΣΥ. πρέπει να πείσουν με μια
σειρά τολμηρών επιλογών ότι πρέπει να
συγκροτηθεί ένας νέος, ενιαίος, συλλογι-
κός φορέας στον δημοκρατικό χώρο, ανοι-
κτός στην κοινωνία». 

σε δύο… όχθες το ποτάμι 

λωσης του Ποταμιού από τη ΔΗ.ΣΥ. με
όχημα τις μεταγραφές βουλευτών του.
Έτσι αν και είχε επαναλάβει ότι το Πο-
τάμι έχει στο DNA του και τη συνεργα-
σία και το διάλογο, είχε διευκρινίσει ό-
τι για όλα αυτά απαιτείται μια ελάχιστη
προϋπόθεση «ο ένας να σέβεται τον άλ-
λο». 

Από Σεπτέμβριο
Και μπορεί με κάθε τρόπο το περιβάλ-
λον της κ. Γεννηματά να πιέζει για α-
πάντηση επί της πρότασης της προέ-
δρου του ΠΑΣΟΚ, αλλά στη Σεβαστου-
πόλεως δεν βιάζονται και το θέμα θα
συζητηθεί αναλυτικά, όπως είπαμε και
παραπάνω, μετά τα μπάνια του λαού,


ΙδανΙκH θα Ηταν Η συγκρΟτΗσΗ ενΟσ νεΟυ ΙσχυρΟυ πΟλΟυ στΟν
χΩρΟ τΟυ κεντρΟυ πΟυ θα μπΟρΟυσε να παΙξεΙ κεντρΙκΟ ρυθμΙ-

στΙκΟ ρΟλΟ στΙσ πΟλΙτΙκεσ εξελΙξεΙσ Ωσ αναχΩμα στΟν λαϊκΙσμΟ-
τΩν συρΙΖα – αν.ελ. καΙ τΗν επελασΗ τΗσ ν.δ.
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• Ο δήμαρχος Ηλιούπολης Βασίλης Βαλασόπουλος ανοίγει ένα τεράστιο ζήτημα
που προέκυψε από μετά την απεργία των συμβασιούχων

«Πού πήγαν τα σκουπίδια 
με κλειστή τη χωματερή;»

Του Μιχάλη Κωτσάκου

Δ
ήμοι, όπως το Παλαιό Φάληρο,
Παπάγου-Χολαργός, αλλά και
άλλοι δεν αντιμετώπισαν προ-
βλήματα καθ’ όλη την διάρκεια

της απεργίας. Κι αυτό διότι όπως υποστή-
ριξαν οι ίδιοι δεν είχαν προβλήματα με
συμβασιούχους και οι εργαζόμενοι στην
καθαριότητα δούλεψαν κανονικά. Σε άλ-
λους δήμους υπήρξε μεγάλο προσωπικό
ασφαλείας και αντιμετωπίστηκαν τα προ-
βλήματα, όπως έγινε σε Ελληνικό-Αργυ-
ρούπολη. 

Όμως υπάρχουν και δήμοι που είχαν
τεράστια προβλήματα και το προσωπικό
ασφαλείας με το ζόρι μπορούσε να συλ-
λέξει απορρίμματα ακόμη και από σχο-
λεία και παιδικές χαρές. Το προσωπικό
ασφαλείας που είχε μαζέψει τα απορρίμ-
ματα, είτε από νοσοκομεία, είτε από άλ-
λους δημόσιους χώρους πήγαινε στον
ΧΥΤΑ της Φυλής, όπου με ειδική άδεια ά-
δειαζαν τα απορριμματοφόρα, διότι και η
χωματερή ήταν αποκλεισμένη από την
ΠΟΕ-ΟΤΑ. 

Όπως γίνεται αντιληπτό τίθεται ένα τε-
ράστιο ερώτημα για τους δήμους που κα-
τάφεραν, είτε με απεργοσπαστικούς μη-
χανισμούς, είτε με καλύτερη διαχείριση
του προσωπικού ασφαλείας να κρατούν
τις πόλεις καθαρές: Πού άδειαζαν τα α-
πορριμματοφόρα τα οικιακά σκουπίδια
που συνέλλεγαν; Δεδομένου, δε, ότι κα-
νένας δήμος δεν έχει σταθμό μεταφόρτω-
σης απορριμμάτων, πώς κατάφεραν να
σπάσουν το μπλόκο στην είσοδο του ΧΥ-
ΤΑ Φυλής και να αδειάζουν τα απορριμ-
ματοφόρα;

Οι απορίες είναι σοβαρότατες καθώς
η Ελλάδα έχει αναγορευθεί σε «βασίλισ-
σα των παράνομων χωματερών», έχοντας
κληθεί να πληρώσει τεράστια πρόστιμα
που επέβαλαν γι’ αυτό τον λόγο η Κομι-
σιόν και το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο. 

Η επιστολή Βαλασόπουλου 
Τα ερωτήματα που ζητούν απαντήσεις τα
έθεσε στη δημόσια διαβούλευση ο δή-
μαρχος Ηλιούπολης με επιστολή του
προς την ΚΕΔΕ, Βασίλης Βαλασόπου-
λος, ο οποίος ζητά να διερευνηθεί που
πήγαν τα σκουπίδια που μάζεψαν οι δή-
μοι κατά την διάρκεια της απεργίας με δε-

δομένο ότι ο ΧΥΤΑήταν κλειστός. Και βέ-
βαια άλλο ένα θέμα που αναμφίβολα θα
δημιουργήσει ντόρο είναι η πληροφορία
ότι κατά την διάρκεια των κινητοποιήσε-
ων υπήρξαν δημοτικές διοικήσειςπου α-
νέθεταν κρυφά σε ιδιώτες τον καθαρισμό
κάποιων χώρων και την μεταφορά απορ-
ριμμάτων σε άγνωστες χωματερές.

Στην επιστολή του ο κ. Βαλασόπου-
λος επισημαίνει μεταξύ άλλων: 

«Από τη μία οι πολίτες που “τσίμπησαν” α-
μέσως το τυράκι της εύκολης και επιπόλαιας
λύσης, της απόλυσης των εργαζομένων και της
ιδιωτικοποίησης των μηχανισμών καθαριό-
τητας. Από τη μια οι Δήμαρχοι που βγήκαν
ευθαρσώς και στήριξαν το κίνημα των συμ-
βασιούχων και τον δίκαιο αγώνα τους και από
την άλλοι οι ελάχιστοι «ικανοί» που βγήκαν
στις κάμερες, αξιοποιώντας τους απεργοσπα-
στικούς μηχανισμούς, ποιώντας την νήσσαν

για την επίσημη τοποθέτηση της ΚΕΔΕ και
εκθέτοντας τους συναδέλφους τους, εισέπρατ-
ταν συγχαρητήρια.

»Οι Δήμαρχοι αυτοί είτε αρνούνται να
πουν που πήγαν και πέταξαν τα σκουπίδια τό-
νων και 11 ημερών, είτε εκτοξεύουν διάφορες
ανεδαφικές δικαιολογίες περί αόρατων – α-
πομονωμένων χώρων προσωρινής εναπόθε-
σης. Πολύ δε περισσότερο βγήκαν στην κά-
μερα και αντί να πουν την αλήθεια, ότι η μη
συσσώρευση σκουπιδιών στους Δήμους τους
πολύ απλά οφείλεται στο ότι οι εργαζόμενοί
τους είναι απεργοσπάστες, απέκρυψαν το γε-
γονός και παρουσιάστηκαν ως δήμαρχοι ιδι-
αίτερων ικανοτήτων που αξίζουν επαίνων, σε
αντίθεση βέβαια με τους υπόλοιπους “άχρη-
στους” και “ανίκανους” που αφήνουν τους δη-

μότες τους στο έλεος του θεού».
Όμως στην επιστολή του ο δήμαρχος

Ηλιούπολης αφήνει σαφείς αιχμές και για
την ΚΕΔΕ τονίζοντας χαρακτηριστικά: «Ό-
πως συνέβη και στο παρελθόν με την οικονο-
μική διαχείριση, με τις καταπατήσεις, με τις
παράνομες χωματερές, με τις απευθείας ανα-
θέσεις, με την μη είσπραξη τελών, με τις προ-
σλήψεις και με όλες αυτές τις περιπτώσεις που
κηλίδωσαν ανεπανόρθωτα τον τίτλο του Δη-
μάρχου και του αιρετού.

»Η μεγάλη ευθύνη ανήκει στα συλλογικά
όργανα που σιώπησαν και με μοναδικό γνώ-
μονα τις πολιτικές ισορροπίες άφησαν εκτε-
θειμένη τη μεγάλη πλειοψηφία των αιρετών
που δίνουν ιδρώτα και αίμα για την υπόθεση
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και του τόπου του
ο καθένας, με συντριπτικό προσωπικό κόστος.

»Τους καλώ να βγουν και να πουν την αλή-
θεια. Με ποιο τρόπο ορισμένοι Δήμοι παρέ-

μειναν καθαροί; Που πήγαν τα σκουπίδια τον
καιρό που ο ΧΥΤΑ της Φυλής ήταν κλειστός
και αποκλεισμένος; Τι είδους μυστικές συνεν-
νοήσεις έκαναν κάτω από το τραπέζι με ιδιώτες
και εργαζόμενους;».

Και άλλη καταγγελία
Στα ερωτήματα που έθεσε ο Β. Βαλασό-
πουλοςήρθε να προστεθεί και η καταγγε-
λία του δημοτικού σύμβουλου Παπάγου-
Χολαργού κι επικεφαλής της Δημοτικής
Παράταξης «8 Προτάσεις», Χάρη Κουγι-
ουμτζόπουλου. Οι καταγγελίες που έκα-
νε μέσω επίσημης ανακοίνωσης είναι πο-
λύ σοβαρές, τονίζοντας . μεταξύ άλλων:
«Κανείς από τους ανυποψίαστους συμπολίτες
μας, που συνεχάρηκαν δημοσίως την δημοτι-
κή αρχή, προφανώς αγνοώντας την απεργο-
σπαστική συμπεριφορά των εξαθλιωμένων
συνειδησιακά εργαζομένων της καθαριότη-
τας, δεν αναρωτήθηκε “που πήγαν τα σκουπί-
δια μας;”, αφού και ο ΧΥΤΑ της Φυλής ήταν
αποκλεισμένος και κλειστός.

»Η αλήθεια είναι ότι ούτε κι εμείς θα ανα-
ρωτιόμασταν αν δεν γνωρίζαμε το βεβαρημένο
παρελθόν της συγκεκριμένης δημοτικής αρ-
χής, όπου σε αντίστοιχη απεργία πριν από
δέκα χρόνια περίπου, μάζεψε πάλι τα σκουπί-
δια από τους δρόμους και τα έριξε νύχτα σε έ-
ρημες χαράδρες της Χαλκίδας. »Πρωτεργάτης
της παράνομης και περιβαλλοντικά εγκλημα-
τικής αυτής ενέργειας ήταν και πάλι ο τότε α-
ντιδήμαρχος καθαριότητας κ. Αυγουρόπου-
λος και φυσικοί αυτουργοί οι εργαζόμενοι
στον τομέα της καθαριότητας του τότε Δήμου
Χολαργού». Βέβαια ο δήμος απάντησε υ-
ποστηρίζοντας ότι «σε συνεννόηση με το
προσωπικό ασφαλείας στην εγκατάσταση της
Φυλής, διασφαλίσαμε μία ομαλή ροή δρομο-
λογίων για την απόθεση των απορριμμάτων
στην εγκατάσταση, ροή η οποία συνδυάστηκε
με τον προγραμματισμό των δρομολογίων συλ-
λογής. Σε καμία περίπτωση δεν υπήρξε, αλλά
ούτε και στο μέλλον θα υπάρξει απόθεση α-
πορριμμάτων στο χώρο του ΣΜΑ, πόσο μάλ-
λον σε βουνά και χαράδρες. Όλα τα παραπά-
νω μπορούν να ελεγχθούν ανά πάσα στιγμή
από τις καταγραφές του συστήματος τηλεματι-
κής διαχείρισης των οχημάτων του Δήμου
μας. Επιπλέον, στη διάθεση του οποιουδή-
ποτε είναι και τα παραστατικά, καθώς και τα
ζυγολόγια του ΕΔΣΝΑ από την εγκατάσταση
της Φυλής, τον τελικό δηλαδή χώρο διάθεσης
των απορριμμάτων».

Κατά τη διάρκεια της ενδεκαήμερης κινητοποίησης των συμβα-
σιούχων στις υπηρεσίες καθαριότητας των ΟΤΑ παρουσιάστηκε
το εξής φαινόμενο. Σε κάποιους δήμους να γίνεται κανονικά η
αποκομιδή των απορριμμάτων και σε άλλους τα σκουπίδια να
σχηματίζουν μικρούς λόφους κάνοντας πολύ δύσκολη τη ζωή
των δημοτών.


ΣΟΒΑΡΗ ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΚΑΙ ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ ΠΑΠΑΓΟΥ-ΧΟΛΑΡΓΟΥ ΜΕ
ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΤΙΚΗ ΠΑΡΑΤΑΞΗ ΝΑ ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΕΙ ΟΤΙ ΤΑ ΣΚΟΥΠΙΔΙΑ ΤΟΥ

ΔΗΜΟΥ ΠΕΤΑΧΤΗΚΑΝ ΣΕ ΕΡΗΜΕΣ ΧΑΡΑΔΡΕΣ ΤΗΣ ΧΑΛΚΙΔΑΣ
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ρουμε πως στο πρώτο εξάμηνο
του 2017 στις αίθουσες των δι-
καστηρίων έφτασαν μόλις
2.000 υποθέσεις.

Το βάρος στον
εξωδικαστικό
μηχανισμό ρύθμισης
οφειλών
Πέραν όμως από τους ηλεκτρο-
νικούς πλειστηριασμούς, οι δι-
οικήσεις των τραπεζών δίνουν
μεγάλο βάρος και στην ενεργο-
ποίηση του εξωδικαστικού μη-
χανισμού ρύθμισης οφειλών α-
πό τον επόμενο μήνα. Οι τράπε-
ζες ευελπιστούν στην ταχεία

ρύθμιση δανειακών φακέλων
επιχειρήσεων όλων των μεγε-
θών με την ενεργοποίηση του ε-
ξωδικαστικού συμβιβασμού, η
ηλεκτρονική πλατφόρμα αιτή-
σεων για τον οποίο αναμένεται
να λειτουργήσει βάσει του υ-
πάρχοντος χρονοδιαγράμματος
στις 3 Αυγούστου.

Στις ευνοϊκές του διατάξεις
θα μπορούν να ενταχθούν επι-
χειρήσεις κάθε μορφής που εί-
χαν δημιουργήσει οφειλές προς
τράπεζες, Εφορία και Ταμεία
τουλάχιστον 20.000 ευρώ έως
και τις 31/12/2016 και αξιολο-
γούνται ως βιώσιμες. Με στόχο

την επιτάχυνση των διαδικα-
σιών προβλέπεται για τις πολύ
μικρές επιχειρήσεις, όσες δη-
λαδή απασχολούν έως 10 εργα-
ζομένους, τυποποιημένη διαδι-
κασία ρύθμισης χρεών από
20.000 έως 50.000 ευρώ. Μέ-
σω αυτής θα προσφέρεται η δυ-
νατότητα αποπληρωμής τους σε
120 δόσεις, με ταυτόχρονη δια-
γραφή των τόκων υπερημερίας
από τις τράπεζες και των προ-
σαυξήσεων από τους φορείς
του Δημοσίου.

Αυτοματοποιημένη θα είναι
επίσης και η διευθέτηση των ο-
φειλών για μικρές επιχειρήσεις
με οφειλές από 50.000 έως
2.000.000 ευρώ και ετήσιο τζί-
ρο έως 2,5 εκατ. ευρώ. Στην
προκειμένη περίπτωση, ωστό-
σο, το σχέδιο αναδιάρθρωσης
θα εκπονείται βάσει συγκεκρι-
μένων αριθμοδεικτών. Με βά-
ση το κριτήριο της βιωσιμότη-
τας θα προσδιορίζεται το τελικό
κούρεμα των οφειλών. Για με-
γαλύτερες επιχειρήσεις και ο-
φειλές οι ρυθμίσεις θα είναι ε-
ξατομικευμένες ενώ η εκπόνη-
ση ανάλυσης βιωσιμότητάς τους
θα είναι υποχρεωτική.

Πέρα από το ελάχιστο όριο
οφειλών, για να ενταχθεί μία
επιχείρηση στον εξωδικαστικό
συμβιβασμό θα πρέπει, αν τη-
ρεί απλογραφικό λογιστικό σύ-
στημα, σε τουλάχιστον μία από
τις τρεις τελευταίες χρήσεις να
εμφανίζει θετικό αποτέλεσμα
προ τόκων, φόρων και απο-
σβέσεων (EBITDA), ενώ εφό-
σον τηρεί διπλογραφικό σύ-
στημα θα πρέπει σε μία από τις
τελευταίες τρεις χρήσεις πριν
από την υποβολής της αίτησης
να εμφανίζει θετικό EBITDA
και να έχει θετική καθαρή θέ-
ση.

Οι πρώτοι έξι μήνες του
τρέχοντος έτους που μό-
λις συμπληρώθηκαν ή-
ταν ακόμη μία περίοδος
όπου τα μη εξυπηρετού-
μενα δάνεια έχουν πάρει
την ανιούσα. Αυτό από
μόνος του είναι ικανός
λόγος να ηχήσουν οι
σειρήνες πολεμικού συ-
ναγερμού για τις διοική-
σεις των τραπεζών, οι ο-
ποίες με τις δαμόκλειες
μνημονιακές δεσμεύσεις
πάνω από τα κεφάλια
τους καλούνται να ελα-
χιστοποιήσουν τον αριθ-
μό των «κόκκινων» δα-
νειοληπτών και γι’ αυτό
ετοιμάζονται να σκλη-
ρύνουν τη στάση τους…

Επιμέλεια: 
Κώστας Παπαδόπουλος 

Τ
ις επόμενες ημέρες
αναμένεται να επι-
σκεφτούν την Αθή-
να στελέχη του Ενι-
αίου Εποπτικού

Μηχανισμού (SSM) της Ευρω-
παϊκής Κεντρικής Τράπεζας
στην Αθήνα, για να εξετάσουν
εκ τους σύνεγγυς την κατάσταση
και να διαβουλευθούν δια ζώ-
σης με τους Έλληνες τραπεζίτες.
Πολύπειρα τραπεζικά στελέχη,
εκτιμούν πως το 2017 θα κλεί-
σει με καταγγελίες 120.000 δα-
νείων, στεγαστικών, καταναλω-
τικών και επαγγελματικών, το ύ-
ψος των οποίων ανέρχεται σε
περίπου 5 δισ. ευρώ. Ωστόσο
οι καταγγελίες αυτές δεν αρκούν
για να κρατήσουν εντός των
στόχων που έχει θέσει ο SSM τα
πιστωτικά ιδρύματα, κυρίως
διότι σημειώνονται μεγάλες κα-
θυστερήσεις στους πλειστηρια-
σμούς και οι τράπεζες δεν μπο-
ρούν να ανακτήσουν μέρος της
αξίας των δανείων μέσω της
ρευστοποίησης των ενεχύρων.

Σε κάθε περίπτωση, οι τρα-
πεζίτες ευελπιστούν πως με την
καθιέρωση των ηλεκτρονικών
πλειστηριασμών η κατάσταση
θα ομαλοποιηθεί σημαντικά με
αποτέλεσμα να βγαίνουν στο
σφυρί περί τα 20.000 ακίνητα
ετησίως. Ενδεικτικά να αναφέ-

ΕΝ ΑΝΑΜΟΝΗ ΤΗΣ ΕΠΙΣΚΕΨΗΣ ΣΤΕΛΕΧΩΝ ΤΟΥ SSM 
ΟΙ ΤΡΑΠΕΖΙΤΕΣ 

Σφίγγει η θηλιά 
στους «κόκκινους» 
δανειολήπτες


ΕΚΤΙΜΑΤΑΙ ΟΤΙ ΤΟ 2017 ΘΑ ΚΛΕΙΣΕΙ ΜΕ ΚΑ-
ΤΑΓΓΕΛΙΕΣ 120.000 ΔΑΝΕΙΩΝ, ΣΤΕΓΑΣΤΙ-

ΚΩΝ, ΚΑΤΑΝΑΛΩΤΙΚΩΝ ΚΑΙ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΩΝ,
ΤΟ ΥΨΟΣ ΤΩΝ ΟΠΟΙΩΝ ΑΝΕΡΧΕΤΑΙ ΣΕ ΠΕΡΙΠΟΥ
5 ΔΙΣ. ΕΥΡΩ

ΣΑΒΒΑΤΟ-ΚΥΡΙΑΚΗ 
15/16 IOYΛIOY 2017
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Του Νίκου Τσαγκατάκη

Γ
ια τους καταναλωτές
αυτές οι πρώτες ημέ-
ρες των εκπτώσεων
ήταν μάλλον ανα-
γνωριστικές και φαί-

νεται να περιορίστηκαν σε έρευ-
νες αγοράς παρά σε ψώνια. Το
ίδιο αναγνωριστική ήταν και για
τις μεγάλες επιχειρήσεις του
λιανεμπορίου σε ένα άλλο επί-
πεδο: με αφορμή την έναρξη
των εκπτώσεων που θα διαρκέ-
σουν μέχρι και τις 31 Αυγού-
στου δημοσιοποίησαν την επι-
χειρηματολογία τους κατά των
υπουργικών αποφάσεων που
τις αποκλείει από το άνοιγμα
των καταστημάτων τους τις Κυ-
ριακές.

Συγκεκριμένα, στις αρχές της
εβδομάδας ο Σύνδεσμος Επι-
χειρήσεων Λιανικής Πωλήσε-
ως Ελλάδος (ΣΕΛΠΕ) έβαλε στο
στόχαστρό του την κριτηριακή
επιχειρηματολόγηση υπέρ του
κυριακάτικου ανοίγματος των
καταστημάτων λέγοντας ότι αυ-
τή στερείται σοβαρής τεκμηρίω-
σης. Όπως αναφέρει ο ΣΕΛΠΕ,
«όλα τα κριτήρια που παρατίθενται
είναι πρόχειρα διατυπωμένα και α-
στήρικτα από πλευράς στοιχείων»
και σημειώνει πως «η ευθύνη
βαραίνει, όχι μόνο την Πολιτεία

αλλά και τους Θεσμούς, που ενώ
υπερθεματίζουν από τη μια, υπέρ
της απελευθέρωσης της αγοράς, α-
πό την άλλη εγκλωβίζονται σε θέ-
ματα μικροπολιτικής διαχείρισης,
με αποτέλεσμα να χάνεται η ουσία
της αναγκαιότητας ολοκλήρωσης
των διαρθρωτικών αλλαγών».

«Διασαλεύεται 
ο υγιής ανταγωνισμός» 
Από τους εκπροσώπους των
λιανεμπορικών επιχειρήσεων
ξεκαθαρίζεται ότι ο σύνδεσμός
τους έχει από χρόνια ταχθεί υ-
πέρ της απελευθέρωσης της λει-
τουργίας των εμπορικών κατα-
στημάτων τις Κυριακές, με δε-
δομένο κόστος για τους ίδιους
μιας και όπως λένε τους έφερε
σε αντιπαράθεση και με τους

«μικρούς» της αγοράς αλλά και
με τους εργαζόμενους. Προσθέ-
τουν, ωστόσο, ότι στην παρού-
σα φάση αντιτίθενται στην προ-
σπάθεια της κυβέρνησης να α-
πελευθερώσει μερικώς την αγο-
ρά, ισχυριζόμενοι ότι ο τρόπος
με τον οποίο έγινε η απελευθέ-
ρωση, δημιουργεί σημαντικά

προβλήματα στον ανταγωνισμό.
Σύμφωνα με τον ΣΕΛΠΕ, «ο-

φείλει η Πολιτεία να μας δώσει
σαφείς εξηγήσεις με αντικειμενική
επιχειρηματολογία για τους λόγους
βάσει των οποίων εξαιρούνται τα
εμπορικά κέντρα από το άνοιγμα
των καταστημάτων τις Κυριακές κα-
τά τη θερινή περίοδο, ενώ συνι-

στούν βασικό πόλο έλξης τουρι-
στών – επισκεπτών - καταναλωτών
καθ' όλη τη διάρκεια του χρόνου».
Και συνεχίζουν: 

«Ο δείκτης τουριστικής επισκε-
ψιμότητας δεν συναρτάται μόνο με
το κριτήριο της εγγύτητας σε πα-
ραθαλάσσιο χώρο ή του αριθμού
των κλινών φιλοξενίας επισκεπτών,
αλλά και με το κριτήριο του προο-
ρισμού σε μεγάλα εμπορικά ση-
μεία».

Λάθος μήνυμα 
στους επενδυτές 
Μεταξύ των επιχειρημάτων του
ΣΕΛΠΕ είναι ότι τα μικρά και με-
σαία καταστήματα έχουν το δι-
καίωμα να ανοίγουν –ασχέτως
αν το επιθυμούν– τις Κυριακές,
ενώ το ίδιο δικαίωμα αποστερεί-
ται από τα μεγαλύτερα εμπορικά
σημεία που μάλιστα επιθυμούν
να το ασκήσουν. «Με αυτόν τον
τρόπο διασαλεύεται ο υγιής αντα-
γωνισμός, ο οποίος είναι ο μοναδι-
κός παράγων που προάγει τη μείω-
ση των τιμών» υπογραμμίζεται
στην ανακοίνωση η οποία κατα-
λήγει: «Το μήνυμα που μεταφέρε-
ται προς όλους τους υποψήφιους ε-
πενδυτές είναι ότι η χώρα δεν επι-
θυμεί μεγάλες επενδύσεις, οι οποί-
ες, εκτός των άλλων, είναι και φο-
ρείς υγιούς επιχειρηματικότητας».

Σημειώνεται ότι για τη υ-
πουργική απόφαση που απο-
κλείει από το άνοιγμα όλες τις
Κυριακές από τον Μάιο έως τον
Οκτώβριο το εκπτωτικό χωριό
στα Σπάτα, αλλά και μεγάλα ε-
μπορικά κέντρα στο Μαρούσι
(Golden Hall), τη λεωφόρο
Βουλιαγμένης (Athens Metro
Mall) κ.ά., και η ΕΣΕΕ έχει δη-
λώσει ότι θα προσφύγει στο
Συμβούλιο της Επικρατείας.

Γκρίνια των «μεγάλων» 
του εμπορίου για 
το «ποτέ την Κυριακή» 
Ήδη 6 ημέρες μετρούν οι θερινές εκπτώσεις για το
2017 (σ.σ. έκαναν πρεμιέρα τη Δευτέρα 10 Ιουλίου)
και το προγραμματισμένο για αύριο Κυριακή άνοιγ-
μα των καταστημάτων διχάζει εκ νέου τον εμπορικό
κόσμο, διατηρώντας άσβεστο το πολεμική κλίμα με-
ταξύ μικρών-μεσαίων και μεγάλων επιχειρήσεων.

ΣΤΟΝ ΣΥΝΔΕΣΜΟ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΛΙΑΝΙΚΗΣ ΠΩΛΗΣΕΩΣ ΕΛΛΑΔΟΣ
ΘΕΩΡΟΥΝ ΟΤΙ ΑΔΙΚΩΣ ΑΠΟΣΤEΡΟΥΝΤΑΙ ΤΟΥ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΟΣ ΤΟΥΣ

ΝΑ ΑΝΟΙΓΟΥΝ ΤΙΣ ΚΥΡΙΑΚΕΣ ΤΑ ΕΜΠΟΡΙΚΑ ΚΕΝΤΡΑ ΚΑΙ «ΧΩΡΙΑ» 
↪
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view

Μέλος της επιχειρηματικής «οικογένειας» της
Samsung Electronics είναι πλέον η ελληνική
startup εταιρεία Innoetics, καθώς εξαγορά-
στηκε από τον κορεατικό κολοσσό. Η Innoetics
ιδρύθηκε το 2006 από ερευνητές του Ινστιτού-
του Επεξεργασίας του Λόγου του Ερευνητικού
Κέντρου «Αθηνά», με στόχο την εξέλιξη και τη
μέγιστη αξιοποίηση των αποτελεσμάτων της έ-
ρευνάς τους στις τεχνολογίες φωνής και έκτο-
τε δραστηριοποιείται στις τεχνολογίες φωνής
και τεχνοβαστού του Ερευνητικού Κέντρου «Α-
θηνά».
Επί μία δεκαετία αναπτύσσει και διαθέτει τε-
χνολογίες Μετατροπής Κειμένου σε Ομιλία

(Text-to-Speech Synthesis). Μαζί με την ανα-
γνώριση φωνής, οι τεχνολογίες Μετατροπής
Κειμένου σε Ομιλία αποτελούν σήμερα τη ση-
μαντικότερη παράμετρο στην επικοινωνία με-
ταξύ ανθρώπων και μηχανών, κάτι που ενι-
σχύεται από την αυξανόμενη καθημερινή χρή-
ση φωνητικών/διαλογικών ψηφιακών βοηθών.
Οι τεχνολογίες της Innoetics βρίσκονται στην
κορυφή του τομέα παγκοσμίως, αποσπώντας
βραβεύσεις για αρκετά χρόνια στη σειρά στους
εγκυρότερους διεθνείς διαγωνισμούς.
Το ακριβές ποσό της εξαγοράς δεν έχει γίνει
γνωστό ωστόσο οι πληροφορίες μιλούν για κά-
τι λιγότερο από 50 εκατ. δολάρια γεγονός που

Ελληνική startup εταιρεία εξαγόρασε η              Samsung έναντι σχεδόν 50 εκατ. δολ.

ΤΡΑΠΕΖΑ ΠΕΙΡΑΙΩΣ
Συμφωνία 
συμβολαιακής 
γεωργίας με 
την εταιρεία
«ΑΓΡΟ.ΒΙ.Μ.ΑΕ»
Τη συνεργασία τους ανακοίνωσαν η
Τράπεζα Πειραιώς και η εταιρεία Α-
ΓΡΟ.ΒΙ.Μ.ΑΕ στο πλαίσιο του προ-
γράμματος Συμβολαιακής Γεωργίας
& Κτηνοτροφίας της Τράπεζας. Στό-

χος η άμεση
και ενεργός υ-
ποστήριξη ό-
λων των ε-
μπλεκομένων
στην παραγω-
γική διαδικα-
σία του πρω-
τογενούς το-
μέα και η ενί-
σχυση της πα-
ραγωγής προϊ-

όντων ιδιαίτερης ποιότητας και δια-
τροφικής αξίας, όπως το ελαιόλαδο
και οι βρώσιμες ελιές. 
Η εταιρεία ιδρύθηκε το 1994, και α-
ποτελεί συνέχεια εταιρειών συμφε-
ρόντων της οικογένειας Γυφτέα, οι
οποίες δραστηριοποιούνται από το
1964 στον κλάδο του εμπορίου και
στην τυποποίηση αγροτικών προϊό-
ντων. Η έδρα της βρίσκεται στην Κα-
λαμάτα σε ιδιόκτητες εγκαταστάσεις
(γραφεία, γραμμή τυποποίησης και
αποθηκευτικοί χώροι), ενώ διατηρεί
τμήμα εξαγωγών στην Αθήνα. Η ε-
πιχείρηση, στην παρούσα φάση, συ-
σκευάζει και εμπορεύεται ελαιόλα-
δο, βρώσιμες ελιές, ξηρά σύκα, ξύδι,
καθώς και προϊόντα τύπου antipasti.
Η προμήθεια των πρώτων υλών της
ΑΓΡΟ.ΒΙ.Μ.AE συντελείται από α-
γροτικούς συνεταιρισμούς και από
περίπου 3.000 παραγωγούς, που έ-
χουν τις καλλιέργειές τους στην ευ-
ρύτερη περιοχή της Μεσσηνίας. Η ε-
πιχείρηση έχει κυρίως εξαγωγικό
χαρακτήρα (περίπου στο 95% του
κύκλου εργασιών της) με πωλήσεις
σε περισσότερες από 50 χώρες σε ό-
λο τον κόσμο.  Η εταιρεία υλοποίησε
πρόσφατα επένδυση αξίας 2 εκατ.
ευρώ, που αφορά κυρίως σε αγορά
νέου μηχανολογικού εξοπλισμού και
δευτερευόντως σε εκσυγχρονισμό
των υφιστάμενων εγκαταστάσεων. Ε-
πίσης, εφαρμόζει σύστημα ποιότη-
τας και ασφάλειας τροφίμων κατά το
πρότυπο ΗΑCCΡ, BRC και ISO
9001, ενώ διαθέτει σύγχρονο εργα-
στήριο χημικών και οργανοληπτι-
κών αναλύσεων, στο οποίο υπόκει-
νται αυστηροί έλεγχοι σε όλα τα
προϊόντα της.    Ν.ΤΣ.

Σ
την υπογραφή διμερούς
σύμβασης ύψους 150 ε-
κατ. ευρώ με την Ευρω-

παϊκή Τράπεζα Επενδύσεων
(European Investment Bank,
EIB), και σύμβασης κοινοπρα-
κτικού δανείου ύψους άλλων
150 εκατ. ευρώ με την Ευρω-
παϊκή Τράπεζα Ανασυγκρότη-
σης και Ανάπτυξης (European
Bank for Reconstruction and
Development, EBRD) προχώ-
ρησε στην αρχή της εβδομάδας
ο Όμιλος ΟΤΕ μέσω της
COSMOTE. Η χρηματοδότηση
από την EIB παρέχεται στο
πλαίσιο του Ευρωπαϊκού Τα-
μείου Στρατηγικών Επενδύσε-
ων. Συμμετοχή στο κοινοπρα-
κτικό δάνειο της EBRD έχουν
τόσο εγχώριες, όσο και διε-
θνείς τράπεζες.
Τα κεφάλαια συνολικού ύψους
300 εκατ. ευρώ αναμένεται να
εξασφαλίσουν πρόσθετη ρευ-

στότητα για επενδύσεις αύξη-
σης της χωρητικότητας και της
κάλυψης του δικτύου ευρυζω-
νικών υπηρεσιών κινητής στην
Ελλάδα. 
Σε αυτό ακριβώς το σημείο στέ-
κεται και η διοίκηση του Ομί-
λου ΟΤΕ (σ.σ. εγγυάται τον δα-

νεισμό) λέγοντας ότι τα δίκτυα
νέας γενιάς δεν είναι πολυτέ-
λεια, αλλά μονόδρομος για την
ψηφιακή εποχή. Υπό αυτό το
πρίσμα, ο Όμιλος ΟΤΕ αποτε-
λεί μακράν το μεγαλύτερο επεν-
δυτή στις τηλεπικοινωνίες στην
Ελλάδα, έχοντας επενδύσει πε-

ρισσότερα από 2 δισ. ευρώ την
τελευταία εξαετία, ενώ η διοί-
κηση Τσαμάζ έχει δεσμευτεί να
επενδυθούν από τον ΟΤΕ ακό-
μη 1,5 δισ. ευρώ μέχρι το
2020, προκειμένου να δημι-
ουργηθούν δίκτυα οπτικών ι-
νών και 4G/4G+.      Ν.ΤΣ.

Ο διευθύνων σύμβουλος 
της Innoetics Αιμίλιος
Χαλαμανδάρης

ΕΞΑΣΦΑΛIΣΕ €300.000.000
ΓΙΑ ΔΙΚΤΥΑΚΕΣ ΥΠΟΔΟΜΕΣ

Διπλή συμφωνία
δανειοδότησης
πέτυχε ο ΟΤΕ 
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Θέμα: Διονύσης Γκουτζουρής

Κ
ι αν η Super League δει-
νοπαθεί, διότι κάθε χρό-
νο καταφέρνει και υπο-
βαθμίζει το προϊόν της με
αποτέλεσμα αυτή τη

στιγμή να κινδυνεύει να διαλύσει τη
συνεργασία της με τη NOVA, η
Football League ήταν πάντα… υπο-
βαθμισμένη διοργάνωση.

Δυστυχώς για το ελληνικό ποδό-
σφαιρο, αποδεικνύεται για μία ακόμη
φορά πως η Ελλάδα δεν μπορεί αυτή τη
στιγμή να «σηκώσει» πολλές επαγγελ-
ματικές ομάδες.  Το Πρωτοβάθμιο Όρ-
γανο Αδειοδότησης της ΕΠΟ, αφού ε-
ξέτασε τους φακέλους των ΠΑΕ που α-
γωνίζονταν πέρσι στη δεύτερη κατηγο-
ρία της χώρας, «άναψε το πράσινο φως»
μόνο σε τέσσερις, στον Απόλλωνα, στη
Λαμία, στα Τρίκαλα και στον Παναι-
γιάλειο! 

Τι σημαίνει αυτό; Πως αν μετά την έ-
φεση που αναμένεται να καταθέσουν οι
ομάδες δεν υπάρξει κάποια μεταβολή
της απόφασης, τότε θα ισχύσει περιορι-
σμός μετεγγραφικών κινήσεων. 

Αυτή η εξέλιξη θα δώσει τεράστιο
προβάδισμα στα Τρίκαλα και στην ομάδα
του Αιγίου, αλλά και στους νεοφώτι-
στους που έρχονται θεωρητικά στη
Football League χωρίς οικονομικά προ-
βλήματα.

Οι φάκελοι της Παναχαϊκής, του Α-
πόλλωνα Λάρισας, του Εργοτέλη
και της Καλαμαριάς, των ομάδων που
ανέβηκαν φέτος, θα εξεταστούν τις επό-
μενες μέρες.

Σύμφωνα με το αρμόδιο όργανο, να
για ποιο λόγο δεν εξασφάλισαν σε πρώ-
το βαθμό άδεια οι ομάδες:

• ΑΡΗΣ λόγω μη εκπλήρωσης:
α) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς ασφαλιστικούς
φορείς και φορολογικές αρχές, και
β) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς εργαζομένους.
• ΟΦΗ λόγω μη εκπλήρωσης:
α) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς ασφαλιστικούς
φορείς και φορολογικές αρχές, και
β) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς εργαζομένους.
• ΚΑΛΛΙΘΕΑ λόγω μη εκπλήρωσης:
α) των αθλητικών κριτηρίων,

β) των κριτηρίων υποδομής,
γ) των νομικών κριτηρίων,
δ) των διοικητικών κριτηρίων, και
ε) των οικονομικών κριτηρίων.
• ΚΙΣΣΑΜΙΚΟΣ λόγω μη εκπλήρωσης:
α) των κριτηρίων υποδομής,
β) των νομικών κριτηρίων, και
γ) των οικονομικών κριτηρίων.
• ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ λόγω
μη εκπλήρωσης:
α) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς ασφαλιστικούς
φορείς και φορολογικές αρχές.
• ΑΙΓΙΝΙΑΚΟΣ λόγω μη εκπλήρωσης:
α) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς ασφαλιστικούς
φορείς και φορολογικές αρχές, και

β) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς εργαζομένους.
• ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ λόγω μη εκ-
πλήρωσης:
α) των κριτηρίων υποδομής, και

β) των οικονομικών κριτηρίων.
• ΠΑΝΣΕΡΡΑΪΚΟΣ λόγω μη εκπλή-
ρωσης:
α) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς ασφαλιστικούς
φορείς και φορολογικές αρχές, και
β) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς ομάδες.
• ΣΠΑΡΤΗ λόγω μη εκπλήρωσης:
α) του κριτηρίου αναφορικά με ληξιπρό-
θεσμες οφειλές προς εργαζομένους.
• ΠΑΝΕΛΕΥΣΙΝΙΑΚΟΣ λόγω μη υπο-
βολής παραβόλου.
• ΚΑΛΛΟΝΗ, ΑΧΑΡΝΑΪΚΟΣ και ΧΑ-
ΝΙΑ λόγω μη υποβολής αιτήσεως.

Πέντε ομάδες αποσύρθηκαν
την τελευταία τριετία
Θυμίζουμε ότι πέρσι απέτυχαν να ολο-
κληρώσουν τη σεζόν δύο ομάδες, η
Καλλονή και ο Πανθρακικός. Η ομάδα
της Κομοτηνής άντεξε μέχρι τη δωδέ-
κατη αγωνιστική και ο σύλλογος της
Μυτιλήνης αποσύρθηκε μετά από 31
αγώνες. Την πρώτη απόσυρση την είχα-
με τη σεζόν 2014-15 όταν ο Πανηλεια-
κός μετά από επτά παιχνίδια αποσύρθη-
κε από το νότιο όμιλο της Football
League. Εκείνη τη σεζόν μετείχαν 26 ο-
μάδες στη δεύτερη κατηγορία της χώ-
ρας και ολοκλήρωσαν τη σεζόν οι 25.

Την επόμενη χρονιά, 2015-16, η
Football League διεξήχθη σε έναν ό-
μιλο των 18 ομάδων με τον Εργοτέλη
να αποσύρεται μετά από 15 αγωνιστικές
και τον Ολυμπιακό Βόλου μία αγωνι-
στική αργότερα.

Η τελευταία χρονιά που ολοκληρώ-
θηκε με όλες τις ομάδες που ξεκίνησαν,
ήταν το 2013-14 (δύο όμιλοι των 14 ο-
μάδων).

ΕΝΑ ΑΚΟΜΗ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ ΤΗΣ ΔΕΥΤΕΡΗΣ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ ΞΕΚΙΝΑ ΜΕ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ.
ΟΛΕΣ ΣΧΕΔΟΝ ΟΙ ΟΜΑΔΕΣ ΧΡΩΣΤΑΝΕ ΣΤΗΝ ΕΦΟΡΙΑ, ΕΝΩ ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΑΥΣΤΗΡΟΠΟΙΗΣΗ

ΤΩΝ ΜΕΤΡΩΝ, ΟΙ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΕΣ ΠΑΕ ΔΕΝ ΚΑΛΥΠΤΟΥΝ ΤΑ ΚΡΙΤΗΡΙΑ ΥΠΟΔΟΜΩΝ

Αβοήθητες οι ομάδες
της Football League
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Τ
ελικά η Nova και η Super
League θέλουν να οδηγη-
θούν σε διαζύγιο, συναι-
νετικό ή μη; Αυτό το ερώ-
τημα πλανάται μετά την

τοποθέτηση του συνδρομητικού κα-
ναλιού μία ημέρα πριν από την κλή-
ρωση του νέου πρωταθλήματος. 

Η αλήθεια είναι ότι το ελληνικό πρω-
τάθλημα είναι απαξιωμένο. Και οι πρώ-
τοι που απαξίωσαν το προϊόν είναι οι ίδι-
οι οι ιδιοκτήτες των ποδοσφαιρικών α-
νωνύμων εταιρειών. Η κατάσταση μετα-
ξύ των μεγάλων του ελληνικού ποδο-
σφαίρου θυμίζει την εμπόλεμη ζώνη
στην Συρία. 

Όπως εκεί όλοι πολεμούν εναντίον ό-
λων –οι δυνάμεις του Άσαντ εναντίον
των ανταρτών και των τζιχαντιστών κι
αντίστροφα– κάπως ανάλογα αποτυπώ-
νεται και η κατάσταση στο ελληνικό πο-
δόσφαιρο. Οι κατηγορίες μεταξύ των
προέδρων δεν έχουν προηγούμενο. Τον
έναν τον αποκαλούν «λαθρέμπορο πε-
τρελαίου», ο άλλος χαρακτηρίζεται από
τους αντιπάλους του «ναρκέμπορος»,
τον τρίτο τον αποκαλούν «φιλοξενούμε-
νο» και ότι κάνει δουλειές με ύποπτα τσι-
γαράδικα. Τον τέταρτο τον αποκαλούν
«φοροφυγά». Άλλοι, πάλι, ιδιοκτήτες έ-
χουν περάσει μία βόλτα από τα κελιά
των φυλακών. Και φυσικά άλλοι διώκο-
νται από τη Δικαιοσύνη για στημένα παι-
χνίδια και δεν έχουν δικαίωμα ούτε να
είναι απλά μέλη στα Διοικητικά Συμβού-
λια των εταιρειών που είναι ιδιοκτήτες.
Και για να μην ξεχνιόμαστε: και ο διευ-
θύνων σύμβουλος της Super League,
Βασίλης Γκαγκάτσης, διώκεται για κα-
κουργηματικές πράξεις για τον πρότερο
«έντιμο» βίο του ως πρόεδρος της ΕΠΟ.

Πρώην πρόεδροι της ΕΠΟ από το
2001 έως το 2016 (Βασίλης Γκαγκά-
τσης, Σοφοκλής Πιλάβιος, Γιώργος Σαρ-
ρής, Γιώργος Γκιρτζίκης), λόγω παραπε-
μπτικού βουλεύματος κακουργηματικής
μορφής (περίπτωση της κάρτας υγείας),
δεν μπορούν να θέσουν υποψηφιότητα
στις επικείμενες εκλογές της ΕΠΟ. Στην
ΕΠΟ που προεδρεύει ο κ. Γιάννης Δρό-
σος, ο οποίος πρώτος ο ίδιος παραδέ-
χτηκε ότι «δεν είναι του τζάμπα», δηλαδή
ότι λαμβάνει τον παχυλό μισθό του για
να διοργανώσει το χειρότερο τελικό Κυ-
πέλλου στην ιστορία του θεσμού και να
φέρει την εξυγίανση στο ποδόσφαιρο α-
πολύοντας τους Χ. Υφαντή και Π. Πα-
πανικολάου με αίολες κατηγορίες. Και
για να γίνουμε πιο σαφείς για την τερά-
στια ζημιά που έχουν προκαλέσει οι ΙΔΙ-
ΟΙ, δηλαδή οι ιδιοκτήτες των ΠΑΕ, θέ-
τουμε τα παρακάτω ερωτήματα χωρίς
βεβαίως να περιμένουμε απάντηση. Οι
σκεπτόμενοι φίλαθλοι θα μας καταλά-
βουν... 

Ας ξεκινήσουμε λοιπόν. 
Ο Ιβάν Σαββίδης, πρέπει σύμφωνα με
τις "απαιτήσεις" των ποδοσφαιρικών του
αντιπάλων να εμπλακεί στο λαθρεμπό-
ριο τσιγάρων με αιτιολογικό ότι τα δύο
πλοία που έπιασε το Λιμενικό στην Κρή-

τη είχαν στα αμπάρια τους και τσιγάρα
της ΣΕΚΑΠ. Ένας σύμβουλος της ΠΑΕ
ΠΑΟΚ που σύμφωνα με τις αστυνομικές
Αρχές εμπλέκεται στον εμπρησμό αυτο-
κινήτων του προπονητή Λουτσέσκου
και του μάνατζερ Γιάννη Ευαγγελόπου-
λου πρέπει σώνει και καλά να αποδει-
χθεί ότι ενεργούσε με εντολές της ΠΑΕ
ΠΑΟΚ. 

Ερώτημα: Έχει αποδειχθεί για τα
παραπάνω κάτι από την έρευνα αστυ-
νομικών και δικαστικών αρχών; Η α-
πάντηση είναι όχι.

Πάμε παρακάτω... Ο Βαγγέλης Μα-
ρινάκης αφού επί τρία χρόνια δεχόταν
βολές από τους αντιπάλους του για συμ-
μετοχή του στα στημένα παιχνίδια στο
"Κοριόπολις 1" τελικά απαλλάχτηκε με
βούλευμα. Στη συνέχεια, παρά το γεγο-
νός ότι πέρασαν τέσσερα χρόνια εξονυ-
χιστικών ερευνών και υπήρξαν σχετικές
δικαστικές αποφάσεις, οι αντίπαλοί του
με έμμεσο και σε λίγες περιπτώσεις με
άμεσο τρόπο προσπάθησαν και προσπα-
θούν να τον εμπλέξουν στην υπόθεση
του ναρκοπλοίου NOOR 1. Με την ίδια
λογική προσπαθούν να τον εμπλέξουν
και στην υπόθεση της εγκληματικής ορ-
γάνωσης στο ποδόσφαιρο, υπόθεση για
την οποία το Συμβούλιο Εφετών σχεδόν
επί ένα χρόνο δεν έχει συνεδριάσει για
να αποφανθεί τελικά αν θα υπάρξει ή ό-
χι παραπομπή. Το ερώτημα παραμένει το
ίδιο: έχει αποδειχτεί τίποτα δικαστικά; Η
απάντηση και πάλι είναι όχι. Τότε γιατί
πρέπει να δηλητηριάζονται οι σκέψεις
για το ποδόσφαιρο τεσσάρων περίπου
εκατομμυρίων φιλάθλων των δύο ΠΑΕ,
ΠΑΟΚ και Ολυμπιακού, αλλά και των φι-
λάθλων των άλλων ΠΑΕ; 

Ανάλογες περιπτώσεις με διαφορετι-
κές κατηγορίες αιωρούνται και για τους
Γιώργο Σπανό (ιδιοκτήτη ΠΑΕ Ατρόμη-
τος), Γιάννη Κομπότη (ιδιοκτήτη ΠΑΕ
Λεβάδειακός), Αλέξη Κούγια (ιδιοκτήτη
ΠΑΕ Λάρισα), Γ. Μποροβήλο και Δ.
Μπάκο (πρόεδρο και συνιδιοκτητή ΠΑΕ
Αστέρας Τρίπολης). Ο πρόεδρος του Πα-
ναθηναϊκού, Γιάννης Αλαφούζος α-
φού επί μία διετία δέχτηκε βολές για φο-

ροδιαφυγή της "πράσινης" ΠΑΕ μέσω
της "Παναθηναϊκής Συμμαχίας" τελικά α-
πεδείχθη μετά από εισαγγελική έρευνα
ότι δεν υπήρξε αδίκημα και βεβαίως η υ-
πόθεση μπήκε στο αρχείο. Κι επαναλαμ-
βάνουμε για τρίτη φορά το ερώτημα: Ό-
λος αυτός ο απόηχος που εμπλέκει τους
ιδιοκτήτες των μισών και παραπάνω
ΠΑΕ της Super League και χρησιμοποι-
είται επικοινωνιακά από τους κατά περί-
πτωση αντιπάλους πριν από κάθε αγώνα
του Σαββατοκύριακου τι αποτέλεσμα
μπορεί να έχει στους ποδοσφαιρόφι-
λους; 

Το συμπέρασμα που βγαίνει από
τα παραπάνω είναι ότι οι ίδιοι οι ι-
διοκτήτες των ΠΑΕ, με την επιρροή
που έχουν στα ΜΜΕ αλλά και την
εμφατική αδράνεια της Πολιτείας
πυροβολούν τα πόδια τους. Και με α-
παξιωμένο το προϊόν έχουν την απαίτη-
ση όλες οι πλουτοπαραγωγικές πηγές
του ποδοσφαίρου (χορηγικά δικαιώμα-

τα, εμπορικά δικαιώματα, τηλεοπτικά δι-
καιώματα) να έχουν το ίδιο οικονομικό
ύψος την ώρα που οι ίδιοι έχουν κατα-
φέρει να οι φίλαθλοι να μην πατάνε στο
γήπεδο, όταν βλέπουν στην τηλεόραση
αγώνα της Super League να αλλάζουν
κανάλι και βεβαίως οι χορηγοί να ανα-
ζητούνται μέσω της… Νικολούλη. 

Όπως, λοιπόν, γίνεται αντιληπτό ου-
δείς μπορεί να κάνει λόγο για ένα σοβα-
ρό πρωτάθλημα. Οι λέξεις σοβαρότητα
και ελληνικό ποδόσφαιρο δεν τέμνονται
πουθενά. Και αυτό το κατανοεί και ο α-
πλός φίλαθλος, ο οποίος αποφεύγει να
πάει στο γήπεδο με συνέπεια να δούμε
π.χ. ντέρμπι Παναθηναϊκού-ΑΕΚ στη λε-
ωφόρο Αλεξάνδρας μεταξύ συγγενών
και φίλων! Πώς να πάει ο κόσμος στο
γήπεδο, όταν οι ίδιοι οι πρωταγωνιστές
απαξιούν το προϊόν; Πώς να πάνε στο
γήπεδο, όταν υπάρχουν έκτροπα σαν
αυτά του τελικού του κυπέλλου στο Βό-
λο; Ή να αποφασίζει ο υπουργός αν θα
γίνει ο τελικός του Κυπέλλου τον Μάιο
του 2016 αφού πρώτα οριστούν οι επι-
θυμητοί -άραγε από ποιον;- επόπτες και
ο διαιτητής;

Μιλάμε για την απόλυτη απαξίωση,
όταν σε όλη την Ευρώπη οι ίδιοι οι πρω-
ταγωνιστές και οι ομοσπονδίες και οι λί-
γκες κάνουν αγώνα κάθε εβδομάδα να
κάνουν πιο ελκυστικό το προϊόν. Και δεν
μιλάμε μόνο για τα μεγάλα πρωταθλή-
ματα που έτσι κι αλλιώς βρίσκονται σε
άλλο πλανήτη για τα ελληνικά δεδομέ-
να, αλλά και για πρωταθλήματα του ίδι-
ου βεληνεκούς με το ελληνικό. 

Ποιο είναι το μέλλον
Με βάση το ρεπορτάζ το Δ.Σ. της Λίγκας
αποφάσισε να συσταθεί μία πενταμελής
επιτροπή από τους τέσσερις μεγάλους
συν έναν ακόμη από τους υπόλοιπους
συλλόγους, προκειμένου μεθαύριο Δευ-
τέρα να συναντηθεί με την ηγεσία του
συνδρομητικού καναλιού, ώστε να συ-
ζητήσουν όλα τα σημαντικά μεταξύ τους
θέματα και να βρουν λύσεις.

Οι δύο πλευρές θα διαπραγματευ-
θούν, τόσο για το οικονομικό κομμάτι (με
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Πυροβολούν τα πόδια τους
και ζητούν... αποζημίωση
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σίλη Γκαγκάτση προς τον υφυπουργό
Αθλητισμού, Γιώργο Βασιλειάδη. Ο υ-
φυπουργός απάντησε ότι θα θέσει το ζή-
τημα στην διοίκηση της ΕΡΤ εφόσον η
Λίγκα προχωρήσει στις αλλαγές που εί-
χαν συμφωνηθεί τον Μάρτιο (πλει οφ
και αναδιάρθρωση). 

Ο Γκαγκάτσης διέρρευσε ως τελει-
ωμένη υπόθεση την ΕΡΤ σε δημοσιο-
γράφους, αυτοί φυσικά το έγραψαν με
μπόλικη σάλτσα λες και ο Βασιλειάδης
έχει τη δυνατότητα να αποφασίσει για
την εμπλοκή της ΕΡΤ. Και οι πληροφο-
ρίες αναφέρουν πως ο Βασιλειάδης έ-
χει γίνει… τούρμπο με τη διαρροή, καθώς
όλοι κατανοούμε πως θα έγιναν οι απα-
ραίτητες «συστάσεις» στον υφυπουργό
Αθλητισμού από υψηλότερα κυβερνητι-
κά κλιμάκια. Σίγουρα θα του είπαν να
μην εμπλέκεται σε χωράφια άλλων. 

Οι ομάδες κινήθηκαν και προς την
πλευρά του ΟΤΕ, αλλά η απάντηση που

Εάν τελικά Nova και Λίγκα τα σπάσουν θα
βγουν χαμένοι και οι δύο. Είτε με συναινε-
τικό διαζύγιο, είτε μέσω των δικαστηρίων.

Και μιλάμε για χασούρα που όμοια τους δεν θα
υπάρχει. Ας δούμε τι θα χάσουν και οι δύο:

ΛΙΓΚΑ: Χωρίς τα λεφτά του συνδρομητικού
καναλιού δεν υπάρχει ζωή στον πλανήτη πο-
δόσφαιρο για τις ελληνικές ΠΑΕ και ειδικά ό-
λες πλην των "4". Κι αυτό διότι ζουν μόνο από
το τηλεοπτικό συμβόλαιο. Οι περισσότερες δεν
έχουν ούτε καν διαφήμιση στη φανέλα. Από
χορηγούς και μάρκετινγκ δεν το συζητάμε. Ε-
δώ η Λίγκα δεν έχει καν τμήμα μάρκετινγκ, θα
έχουν οι ΠΑΕ σαν τον Λεβαδειακό, τη Λαμία,
τον Απόλλωνα, ή την Κέρκυρα;

Και αφού μιλάμε για μάρκετινγκ εάν δεν ή-
ταν η εταιρεία του Σαββίδη το πρωτάθλημα
δεν θα είχε ούτε καν χορηγό. Και ποια σοβαρή
εταιρεία να εμπιστευθεί αυτό το πρωτάθλημα
για να διαφημιστεί; Μάλλον δυσφήμιση θα α-
ποτελούσε εάν κάποια εταιρεία αποφασίσει να
δώσει το όνομα της στο πρωτάθλημα, όπου
στις συνεδριάσεις του Δ.Σ. της Λίγκας οι πρόε-
δροι βρίζονται μεταξύ τους και προκαλούν ο
ένας τον άλλον για να πάνε έξω για να παί-
ξουν μπουνιές. 

Εάν υποθέσουμε, λοιπόν, ότι σπάει η σύμ-
βαση με τη Nova, τότε πολύ πιθανό οι ομάδες
να ανατρέξουν να βρουν καταφύγιο στο άλλο
συνδρομητικό κανάλι, τον ΟΤΕ. Εκεί οι άν-
θρωποι είναι στην κυριολεξία καβάλα στο ά-
λογο. Έχουν Αγγλία, Ισπανία, Γερμανία, Ιταλία,
Τσάμπιονς Λιγκ και Γιουρόπα Λιγκ. Μιλάμε για
ποδοσφαιρικά διαμάντια. Τι να κάνουν τους
καρβουνιάρηδες; 

Η κοστολόγηση του ΟΤΕ για το ελληνικό
πρωτάθλημα είναι για λιγότερα από 20 εκα-
τομμύρια ευρώ. Και βέβαια πολύ λογικά η δι-
οίκηση του ΟΤΕ από τη στιγμή που θα παίζει
μόνη της μπάλα να κινηθεί για τα τηλεοπτικά

δικαιώματα μόνο των "4" μεγάλων ομάδων. 
Όπως γίνεται αντιληπτό δίχως τηλεόραση

το ελληνικό πρωτάθλημα έχει πεθάνει. Και οι
διοικούντες την λίγκα ότι και ένα λένε το ξέ-
ρουν πολύ καλά. 

NOVA: Και για το συνδρομητικό κανάλι η λύ-
ση της σύμβασης με το ελληνικό πρωτάθλημα
είναι καταστροφική. Διότι συμφωνούμε ότι εί-
ναι αναξιόπιστο, δεν υπάρχει προγραμματι-
σμός, δεν υπάρχει τίποτα όρθιο και ο καθένα
κάνει ότι θέλει. Αλλά είναι αυτό που προσφέρει
πρόγραμμα στη Nova, διότι όλα τα φιλέτα τα έ-
χει πάρει ο ΟΤΕ.

Αυτή τη στιγμή τα πιο καλά προγράμματα
που προκαλούν ενδιαφέρον στο τηλεοπτικό
κοινό είναι το ελληνικό πρωτάθλημα ποδο-
σφαίρου, η Ευρωλίγκα στο μπάσκετ και το
πρωτάθλημα Γαλλίας στο ποδόσφαιρο. Εάν η
Nova χάσει το ελληνικό πρωτάθλημα, τότε το
μέλλον προβλέπεται δυσοίωνο, καθώς κανέ-
νας δεν πρόκοψε σε αυτή τη ζωή με γαλλικό
πρωτάθλημα κι ευρωλίγκα. Οι συνδρομές θα
εξαφανιστούν σε χρόνο ρεκόρ, καθώς από τη
στιγμή που δεν υπάρχει στο πρόγραμμα η Ελ-
λάδα, τότε είναι καλύτερα ο ΟΤΕ, που έχει ότι
καλύτερο μπορεί να απολαύσει ι μέσος φίλα-
θλος. 

Όπως, λοιπόν, γίνεται αντιληπτό και οι δύο
πλευρές θα βγουν χαμένες εάν τα σπάσουν. Το
ερώτημα που μένει είναι για ποιο λόγο στη
Super League δεν βρίσκουν τρόπο να λυθεί το
θέμα. Εκτός βεβαίως αν το γεγονός ότι κάθε
πρώτη του μηνός ο παχυλός μισθός των πρω-
τοκλασσάτων στελεχών της Super League που
διαπραγματεύονται με τη NOVA (Β. Γκαγκά-
τσης, Γ. Οικονομίδης κλπ.), που καταβάλλεται
ανελλιπώς, είναι υπεραρκετός ώστε να μην
χρειάζονται τα στελέχη αυτά να μπουν στον
κόπο να σπαταλήσουν το χρόνο τους στην α-
ναβάθμιση του ελληνικού ποδοσφαίρου.

Και οι δύο χαμένοι

πλέι οφ και για τον πρωταθλητή, αφετέ-
ρου δε τη μείωση των ομάδων σε 14 α-
πό τη σεζόν 2018-19.

Διότι με βάση την τοποθέτηση της δι-
οίκησης του συνδρομητικού καναλιού,
ζητώντας μείωση του τηλεοπτικού συμ-
βολαίου κατά 18% έχει θέσει θέμα για
την περίπτωση της υπαναχώρησης των
ομάδων της Super League στην υλοποί-
ηση των αποφάσεων για τα πλέι οφ και
τη μείωση των ομάδων. 

Στα δικαστήρια;
Για να σπάσει μία σύμβαση υπάρχουν
δύο τρόποι. Ο ένας είναι ο συναινετικός.
Κάτι που ήδη δεν αποδέχονται οι ομά-
δες, οι οποίες με τη σειρά τους διαρρέ-
ουν ότι δεν θα συναινέσουν σε φιλικό
διαζύγιο με τη Nova, ποντάροντας στις
ρήτρες της υπάρχουσας συμφωνίας.
Μάλιστα κάνουν λόγο για επικοινωνιακό
παιχνίδι εκ μέρους του καναλιού.

Ο άλλος τρόπος είναι η διοίκηση του
συνδρομητικού καναλιού να προσφύγει
στη δικαιοσύνη ζητώντας μείωση του τι-
μήματος, λόγω δραματικής αλλαγής,
των συνθηκών από την ημερομηνία υ-
πογραφής της σύμβασης μέχρι σήμερα.
Και βέβαια το συνδρομητικό κανάλι προ-
φανέστατα θα επικαλεστεί όλα τα παρα-
πάνω για τη αναξιοπιστία του πρωτα-
θλήματος, ότι οι ομάδες δεν τηρούν τη
σύμβαση με τις αποχές, με τα επεισόδια,
με τις κυβερνητικές παρεμβάσεις κι έτσι
έχει ζημία με την απώλεια των συνδρο-
μητών. 

Άλλη στέγη
Εδώ και καιρό το συνδρομητικό κανάλι
έχει υποβάλλει πρόταση για περικοπή
18%. Από τότε δεν έχει υπάρξει σοβαρή
διαπραγμάτευση επί της ουσίας. Κάποιοι
από την Λίγκα έκαναν λόγο ότι μπορεί
να υπάρξει μία περικοπή και να υπάρχει
αναπλήρωση με την εμπλοκή της ΕΡΤ.
Δηλαδή η κρατική τηλεόραση να μετα-
δίδει κάποια παιχνίδια και να πληρώνει
τις ομάδες.

Σύμφωνα με καλά πληροφορημένες
πηγές αυτή ήταν μία πρόταση του Βα-

τη μείωση που έχει ζητήσει η Nova να ι-
σχύσει από την επόμενη σεζόν), όσο και
για τα υπόλοιπα ζητήματα που αφορούν
την αναβάθμιση του πρωταθλήματος,
δηλαδή τη μείωση του αριθμού των ο-
μάδων της πρώτης κατηγορίας, την α-
νάδειξη του πρωταθλητή μέσω των Play
Offs κλπ.

Όπως υποστηρίζουν από τη Super
League δεν υπάρχει διάθεση «ρήξης» με
την Nova, αλλά επιθυμία συνεννόησης
και συνέχισης της μεταξύ τους συνεργα-
σίας. Ουδείς μπορεί να βάλει το χέρι του
στο Ευαγγέλιο για το αποτέλεσμα των
διαπραγματεύσεων. Κι αυτό διότι ναι μεν
οι ομάδες δείχνουν πως είναι έτοιμες να
κάνουν ένα βήμα πίσω, όμως από την
άλλη δεν πολυενδιαφέρονται για ανα-
βάθμιση του προϊόντος. Εάν μάλιστα ι-
σχύει η πληροφορία που διαρρέεται α-
πό την Λίγκα ότι οι 4 «μεγάλοι» σκοπεύ-
ουν να προτείνουν την κατάργηση των
πλέι οφ και τη λήξη του πρωταθλήματος
με το πέρας των 30 αγωνιστικών. 

Αν τελικά η τετράδα των «μεγάλων»
εμμείνει σε αυτή την απαίτηση, τότε ό-
λοι κατανοούμε πως η συνάντηση της
Δευτέρας μάλλον θα αποβεί άκαρπη, κα-
θώς το συνδρομητικό κανάλι πιέζει αφε-
νός μεν για την αγωνιστική επιμήκυνση
του πρωταθλήματος με τη διεξαγωγή

έλαβαν δεν τους ικανοποίησε. Από την
μία από την Κηφισιάς τους έγινε γνωστό
πως δεν θέλουν να εμπλακούν από τη
στιγμή που υπάρχει σύμβαση της Λίγκας
με τη Nova. Φημολογείται ότι σε μια θε-
ωρητική συζήτηση ου έγινε με τους ιθύ-
νοντες του ΟΤΕ, το ελληνικό ποδόσφαιρο
κοστολογείται από το δεύτερο συνδρο-
μητικό κανάλι με πολύ λιγότερα χρήματα
από όσα παίρνουν τώρα οι ομάδες. 
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EΟΕ

Η «Α» ΩΣ ΓΝΩΣΤΟΝ ΔΕΝ ΧΑΪΔΕΥΕΙ ΑΥΤΙΑ... ΤΟΝ ΠΕΡΑΣΜΕΝΟ ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟ, ΟΤΑΝ 
ΤΑ ΑΛΛΑ Μ.Μ.Ε. ΠΟΙΟΥΣΑΝ ΤΗΝ ΝΗΣΣΑΝ ΜΕ ΝΟΜΙΚΑ ΚΑΙ ΜΟΝΟ ΚΡΙΤΗΡΙΑ, ΗΤΑΝ 
Η ΜΟΝΗ ΠΟΥ ΠΡΟΕΒΛΕΨΕ ΟΤΙ ΟΙ ΕΚΛΟΓΕΣ ΤΗΣ ΕΟΕ ΘΑ ΕΠΑΝΑΛΗΦΘΟΥΝ



Ο
ταν στα μέσα Φεβρουα-
ρίου, λίγες ημέρες μετά
τις εκλογές της ΕΟΕ, η
«Α» είχε γράψει ότι
«Πρόεδρος (για λίγο) ο

Σπύρος Καπράλος», αρκετοί από τη
νεοεκλεγείσα διοίκηση της Ελληνι-
κής Ολυμπιακής Επιτροπής είχαν…
ξινίσει, καθώς πίστευαν ότι ακόμη
και μετά την προσφυγή του Ισίδω-
ρου Κούβελου και άλλων 12 εκπρο-
σώπων ομοσπονδιών θα κέρδιζαν
την δικαστική διαμάχη.

Όμως όπως προέβλεψε η «Α» το Συμ-
βούλιο της Επικρατείας ακύρωσε τις ε-
κλογές μέσα από τις οποίες αναδείχθηκε
πρόεδρος ο Σπύρος Καπράλος και γε-
νικός γραμματέας ο Μανώλης Κολυ-
μπάδης. 

Στο Ανώτατο Ακυρωτικό Δικαστήριο
είχαν προσφύγει 13 εκπρόσωποι αθλη-
τικών Ομοσπονδιών και ζητούσαν να α-
κυρωθούν τα   αποτελέσματα των εκλο-
γών (6.2.2017) στην  ΕΟΕ. Μεταξύ των
13 ήταν οι Ισίδωρος Κούβελος, Γιώρ-
γος Βασιλακόπουλος, Γιάννης Σγου-
ρός και Πέτρος Συναδινός. Όπως εξι-
στορούσαν στην προσφυγή τους: υπο-
ψήφιοι για το αξίωμα του προέδρου ή-
ταν ο Ισίδωρος Κούβελος και ο Σπύ-
ρος Καπράλος και οι αρχαιρεσίες ήταν
προγραμματισμένες να διεξαχθούν την
6η Φεβρουαρίου 2017, αλλά λόγω νο-
σηλείας του κ. Κούβελου στο Ωνάσειο
Καρδιοχειρουργικό Κέντρο, πάρθηκε η
απόφαση να αναβληθούν και να οριστεί
στο μέλλον άλλη νέα ημερομηνία. Για το
σκοπό αυτό στάλθηκαν ηλεκτρονικά μη-
νύματα που ανέφεραν ότι οι  αρχαιρε-
σίες αναβάλλονται.

Όμως, παρ΄ όλα αυτά, την ημέρα που
είχαν προγραμματιστεί οι αρχαιρεσίες,
13 από τους 27 εκπροσώπους των Ομο-
σπονδιών προσήλθαν και διενήργησαν
εκλογές, ανέδειξαν πρόεδρο και συ-
γκρότησαν την Ολομέλεια σε σώμα, χω-
ρίς να έχουν συγκληθεί από τον καθ΄ ύ-
λην αρμόδιο Χαράλαμπο Νικολάου.
Παράλληλα, σύμφωνα πάντα με τους
13, συγκροτήθηκε σε σώμα η ΕΟΕ, εκλέ-
χθηκαν οι πρόεδροι των άλλων οργά-
νων (Διεθνούς Ολυμπιακής Ακαδημίας,
κ.λπ.) και συγκροτήθηκε σε σώμα και η
εκτελεστική επιτροπή.

Την προσφυγή εξέτασε η επταμελής
σύνθεση του Γ΄  Τμήματος του ΣτΕ με
την υπ΄ αρθμ. 1881/2017 απόφασή της
(πρόεδρος η αντιπρόεδρος Αικατερίνη
Σακελλαροπούλου και εισηγητής ο σύμ-
βουλος Επικρατείας Γιώργος Ποτα-
μιάς)έκρινε μη νόμιμες τις εκλογές και α-
κύρωσε το πρακτικό εκλογής της Ολο-
μέλειας της ΕΟΕ με το οποίο αναδείχθη-
κε  το νέο προεδρείο.

Οι σύμβουλοι Επικρατείας αναφέ-
ρουν, μεταξύ των άλλων, στην απόφασή
τους, ότι «ο κ. Νικολάου στον οποίο ανα-
τέθηκε η προεδρία της επίμαχης εκλογι-
κής συνεδρίαση της Ολομέλειας της ΕΟΕ
και ο οποίος είχε απευθύνει την σχετική
πρόσκληση στα μέλη της, αποφάσισε την
αναβολή της συνεδρίασης πριν την προ-
γραμματισμένη ώρα έναρξης αυτής,
κατ΄  εντολή δε αυτού εστάλη προς ενη-
μέρωση των μελών της ΕΟΕ το από
6.2.2017 μήνυμα ηλεκτρονικού ταχυδρο-
μείου  από την γραμματεία της ΕΟΕ, με
συνέπεια ορισμένα από τα μέλη να μη  πα-
ραστούν στην επίμαχη συνεδρίαση».
«Άλλωστε», συνεχίζουν οι σύμβουλοι Ε-
πικρατείας, «ο κ. Νικολάου δεν κήρυξε
την έναρξη της συνεδρίασης της Ολομέ-
λειας κατά τα οριζόμενα στο άρθρο 14
παράγραφος 2 του Κώδικα Διοικητικής

Διαδικασίας, αλλά όπως δήλωσε, απλώς
παρέστη για να ενημερώσει για την ανα-
βολή της». 

Εν όψει αυτών, υπογραμμίζεται στην
απόφαση του Γ΄  Τμήματος, «η συνε-
δρίαση δεν ήταν νόμιμη». Συνεπώς, συ-
νεχίζουν οι δικαστές, «πρέπει να γίνει δε-
κτή η αίτηση των προσφευγόντων, να α-
κυρωθούν τα από 6/2/2017 πρακτικά ε-
κλογής για την ανάδειξη των οργάνων της
ΕΟΕ και να αναπεμφθεί η υπόθεση στην
ΕΟΕ προκειμένου να επαναλάβει σε νόμι-
μη συνεδρίαση της Ολομέλειας τη διαδι-
κασία εκλογής».          
Τώρα πλέον μετά την απόφαση της ΕΟΕ
πρέπει να ξεκινήσουν οι διαδικασίες α-
πό την αρχή. Δηλαδή να συμφωνήσουν
οι εμπλεκόμενοι την ημέρα εκλογής και
να προχωρήσει με βάση το καταστατικό
τις διαδικασίες ο Λάμπης Νικολάου.

Καπράλος 
και Κούβελος
ξανά στο ρίνγκ
της ΕΟΕ 

Τι είχε γράψει η «Α» 
Όπως προαναφέρθηκε η «Α» πρώτη είχε το-
νίσει πως οι αρχαιρεσίες της ΕΟΕ θα ακυρω-
θούν κι εξηγούσαμε τους λόγους. Μεταξύ
άλλων το ρεπορτάζ μας ανέφερε και για την
εμπλοκή υπουργών και ποδοσφαιρικών πα-
ραγόντων στην προεκλογική μάχη και ανα-
φέραμε τα πραγματικά περιστατικά που έλα-
βαν χώρα την ημέρα των εκλογών. Δηλαδή
το ότι μεταφέρθηκε με πρόβλημα υγείας στο
Ωνάσειο ο κ. Κούβελος. Ότι ο Λάμπης Νι-
κολάου ως νόμιμος πρόεδρος της Γενικής
Συνέλευσης, μετά από υπόδειξη της ΔΟΕ,
πήρε την απόφαση για προσωρινή αναβολή
των εκλογών αποστέλλοντας ενημερωτικό
mail και στους 26 εκπροσώπους των ομο-
σπονδιών για τη ματαίωση των εκλογών.

Εν συνεχεία ο κ. Καπράλος μέσω τηλε-
φώνου ενημέρωσε ότι θα διεξαχθεί κανονικά
η συνέλευση. Ο Λάμπης Νικολάου προ-
σήλθε στη Γ.Σ. επιμένοντας στη ματαίωση
των εκλογών. Στη Γ.Σ. προσέρχονται και 14
εκπρόσωποι των ομοσπονδιών που πρό-
σκεινται στον Σπύρο Καπράλο, και οι οποί-
οι δεν δέχονται τη ματαίωση. Εκλέγουν νέο
πρόεδρο της Γ.Σ. τον κ. Παύλο Κανελλά-
κη, και χωρίς τη συμμετοχή των υπολοίπων
12 μελών του εκλογικού σώματος εκλέγουν
πρόεδρο τον Σπύρο Καπράλο. Προηγου-
μένως, το Δ.Σ. της ΕΟΕ, του οποίου η θητεία
έχει περατωθεί λόγω των εκλογών, αποκλεί-
ει από την εκλογική διαδικασία τις δύο νέες
ομοσπονδίες –καράτε και αναρρίχησης. Η
πλευρά Κούβελου καταγγέλλει τη διαδικα-
σία και ετοιμάζεται για προσφυγή κατά της
εκλογής λόγω της διαδικασίας που ακολου-
θήθηκε στο Διοικητικό Πρωτοδικείο.

Κι εκεί η «Α» είχε αναφέρει τις παρανο-
μίες: «1] Η εκλογή Καπράλου, ακόμη και αν ο
Λάμπης Νικολάου «αυθαιρέτησε» και με υπέρ-
βαση εξουσίας ματαίωσε τις εκλογές, θα ανα-
τραπεί στο Διοικητικό Πρωτοδικείο, αφού πο-
τέ δεν εστάλη στα εκλογικά μέλη - εκπροσώ-
πους των 26 ομοσπονδιών γραπτή νόμιμη
πρόσκληση. Πρόσκληση διά τηλεφώνου ακό-
μη και αν έγινε –πολλά μέλη της παράταξης
Κούβελου ισχυρίζονται ότι δεν έλαβαν κανέ-
να τηλεφώνημα– δεν λαμβάνεται υπ’ όψιν, α-
φού κατά το παρελθόν παρόμοιες περιπτώ-
σεις έχουν απορριφθεί από τα αρμόδια δικα-
στήρια.»2] Η έκδοση προσωρινής διαταγής μέ-
σα στην προσεχή εβδομάδα που θα ζητήσει η
πλευρά Κούβελου, ώστε να ακυρωθεί η δια-
δικασία και ηεκλογή Καπράλου, μπορεί να γίνει
δεκτή ή και να απορριφθεί, αφού ο δικαστής
δεν έχει υποχρέωση να αιτιολογήσει την από-
φασή του. Κατά την εκδίκαση όμως της τακτι-
κής διαδικασίας μετά από ένα ή δύο μήνες, εί-
ναι σίγουρο ότι η προσφυγή Κούβελου θα γίνει
αποδεκτή και επομένως θα έχουμε νέα εκλογι-
κή διαδικασία».


Το ΣτΕ ακύ-
ρωσε τις ε-

κλογές του Φε-
βρουαρίου μετά
την προσφυγή
Κούβελου και
άλλων 12 εκ-
προσώπων ομο-
σπονδιών θεω-
ρώντας άκυρη
την διαδικασία
που ακολουθή-
θηκε  ΑΠΟΨΗ, 11/12 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2017
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ΕΥΡΩΠΑΪΚΑ ΚΥΠΕΛΑ

ΤΗΝ ΤΣΣΚΑ ΜΟΣΧΑΣ ΘΑ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΕΙ Η ΕΝΩΣΗ, ΠΙΘΑΝΟΤΕΡΗ ΑΝΤΙΠΑΛΟΣ
ΤΟΥ ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΥ Η ΠΑΡΤΙΖΑΝ – ΒΑΤΟΙ ΑΝΤΙΠΑΛΟΙ ΓΙΑ ΠΑΟΚ, ΠΑΝΑΘΗΝΑΪΚΟ
ΚΑΙ ΠΑΝΙΩΝΙΟ



Τ
ο δύσκολο εμπόδιο της
ΤΣΣΚΑ Μόσχας καλείται να
ξεπεράσει η ΑΕΚ στον τρίτο
προκριματικό γύρο του Τσά-
μπιονς Λιγκ, όπου ο Ολυμπια-

κός θα έχει πιο βατή αποστολή εντός
Βαλκανίων (θα παίξει πιθανότατα με την
Παρτιζάν Βελιγραδίου), ενώ στο Γιουρό-
πα η θέα τύχη χαμογέλασε και στους 3
ελληνικούς συλλόγους, φέρνοντας στο
δρόμο του ΠΑΟΚ την ουκρανική Ολυ-
μπίκ Ντόνετσκ, σε αυτόν τον Παναθη-
ναϊκού το νικητή του Γιανγκελόνια – Κα-
μπάλα και απέναντι στον Πανιώνιο την
ομάδα που θα προκριθεί από το ζευγάρι
Μακάμπι – ΚΡ Ρέικιβαικ. 

Η χθεσινή κλήρωση δεν ήταν ευνοϊκή μόνο
για την Ένωση, που θα αντιμετωπίσει σε δι-
πλά ματς τη ρωσική… αρκούδα, την πιο λαο-
φιλή ομάδα στη Ρωσία, η οποία πρωταγωνι-
στεί μόνιμα εντός συνόρων και τα τέσσερα τε-
λευταία χρόνια καταφέρνει να κερδίζει θέση
στους ομίλους του Τσάμπιονς Λιγκ. Τζαγκό-
εφ, Ακινφέεφ, Ιγκνάσεβιτς, Μπερεζούτσκι και
ο πρώην μέσος του ΠΑΟΚ, Μπίμπρας Νάτχο
είναι οι… κολώνες της ΤΣΣΚΑ που ποντάρει
πολλά στην εμπειρία τους.

Το βασικότερο μειονέκτημα για την ΑΕΚ
είναι πως θα βρει απέναντί της έναν αντίπαλο
που βρίσκεται σε πιο προχωρημένο στάδιο ε-
τοιμότητας, μιας και το ρωσικό πρωτάθλημα
ξεκινά αυτό το Σαββατοκύριακο, αλλά τίποτα
από τα παραπάνω δεν οδηγεί στο συμπέρα-
σμα ότι η ομάδα του… ρωσικού στρατού είναι
ανίκητη. Πέρυσι, με τη Ζενίτ στη χειρότερη σε-
ζόν της, ξεκίνησε κάκιστα το πρωτάθλημα και
ήταν απογοητευτική μέχρι τη χειμερινή δια-
κοπή. Μεταμορφωμένη προς το καλύτερο με-
τά την αλλαγή προπονητή και την έλευση του
Λευκορώσου Γκοντσαρένκο τον Ιανουάριο, έ-
κανε πορεία πρωταθλητισμού στο δεύτερο
γύρο, χάνοντας μόνο από την μετέπειτα πρω-
ταθλήτρια Σπαρτάκ Μόσχας. Δεν πήρε κάποιο
μεγάλο όνομα φέτος το καλοκαίρι, αλλά δεν
έχασε και κάποιο από τα βασικά εργαλεία της.        

Η Παρτιζάν του Ίλιτς
Την επόμενη εβδομάδα θα μάθει οριστικά τον
αντίπαλό του στην τρίτη προκριματική φάση
του Τσάμπιονς Λιγκ ο Ολυμπιακός, με την
Παρτιζάν Βελιγραδίου να είναι το φαβορί με-
τά τη νίκη της (2-0) στο πρώτο ματς του δεύ-
τερου προκριματικού γύρου κόντρα στην
Μπούντουτσνοστ. Δυνατό προβάδισμα για
τους πρωταθλητές Σερβίας που πέρυσι κατέ-
κτησαν το νταμπλ με 17 σερί νίκες σε πρωτά-
θλημα και Κύπελλο από το Φεβρουάριο και
μετά! 

Η Παρτιζάν είναι η δεύτερη παραδοσιακή
δύναμη του σερβικού ποδοσφαίρου αλλά πα-
ραμένει μία ομάδα με χαμηλό… ταβάνι στην
Ευρώπη, όπου έχει κατορθώσει να περάσει
στους ομίλους μόλις μία φορά. Σε ρόλο ιε-
ρού… τοτέμ η πρώην μέσος της Λάρισας Σάσα

Ίλιτς που συνεχίζει απτόητος παρά το 40 χρο-
νάκια του, αν και πέρυσι δεν ήταν ακριβώς βα-
σικός.

Με Ουκρανή… πρωτάρα 
ο ΠΑΟΚ     
Από τους τρεις εκπροσώπους του ελληνικού
ποδοσφαίρου στο Γιουρόπα Λιγκ πιο τυχερός
στάθηκε ο ΠΑΟΚ, που θα αντιμετωπίσει την
Ολιμπίκ Ντόνετσκ, η οποία δεν έχει αγωνιστεί
ξανά εκτός των ουκρανικών συνόρων. Μία ο-
μάδα εντελώς άγνωστη στο ευρύ ποδοσφαι-

ρικό κοινό που συμπληρώνει φέτος 16 χρόνια
ύπαρξης με μόλις 3 συμμετοχές στη μεγάλη
κατηγορία της χώρας της.

Ο Παναθηναϊκός ενδεχομένως να θέλει να
αποφύγει την Καμπάλα, από την οποία έμεινε
εκτός Ευρώπης πριν δύο χρόνια, αλλά ταυτό-
χρονα του δίνεται μία πρώτης τάξεως ευκαι-
ρία να πάρει τη ρεβάνς για εκείνον τον ταπει-
νωτικό αποκλεισμό. Οι «πράσινοι» θα χρεια-
στεί να περιμένουν μέχρι την προσεχή Τετάρ-
τη για να μάθουν αν τελικά θα αντιμετωπί-
σουν την περσινή δευτεραθλήτρια του Αζερ-

μπαϊτζάν, ή την πολωνική Γιαγκελόνια που κα-
τάφερε να πάρει ισοπαλία με γκολ (1-1) στο
πρώτο ματς εκτός έδρας.

Βατό αντίπαλο θα έχει στον τρίτο προκρι-
ματικό γύρο του Γιουρόπα Λιγκ και ο Πανιώ-
νιος, που είναι πλέον το φαβορί για να προ-
κριθεί από τον δεύτερο μετά το 2-0 επί της
Γκόριτσα. Οι «κυανέρυθροι» θα ταξιδέψουν
είτε στο Ισραήλ, είτε στην Ισλανδία με πιθα-
νότερο προορισμό τη χώρα των Εβραίων, κα-
θώς η Μακάμπι Τελ Αβίβ επικράτησε 3-1 της
ΚΡ Ρέικιαβικ στον πρώτο μεταξύ τους αγώνα
και θα πρέπει να ηττηθεί με δύο γκολ διαφορά
και πάνω στη ρεβάνς της ισλανδικής πρωτεύ-
ουσας. 

Η ρωσική «αρκούδα»

στον δρόμο της ΑΕΚ,
βαλκανική μονομαχία 

για τον Ολυμπιακό
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Eναν αιώνα περίπου μετά τη
μικρασιατική καταστροφή ο
Πανιώνιος παραμένει διαχρο-

νικά ο κύριος ποδοσφαιρικός εκ-
φραστής των προσφύγων της Σμύρ-
νης και όπως έχει ξανακάνει αρκε-
τές φορές στο παρελθόν βροντο-
φώναξε «παρών» στη νέα μεγάλη
ευρωπαϊκή πρόκληση.

Η Νέα Σμύρνη και η ιστορική
πλατεία στην εποχή της παγκοσμιο-
ποίησης μπορεί ποδοσφαιρικά να έ-
χουν «διαβρωθεί» από τα... κύματα
ξένων παικτών που έχουν εισβάλει
και στο ελληνικό ποδόσφαιρο, όμως
στην οικογένεια του Πανιωνίου έ-
χουν το δικό τους τρόπο να κάνουν
τους ποδοσφαιριστές που έρχονται
από άλλες πατρίδες να αισθάνονται
όπως στο σπίτι τους. Ακριβώς γιατί
ο ίδιος ο σύλλογος αλλά και η πε-
ριοχή άνθισαν μετά τον ξεριζωμό
της Σμύρνης.

Στα 127 χρόνια της ιστορίας τους

οι «κυανέρυθροι» έχουν κάνει πολ-
λές φορές τη διαδρομή από τον πα-
ράδεισο στην κόλαση με επιστροφή.
Ο «ιστορικός» ταλαιπωρήθηκε αρ-
κετά από διοικητικά και οικονομικά
προβλήματα που είχαν σαν συνέπεια
μέχρι και τον υποβιβασμό του στη Β’
Εθνική, όμως πάντα έβρισκε τον
τρόπο να τα ξεπερνάει. Από τη στιγ-

μή, άλλωστε, που επέζησε από το ο-
λοκαύτωμα της Σμύρνης το 1922 τι
να φοβηθεί;

Το έχει η μοίρα του Πανιωνίου να
ξαναγεννιέται μέσα απ’ τις στάχτες
του, χάρη στη διαχρονική ικανότητα
όσων κρατούν τις τύχες του στα χέ-
ρια τους, να ανακαλύπτουν ποδο-
σφαιρικά ταλέντα. Κι αν κάποτε α-
ποτελούσε... σκαλοπάτι μόνο για
τους Έλληνες ποδοσφαιριστές, τώ-
ρα έχει βρει τον τρόπο να αναδει-
κνύει και ξένους, όπως συνέβη την
περασμένη Πέμπτη με τον Γερμανό
Σαμέντ Γιεσίλ.

Ο 23χρονος φορ που θυμίζει αρ-
κετά μέσα στο γήπεδο τον Κώστα
Μήτρογλου, ο οποίος επίσης ξανα-
γεννήθηκε στην Πλατεία, ήταν ο με-
γάλος πρωταγωνιστής του Πανιωνί-
ου στο παιχνίδι με την Γκόριτσα, που
σηματοδότησε την επιστροφή των
«κυανέρυθρων» στις διεθνείς διορ-
γανώσεις και πιο συγκεκριμένα στο

Γιουρόπα Λιγκ. Στα χέρια του Μιχάλη
Γρηγορίου μεταμορφώθηκε σε ένα
πραγματικό φονικό όπλο, πετυχαίνο-
ντας δύο γκολ, ενώ ταυτόχρονα κέρ-
δισε και την αποβολή αντιπάλου σε
κομβικό χρονικό σημείο (στο φινάλε
του πρώτου μέρους). Το τελικό 2-0
απέναντι στους Σλοβένους, στον
πρώτο μεταξύ τους αγώνα για τη
δεύτερη φάση του Γιουρόπα Λιγκ, εί-
ναι λίγο για να αποτυπώσει την εικό-
να κυριαρχίας του Πανιωνίου που έ-
χασε ευκαιρίες για πολύ μεγαλύτερο
σκορ αλλά τελικά πήρε αυτό που ζη-
τούσε. Μία «καθαρή» νίκη χωρίς να
δεχθεί γκολ, η οποία του δίνει τη δυ-
νατότητα να πάει με δυνατό πλεονέ-
κτημα την επόμενη εβδομάδα στη
Σλοβενία για να «σφραγίσει» το εισι-
τήριο της πρόκρισης στον τρίτο προ-
κριματικό γύρο.

Παρά τις απώλειες βασικών στε-
λεχών μέσα στο καλοκαίρι (Γιαννιώ-
της, Ρισβάνης, Σιώπης), αλλά και την
αλλαγή προπονητή, οι Νεοσμυρνιώ-
τες έδειξαν ανεπηρέαστοι και με αρ-
κετά πειστική εμφάνιση έδειξαν ότι
είναι ικανοί για πολλές... κηδείες τη
νέα σεζόν. 

Η πλατεία της... μπάλας!
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Του Σωτήρη Παρτσαλά

Μ
ε τον Ολυμπιακό γι’
άλλο ένα καλοκαίρι
να ξοδεύει τα περισ-
σότερα μακράν του
δεύτερου, συνεχίζεται

η μεταγραφική ενίσχυση των μεγά-
λων του ελληνικού ποδοσφαίρου.

Το περσινό πάθημα των «ερυθρόλευ-
κων» που έμειναν εκτός ομίλων οδήγησε
φέτος σε μία πραγματική οικονομική υ-
πέρβαση με τον Βαγγέλη Μαρινάκη να
ξοδεύει κάτι λιγότερο από 8,5 εκατομ-
μύρια προκειμένου να ισχυροποιήσει
τους πρωταθλητές.

Ο Βούκοβιτς στην άμυνα, ο Οφόε στη
μεσαία γραμμή και ο Καρσελά με τον Ε-
μενίκε στην επίθεση σχηματίζουν μία τε-
τράδα που ανεβάζει επίπεδο τον Ολυ-
μπιακό, καθιστώντας τον απόλυτα αντα-
γωνιστικό για τα προκριματικά του Τσά-
μπιονς Λιγκ.

Ο Εμενίκε στοίχισε 2,5 εκατομμύρια,
αλλά είναι ο φορ που έλειπε από τον Ο-
λυμπιακό. Ογκώδης, σχετικά γρήγορος
και με καλά τελειώματα, αναμφίβολα
μπορεί να κάνει τη διαφορά στο επίπε-
δο της ελληνικής Σούπερ Λιγκ. Σε αντί-
θεση με τον προκάτοχό του Καρντόσο,
ο 30χρονος Νιγηριανός έχει ακόμα αρ-
κετά χρόνια μπροστά του και δεν πλη-
σιάζει στο φινάλε της καριέρας του ό-
πως ο Παραγουανός, που ήρθε στην Ελ-
λάδα για το τελευταίο «καλό συμβό-
λαιο».

Ο Νιγηριανός έρχεται στον Ολυμπια-
κό για να ξαναφτιάξει το όνομά του στο
διεθνές ποδοσφαιρικό χρηματιστήριο, ό-
που η μετοχή του βρίσκεται σε πτώση ε-
ξαιτίας και του δύστροπου χαρακτήρα
του.

Ακόμα πιο ακριβή ήταν η περίπτωση

του Οφόε, που κόστισε περίπου 3 εκα-
τομμύρια ευρώ και αποτελούσε διακαή
πόθο του Μπέσνικ Χάσι από τις αρχές
του Ιούνη. Ο Βέλγος αποτελεί δοκιμα-

σμένη λύση για τον προπονητή των
πρωταθλητών που τον εμπιστεύεται με
κλειστά μάτια και αναμένεται να έχει πο-
λύ σημαντικό ρόλο μέσα στο γήπεδο, κα-

θώς από τα πόδια του θα περνά όλο το
παιχνίδι των «ερυθρόλευκων». Η εμμονή
του Χάσι με τον συγκεκριμένο ποδο-
σφαιριστή εξηγεί και την… υπομονή που
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ΘΕΜΑ

ΦΑΚΕΛΟΣ ΜΕΤΑΓΡΑΦΕΣ: Ο ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ ΞΑΝΑ ΠΡΩΤΑΓΩΝΙΣΤΗΣ ΜΕ ΤΟΝ
ΜΑΡΙΝΑΚΗ ΝΑ  EXEI ΞΟΔΕΨΕΙ ΜΕΧΡΙ ΣΤΙΓΜΗΣ 8,5 ΕΚΑΤ. ΕΥΡΩ  – «ΜΝΗΜΟΝΙΑΚΕΣ»
ΑΛΛΑ ΧΡΗΣΙΜΕΣ ΠΡΟΣΘΗΚΕΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΥΠΟΛΟΙΠΟΥΣ «ΜΕΓΑΛΟΥΣ»



Η υπέρβαση, η στάση αναμονής
και οι αντιτουριστικές αλλά... 
έξυπνες λύσεις!

Οφόε

ΚλωναρίδηςΚαρσελά

ΆλτμανΜακ
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ΘΕΜΑ

έκαναν στη συγκεκριμένη περίπτωση οι
άνθρωποι του Ολυμπιακού μέχρι να
καμφθούν οι αντιρρήσεις της Λέγκια.

Μαζί μ’ αυτούς κατέφθασε στο… λι-
μάνι και ο Μεχντί Καρσελά, που οικονο-
μικά αποτελεί διαφορετική περίπτωση,
καθώς το μεγάλο συμβόλαιό του είναι
πολύ πιο δαπανηρό από τα χρήματα που
ξοδεύτηκαν για την απόκτησή του. Η
Γρανάδα μετά τον υποβιβασμό της ήταν
αδύνατο να δώσει στον 28χρονο Μαρο-
κινό τα χρήματα που έπαιρνε πέρυσι (κά-
τι περισσότερο από ένα εκατομμύριο), ο
ίδιος δεν ήθελε με τίποτα να παίξει στη
Β’ Ισπανίας και κάπου εκεί προέκυψε ο
Ολυμπιακός που κάλυψε το συμβόλαιό
του, πληρώνοντας στον ισπανικό σύλλο-
γο ως «ενοίκιο» μερικές εκατοντάδες χι-
λιάδες ευρώ. Ο ταχύτατος εξτρέμ είναι
βέβαιο από τώρα ότι θα εξελιχθεί σε α-
τραξιόν των «ερυθρόλευκων» τη νέα σε-
ζόν, καθώς μπορεί να κάνει απίστευτα
κόλπα με την μπάλα, διαθέτοντας εξαι-
ρετική τεχνική κατάρτιση.

Ο Βούκοβιτς (2 εκατομμύρια) ήταν ο…
βράχος στην πολύ αποτελεσματική άμυ-
να της Κόνιασπορ. Μαζί της αναδείχθηκε
Κυπελλούχος Τουρκίας και έπαιξε στο Γι-
ουρόπα Λιγκ. Έμπειρος στόπερ και ιδιαί-
τερα χρήσιμος στο ψηλό παιχνίδι λόγω
ύψους (1,95), προσθέτει πόντους… γε-
νικώς στην «ερυθρόλευκη» οπισθοφυ-
λακή. Κοντά σ’ αυτούς και οι Ταχτσίδης,
Κούτρης, που αποτελούν χρήσιμες λύ-
σεις.

Λογικά αν ο Ολυμπιακός καταφέρει
να κερδίσει το εισιτήριο για τους ομίλους
του Τσάμπιονς Λιγκ ο Μαρινάκης θα βά-
λει ακόμα πιο βαθιά το χέρι στην τσέπη,
έχοντας εξασφαλίσει τουλάχιστον 10 ε-
κατομμύρια στη χειρότερη περίπτωση,
που μπορεί να γίνουν μέχρι και 20 αν η
ΑΕΚ μείνει εκτός στα προκριματικά.

Μνημονιακές λύσεις 
οι υπόλοιποι
Η Ένωση, αντίθετα, όπως και ο Πανα-
θηναϊκός προχώρησαν σε πιο φτηνές,
πλην όμως σημαντικές προσθήκες που
καλύπτουν θέσεις στις οποίες είχαν

διαπιστωθεί κενά. Αμυντικό με την α-
ξία του Κόσιτς οι «κιτρινόμαυροι» δεν
διέθεταν και η απόκτησή του ισχυρο-
ποιεί αρκετά τον οπισθοφυλακή τους
που είναι βέβαιο ότι θα δεχθούν μεγά-
λη πίεση στα προκριματικά του Τσά-
μπιονς Λιγκ. Τεράστια απώλεια ο Αρα-
ούχο που σκόραρε και δημιουργούσε
στην επίθεση, αλλά ο Χιμένεθ ποντάρει
στη… δίψα του Γιακουμάκη και στο κα-
λό πρόσωπο που έδειξε ο Κλωναρίδης
με τον Παναθηναϊκό στα play offs της
προηγούμενης σεζόν.

Από ‘κει και πέρα με Τρίστασον, Λιβά-
για και Έλντερ Λόπες, το ρόστερ αποκτά
υπεροπλία σε όλες τις θέσεις, γεγονός
που δίνει τη δυνατότητα στον Ισπανό κό-
ουτς να παρουσιάσει ένα ακόμα καλύτε-
ρο σύνολο.
ΠΑΟ: Ο Παναθηναϊκός μοιάζει με… για-
πί, με τις αλλαγές στο έμψυχο υλικό να
μην έχουν ακόμα ολοκληρωθεί και να α-
πουσιάζουν «κομμάτια» από αρκετές θέ-
σεις. Πολλές οι αποχωρήσεις με προεξέ-
χουσα αυτή του Μπεργκ. Ο Σουηδός ή-
ταν ο μοναδικός από όσους έφυγαν τον
οποίο οι «πράσινοι» ήθελαν να κρατή-
σουν αλλά τελικά η επιθυμία του να φύ-

γει αποδείχθηκε πιο δυνατή. Άλτμαν και
Κολοβέτσιος με τις… τρύπες που υπάρ-
χουν αυτή τη στιγμή στο ρόστερ θεω-
ρούνται φτηνές αλλά έξυπνες λύσεις, ό-
πως και οι δύο περιπτώσεις που κυνη-
γούν οι «πράσινοι» για την επίθεση. Ο εξ-
τρέμ Καμπέσας από το Εκουαδόρ και ο
φορ Λουτσιάνο Νέβες από την Κορίν-
θιανς είναι ποδοσφαιριστές ικανοί να
κάνουν τη διαφορά.
ΠΑΟΚ: Στο Δικέφαλο του Βορρά ο Ιβάν
Σαββίδης έχει πληρώσει μέχρι στιγμής
μόνο για τερματοφύλακα. Ο Ροντρίγκο
Ρέι με 2 εκατομμύρια ήρθε για να καλύ-
ψει μία θέση στην οποία οι Θεσσαλονι-
κείς αντιμετωπίζουν μεγάλο πρόβλημα
λόγω της απουσίας του τραυματία Γλύ-
κου.

Σημαντικό εργαλείο στα χαφ ο Μακ,
χρήσιμες λύσεις στα χέρια του Αλεξά-
νταρ Στανόγεβιτς Λεβέρκ και Λημνιός
και μένει να δούμε πως θα πορευθεί με-
ταγραφικά από ‘δω και πέρα ο «δικέφα-
λος του βορρά», με τον Σαββίδη να περι-
μένει έσοδα από πωλήσεις παικτών (υ-
πάρχουν προτάσεις για τον Ουάρντα),
προκειμένου να ενισχύσει ακόμα περισ-
σότερο τον ΠΑΟΚ.

ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ
ΗΡΘΑΝ
Βούκοβιτς (2.000.000)
Εμενίκε (2.500.000)
Οφόε (2.800.000)
Ταχτσίδης (700.000)
Κούτρης (600.000)
Ρισβάνης (ελεύθερος)
Σιώπης (ελεύθερος)
Καρσελά (δανεικός)
Μπεν (λήξη δανεισμού)
Ελαμπντελαουί (λήξη
δανεισμού)
Κασάμι (λήξη δανεισμού)
Ζντιέλαρ (λήξη
δανεισμού)
Σισέ (λήξη δανεισμού)
Πάρντο (λήξη δανεισμού)
Γιαννιώτης (λήξη
δανεισμού)
Γούτας (λήξη δανεισμού)

ΕΦΥΓΑΝ
Σιόβας (3.000.000)
Κολοβός (700.000)
Καρντόσο (λήξη
συμβολαίου)
Βιάνα (δανεικός)
Ντομίνγκες (λήξη
συμβολαίου)
Καμπιάσο (λήξη
συμβολαίου)
Ντα Κόστα (λήξη
συμβολαίου)
Λεάλι (λήξη δανεισμού)
Παρέδες (λήξη δανεισμού)
Σισοκό (λήξη δανεισμού)

ΑΕΚ
ΗΡΘΑΝ
Κόσιτς (500.000)
Λιβάγια (δανεικός)
Κλωναρίδης (200.000)
Τσιντώντας (ελεύθερος)
Έλντερ Λόπες (ελεύθερος)
Γιακουμάκης (ελεύθερος)
Τρίστασον (δανεικός)
Τζανετόπουλος (λήξη
δανεισμού)

ΕΦΥΓΑΝ
Κολοβέτσιος (ελεύθερος)
Αραβίδης (λήξη
συμβολαίου)
Βάργκας (λήξη
συμβολαίου)
Πέκχαρτ (ελεύθερος)
Βούρας (ελεύθερος)
Αραούχο (λήξη
δανεισμού)
Τσέλιος (ελεύθερος)

ΠΑΟΚ
ΗΡΘΑΝ
Ρέι (1.900.000)
Λημνιός (800.000)
Μακ (δανεικός)
Λεβέρκ (ελεύθερος)

ΕΦΥΓΑΝ
Σάμπο (400.000)
Κίτσιου (δανεικός)
Χαρίσης (δανεικός)
Χατζηισαϊας (δανεικός)
Γιαννούλης (δανεικός)

ΠΑΝΑΘΗΝΑΪΚΟΣ
ΗΡΘΑΝ
Άλτμαν (150.000)
Κολοβέτσιος (ελεύθερος)
Δώνης (λήξη δανεισμού)

ΕΦΥΓΑΝ
Μπεργκ (3.300.000)
Μπουμάλ (λήξη
συμβολαίου)
Μαρινάκης (λήξη
συμβολαίου)
Ατζαγκούν (λήξη
συμβολαίου)
Γιαννακόπουλος (λήξη
συμβολαίου)
Παν. Βλαχοδήμος
(300.000)
Μέστο (λήξη συμβολαίου)
Κοτσόλης (λήξη
συμβολαίου)
Χουχούμης (λήξη
συμβολαίου)
Λέτο (λήξη συμβολαίου)
Κλωναρίδης (λήξη
δανερισμού)
Εμποκού (λήξη δανεισμού)

ΤΟ ΠΑΡΕ - ΔΩΣΕ

ΤρίστασονΕμενίκε

Ρέι

ΚολοβέτσιοςΓιακουμάκης
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↘Σοκαρισμένο το ποδόσφαιρο
με τον Αμπντελάκ Νούρι

Ο 20χρονος Ολλανδός ποδοσφαι-
ριστής, Αμπντελάκ Νούρι, μάλλον
δεν θα κάνει το όνειρό του πραγμα-
τικότητα, μία μεγάλη σταδιοδρομία
στο άθλημα που αγαπά. Δυστυχώς τα
ιατρικά νέα που έρχονται από την πα-
τρίδα του είναι άσχημα, αφού αποδει-

κνύεται πως η κατάρρευσή του στο πρόσφατο φιλικό με τη
Βέρντερ Βρέμης προήλθε από εγκεφαλική δυσλειτουργία η
οποία φαίνεται πως είναι μόνιμη και ιδιαίτερα σοβαρή. Ο
Νούρι είχε αντιμετωπίσει πέρσι τον Παναθηναϊκό στους ο-
μίλους του Europa League και έφτασε στον τελικό της
διοργάνωσης μαζί με τους συμπαίκτες του στον Άγιαξ και
πλέον ο αγώνας που θα δώσει αφορά στη ζωή του και στην
προσπάθειά του να συνεχίσει σε φυσιολογικούς όσο γίνεται
ρυθμούς, έστω κι αν δεν μπορεί να ξαναπαίξει ποδόσφαιρο. 

↘Η Γιουβέντους για Κώστα
Μανωλά

Πληθαίνουν οι ομάδες που ενδιαφέρονται για τον Κώστα
Μανωλά, ωστόσο η περιβόητη μετεγγραφή του δεν λέει να
ολοκληρωθεί. Αφού υποτίθεται πως βρίσκεται στα υπόψη
Μάντσεστερ Γιουνάιτεντ και Τσέλσι, αφού πήγε και ήρθε

στη Ρωσία για Ζενίτ και αφού εδώ και έ-
να χρόνο υποτίθεται πως θέλει να τον α-
ποκτήσει η Ίντερ, προέκυψε ξαφνικά και
ενδιαφέρον από τη Γιουβέντους. Οι
νταμπλούχοι Ιταλίας δεν… αστειεύο-
νται όταν θέλουν έναν ποδοσφαιριστή,
κάνουν αμέσως κίνηση και τον αποκτούν,
οπότε σύντομα θα φανεί αν όντως τον έχουν στη λίστα τους.
Πολλά θα εξαρτηθούν από την παραμονή του Μπονούτσι
στη Γιούβε, καθώς φαίνεται να τον θέλει η Μίλαν.

↘Κι άλλος Έλληνας προς…
εσωτερική μετακίνηση στο

Καμπιονάτο
Δεν είναι μόνο ο Κώστας Μανωλάς που
πρόκειται να κάνει εσωτερική μετεγγρα-
φή στην Ιταλία. Ένας ακόμη διεθνής Έλ-
ληνας ποδοσφαιριστής πάει να κάνει με-
τακίνηση. Πρόκειται για τον Ορέστη Καρ-
νέζη, τον οποίο πουλάει η Ουντινέζε και
απ’ ότι φαίνεται απασχολεί έντονα τη Νά-
πολι, ομάδα που αγωνίζεται σχεδόν κάθε χρόνο στους ομί-
λους του Champions League. Ο Έλληνας πορτιέρο κο-
στολογείται στα πέντε εκατομμύρια ευρώ, τιμή μάλλον… μι-
κρή για την αξία του και σίγουρα βατή για τη Νάπολι που
έχει πολλά έσοδα, καθώς πουλάει παίκτες ακριβά, έχει γε-
μάτο γήπεδο και έσοδα από το Champions League.

TV

ΟΣουηδός μέσος της ΑΕΚ, Γιάκομπ Γιόχανσον, ήρθε όσο η Έ-
νωση αγωνιζόταν στη Football League και η απόκτησή του
μάλλον πέρασε απαρατήρητη, ωστόσο σήμερα, ένα χρόνο

πριν εξαντληθεί το συμβόλαιό του, αποτελεί αναπόσπαστο μέλος
της Εθνικής Σουηδίας και πρωτοκλασάτο στέλεχος της Ένωσης, με
την τιμή του να φτάνει τα 3.000.000 ευρώ.

Η ΠΑΕ έχει χαράξει μία συγκεκριμένη πολιτική από τη μέρα που επέ-
στρεψε, έχει ως κύριο μέλημα τη δημιουργία ενός δυνατού κορμού και ο
Γιόχανσον αποτελεί μέλος αυτού του κορμού, αλλά όλοι οι παίκτες έχουν
την τιμή τους και ο Σουηδός έχει ίσως αυτή τη στιγμή την πιο μεγάλη. 

Σύμφωνα με όσα «βγαίνουν» από τον τρόπο με τον οποίο χειρίζεται η
ΠΑΕ ΑΕΚ την υπόθεση του 27χρονου διεθνή, όλα θα κριθούν από τα α-
ποτελέσματα που θα φέρει η ομάδα στα προκριματικά του Champions
League. Αν η Ένωση αποκλειστεί και από τις δύο ευρωπαϊκές διοργανώ-
σεις, τότε το αγωνιστικό προφίλ της ομάδας θα αλλάξει με γνώμονα της εγ-
χώριες διοργανώσεις όπου θα απαιτείται μία πιο επιθετική ομάδα, ενώ θα
δημιουργηθεί και ανάγκη εσόδων. Ο Γιόχανσον σε αυτή την περίπτωση συ-
γκεντρώνει πολλές πιθανότητες να πουληθεί άμεσα και να αντικατασταθεί
από έναν παίκτη με πιο επιθετικό dna.

Αν η ΑΕΚ περάσει στους ομίλους του Champions League, η παρουσία
του Σουηδού στα παιχνίδια των ομίλων θα είναι μάλλον επιβεβλημένη. Η
ΠΑΕ θα έχει την οικονομική άνεση να προχωρήσει σε επέκταση συμβολαί-
ου του Σουηδού και σε γενναία αύξηση αποδοχών. 

Η μέση κατάσταση έχει να κάνει με πρόκριση στους ομίλους του Europa
League. Σε αυτή την περίπτωση θα γίνει επανεξέταση του θέματος, με
την ανανέωση του συμβολαίου να έχει πάλι τον πρώτο λόγο. Με λίγα λόγια,
η παραμονή του Γιόχανσον στην ΑΕΚ εξαρτάται από τα αποτελέσματα σε
αυτές τις δύο προκριματικές φάσεις που θα φέρει ο Δικέφαλος. 

Το τηλεοπτικό πρόγραμμα
του σαββατοκύριακου
Το Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Υγρού Στίβου που ξεκινά στη
Βουδαπέστη, οι τελικοί στο Wimbledon, όπως επίσης και οι
φιλικές αναμετρήσεις της ΑΕΚ και του Ολυμπιακού

Σάββατο, 15 Ιουλίου
11:00 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις

Eurosport 2
11:00 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Ανοιχτή θάλασσα 

ΕΡΤ 2
11:50 (F1: GP Βρετανίας) 3ες ελεύθερες δοκιμές

COSMOTE SPORT 5HD
12:00 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Συγχρονισμένη
κολύμβηση ΕΡΤ 2
14:00 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις 

Eurosport 2
14:15 (Ποδηλασία, Γύρος Γαλλίας) 14ο ετάπ

Eurosport 1
14:50 (F1: GP Βρετανίας) Κατατακτήριες δοκιμές

COSMOTE SPORT 5HD
16:00 (Τένις – Wimbledon) Τελικός γυναικών

NOVASPORTS 1HD
17:00 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις γυναικών

Eurosport 2
18:00 (φιλικό προετοιμασίας) Ολυμπιακός – Λόκερεν

NOVASPORTS 2HD
18:00 (Τένις – Wimbledon) Τελικός διπλού γυναικών

NOVASPORTS 2HD
19:00 (Ευρωπαϊκό U-19) Τελικός

Eurosport 1
19:00 (φιλικό προετοιμασίας) ΑΕΚ – Μπνέι Σαχνίν

NOVASPORTS 3HD
19:30 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις ανδρών

ΕΡΤ 2
20:00 (Τένις – Wimbledon) Τελικός διπλού γυναικών

NOVASPORTS 1HD
20:15 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις ανδρών

Eurosport 2
21:15 (Ευρωπαϊκό μπάσκετ U20) Τσεχία – Ελλάδα

Νέα Τηλεόραση Κρήτης

Κυριακή, 16 Ιουλίου
11:00 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις γυναικών

Eurosport 1
14:00 (Ποδηλασία, Γύρος Γαλλίας) 15ο ετάπ

Eurosport 1
15:00 (F1: GP Βρετανίας) Αγώνες

COSMOTE SPORT 5HD / ΕΡΤ 2
16:00 (Τένις – Wimbledon) Τελικός ανδρών

NOVASPORTS 1HD
16:30 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις ανδρών

Eurosport 2
16:00 (Τένις – Wimbledon) Τελικός μικτού διπλού

NOVASPORTS 1HD
19:00 (Ευρωπαϊκό ποδοσφαίρου γυναικών) 
Ολλανδία – Νορβηγία Eurosport 2
19:30 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις γυναικών

ΕΡΤ 2
20:15 (Παγκόσμιο Υγρού Στίβου) Καταδύσεις γυναικών

Eurosport 1
21:00 (Diamond League) Στίβος

ΕΡΤ 2
21:15 (Ευρωπαϊκό μπάσκετ U20) Σουηδία – Ελλάδα

Νέα Τηλεόραση Κρήτης
19:00 (Ευρωπαϊκό ποδοσφαίρου γυναικών) 
Δανία - Βέλγιο Eurosport 1
22:30 (Παγκόσμιο πρωτάθλημα) πόλο γυναικών

ΕΡΤ 3

• Η ΑΕΚ ΚΑΙ Ο ΜΑΝΑΤΖΕΡ ΤΟΥ ΣΟΥΗΔΟΥ ΕΧΟΥΝ ΣΥΜΦΩΝΗΣΕΙ 
ΣΤΗΝ ΠΟΛΙΤΙΚΗ  ΠΟΥ ΘΑ ΧΑΡΑΞΕΙ Η ΠΑΕ ΚΑΙ ΘΑ ΕΞΑΡΤΗΘΕΙ 

ΑΠΟ ΤΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΤΩΝ ΕΥΡΩΠΑΪΚΩΝ ΠΡΟΚΡΙΜΑΤΙΚΩΝ

Όλα τα σενάρια γύρω
από τον Γιόχανσον
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ΟΛΥΜΠΙΑΚΗ ΖΥΘΟΠΟΙΙΑ 

«Ξεδίψασε» τους λαμπερούς
προσκεκλημένους
του Ιπποδρόμου
Στην πολύ επιτυχημένη διοργά-
νωση για το 71ο Ελληνικό
Ντέρμπι ΟΠΑΠ Ιπποδρόμου,
που πραγματοποιήθηκε την Τε-
τάρτη 5 Ιουλίου, έδωσε το «πα-
ρών» η Ολυμπιακή Ζυθοποιία, η
οποία ανέλαβε να ξεδιψάσει τους
προσκεκλημένους που επισκέ-
φτηκαν το κορυφαίο Ντέρμπι της
χρονιάς στο Μαρκόπουλο Αττι-
κής, με μερικά από τα ηγετικά
brands του χαρτοφυλακίου της.
Η αγαπημένη Kaiser Pilsner, η
νέα μπύρα χωρίς αλκοόλ FIX Ά-
νευ και τα νέα αναψυκτικά
Tuborg με φυσικούς χυμούς, χω-
ρίς προσθήκη ζάχαρης (Lemon
Soda, Lime-Green Tea Soda &
Orange-Cinnamon Soda), χάρι-
σαν μοναδικές στιγμές δροσιάς
στους προσκεκλημένους που
πλημμύρησαν τις κερκίδες του Ιπ-
ποδρόμου. Μεταξύ αυτών, βρέ-
θηκαν εκπρόσωποι της Πολιτεί-
ας, του επιχειρηματικού κόσμου
και των ΜΜΕ, αθλητές, καλλιτέ-
χνες, καθώς και το σύνολο της ιπ-
ποδρομιακής κοινότητας, προκει-
μένου να απολαύσουν τη μεγάλη αυτή γιορτή. Το 71ο Ελληνικό Ντέρμπι
ΟΠΑΠ Ιπποδρόμου προσέφερε πλούσιο θέαμα και δυνατές συγκινή-
σεις στους περισσότερους από 6.000 παρευρισκόμενους, οι οποίες συ-
νοδεύτηκαν άψογα με τα αγαπημένα προϊόντα της Ολυμπιακής Ζυθο-
ποιίας, αφήνοντας σε όλους τους καλεσμένους μοναδικές εντυπώσεις
από την ξεχωριστή αυτή διοργάνωση.       Ν.ΤΣ.

καθιστά το deal από τα πλέον μεγάλα –αν όχι
το μεγαλύτερο– των τελευταίων ετών σε ελ-
ληνική εταιρεία υψηλής τεχνολογίας και ως τη
σημαντικότερη άμεση εξαγορά τεχνοβαστού
(spin-off) ελληνικού ερευνητικού / ακαδημαϊ-
κού οργανισμού στην Ελλάδα τουλάχιστον για
τις τελευταίες δεκαετίες.
Αξίζει να σημειωθεί, τέλος, ότι η Innoetics θα
συνεχίσει την ανάπτυξη λογισμικού για την ε-
πέκταση της χρήσης φωνητικής αλληλεπίδρα-
σης με καθημερινές τεχνολογίες, ούσα πλέον
ανεξάρτητη θυγατρική της Samsung και δια-
τηρώντας τη λειτουργία της στην Αθήνα.
Ν.ΤΣ.

Ελληνική startup εταιρεία εξαγόρασε η              Samsung έναντι σχεδόν 50 εκατ. δολ.

Σειρά συναντήσεων με στόχο τη
δημιουργία του ενιαίου μητρώου
στο οποίο θα εγγράφονται όλοι οι
αδειοδοτημένοι ασφαλιστικοί

διαμεσολαβητές πραγματοποιεί
τις τελευταίες ημέρες η Ένωση Α-
σφαλιστικών Εταιρειών Ελλάδος
(ΕΑΕΕ).
Στο πλαίσιο αυτό, ο πρόεδρος της
ένωσης Δημήτρης Μαζαράκης
(φωτ.) συναντήθηκε τόσο με τον
υπουργό Οικονομίας και Ανά-
πτυξης, Δημήτρη Παπαδημη-
τρίου, όσο και τους Κωνσταντί-
νο Μίχαλο (πρόεδρο της Διοι-

κητικής Επιτροπής της Κεντρικής
Ένωσης Επιμελητηρίων) και
Γιάννη Χατζηθεοδοσίου (πρό-
εδρο του Επαγγελματικού Επιμε-
λητηρίου Αθηνών).
Το ενιαίο μητρώο διαμεσολαβη-
τών που θα είναι διαθέσιμο σε ό-
λους online, θα επιτρέπει σε κάθε
ενδιαφερόμενο να επαληθεύσει
με τρόπο αξιόπιστο και ελεγχό-
μενο ότι ο ασφαλιστικός διαμε-

σολαβητής με τον οποίο έρχεται
σε επαφή, ενεργεί νόμιμα, είναι
εγγεγραμμένος στο μητρώο και
διαθέτει την απαιτούμενη πιστο-
ποίηση ώστε να προσφέρει α-
σφαλιστικές υπηρεσίες, γεγονός
που αυτονόητα καθιστά την πρω-
τοβουλία εξαιρετικά σημαντική
για το καταναλωτικό κοινό. 
Σημειώνεται ότι η νομοθεσία –
ευρωπαϊκή και ελληνική– προ-

βλέπει υποχρέωση ύπαρξης γε-
νικού μητρώου για το σύνολο
των ασφαλιστικών διαμεσολαβη-
τών που δραστηριοποιούνται
στην Ελλάδα. Μέχρι σήμερα οι α-
σφαλιστικοί διαμεσολαβητές εγ-
γράφονται στα επιμέρους Επιμε-
λητήρια ενώ η δημιουργία ενός
ενιαίου μητρώου διαμεσολαβη-
τών δεν έχει ολοκληρωθεί.
Ν.ΤΣ.

Ενιαίο μητρώο ασφαλιστικών διαμεσολαβητών προωθεί η ΕΑΕΕ

Eπάνω: O πρόεδρος και διευθύνων
σύμβουλος του Ομίλου ΟΤΕ, Μιχάλης
Τσαμάζ και ο Dirk Werner, EBRD
Director, Information and Communication
Technologies

Δεξιά: O πρόεδρος και CEO του Ομίλου
ΟΤΕ, Μιχάλης Τσαμάζ και ο Nicholas

Jennett, EIB Deputy Director General και
επικεφαλής του Investment Team για την

Ελλάδα
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• Αφόρητες οι συνθήκες στα δικαστήρια της χώρας εξαιτίας της έλλειψης επαρκούς κλιματισμού  

σθενοφόρο κι εξηγώντας την κατάστα-
ση του παθόντος. Σε δύο λεπτά που
ξαναμπήκα στην είσοδο, ο ευτραφής
κύριος είχε πάψει να αναπνέει. Κά-
ποιος του έπιασε το χέρι να διαπιστώ-
σει αν είχε σφυγμό. Δεν είχε, ήταν νε-
κρός. Κείτονταν εκεί μπροστά μας.

Δεν θα ήθελα να είμαι εκείνος που θα
έψαχνε για την ταυτότητα του και το
κινητό του, ώστε να αναγγείλει το δυ-
σάρεστο συμβάν στους οικείους του.
Κι έτσι έφυγα» έγραψε ο πολίτης
στην ανάρτηση του στο Facebook,
σοκάροντας.

Ταλαιπωρία για τους
υπέργηρους 
Σε μία άλλη ανάρτηση στο διαδί-

κτυο, ο αντεισαγγελέας Πρωτοδι-
κών Ιωάννης Παναγόπουλος
περιέγραφε πως υπέργηροι ταλαι-
πωρήθηκαν εν μέσω ζέστης στα δι-
δακτήρια της πρώην σχολής Ευελ-
πίδων για να δώσουν το «παρών»
στην εκδίκαση υπόθεση κλοπής
που είχε λάβει χώρα προ εξαετίας.

«Η κατάσταση αφόρητη. Θερμο-
κρασία 43 βαθμοί Κελσίου υπό σκιά.
Ο νόμος της φύσης σε συνεργασία με

ΠΟΛΙΤΙΚΗ & ΑΘΛΗΤΙΚΗ              ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α

ΤΟΥ ΣΑΒΒΑΤΟΚΥΡΙΑΚΟΥ www.iapopsi.gr
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• Ποιοι δικάζονται;    • Ποιοι διώκονται;    • Ποιοι προφυλακίζονται;    • Τα καυτά βουλεύματα 
και ποιους καίνε;    • Ποιοι δικαστές έγραψαν ιστορία;    • Ποιες υποθέσεις συγκλονίζουν το πανελλήνιο;

Αφόρητη είναι η κατάσταση
στα δικαστήρια της χώρας α-
πό τις απαράδεκτες συνθή-
κες που επικρατούν εξαιτίας
των υψηλών καλοκαιρινών
θερμοκρασιών οι οποίες πε-
ραιτέρω αφόρητες λόγω της
έλλειψης επαρκούς κλιματι-
σμού. 

Hτανε στραβό 
το κλίμα, το έφαγε
κι ο… καύσωνας 

την προχειρότητα, αβελτηρία, αδια-
φορία της πολιτείας υπερίσχυσαν…
Μούδιασμα, σκοτοδίνη, εφίδρωση...
Ψέλλισμα προς το δικαστήριο με τρε-
μάμενη από δέος και σεβασμό σε αυ-
τό που εκπροσωπεί, φωνή... “Αξιότι-
μο δικαστήριο χίλια συγνώμη για τη
διακοπή είμαι μάρτυρας στην υπ’αρ.
68 υπόθεση... Κάποιοι μας είχαν κλέ-
ψει το σπίτι πριν 6 χρόνια... Aν γίνε-
ται να την δικάσετε... Δεν αισθάνομαι
καθόλου καλά… Ίσως λόγω και της
ζέστης...”. “Μη διακόπτετε κύριε. Θα
περιμένετε στη σειρά του πινακίου” η
απάντηση... Μετά από λίγο όλα σκο-
τείνιασαν… Τελευταία εικόνα οι αιω-
ρούμενες γραβάτες κάθιδρων σκυμμέ-
νων δικηγόρων που προσπαθούσαν
να βοηθήσουν και το πράο βλέμμα
του Χριστού στο προσκέφαλο του με-
λών του Δικαστηρίου… Τελικά, ίσως
δεν θα μάθει ποτέ το αποτέλεσμα της
δίκης...» περιέγραψε γλαφυρά ο ει-
σαγγελέας.

Άμεσος ο κίνδυνος   
Η κατάσταση χρόνο με το χρόνο
στα δικαστήρια της πρώην σχολής
Ευελπίδων ειδικά στα οποία εκδι-
κάζονται τα πλημμελήματα είναι α-
φόρητη. Δικαστές, δικηγόροι και
πολίτες ταλαιπωρούνται καθημε-
ρινά. Η έλλειψης επαρκούς ψύξης
αλλά και θέρμανσης τον χειμώνα
είναι παραπάνω από εμφανής. Το
αποτέλεσμα είναι πως αρκετές φο-
ρές ακόμα και οι ίδιοι οι δικαστές
δεν αντέχουν και προχωρούν στη
διακοπή των συνεδριάσεων.

Η πολιτεία όπως επισημάνουν
καλά γνωρίζοντες την απαράδεκτη
κατάσταση πρέπει να λάβει τα μέ-
τρα της προκειμένου να βελτιωθεί
η κατάσταση και να λυθεί το πρό-
βλημα της έλλειψης επαρκούς κλι-
ματισμού των δικαστηρίων γιατί
είναι δεδομένο πως γιατί κινδυ-
νεύει άμεσα η ζωή όσων έχουν
την ατυχία να πρέπει να βρίσκο-
νται στα δικαστήρια για να βρουν
το δίκιο τους ή να εργάζονται σε
αυτά!

Ρεπορτάζ: 
Πωλίνα Βασιλοπούλου 

Είναι χαρακτηριστικό ότι
την εβδομάδα του πρώτου
μεγάλου καύσωνα δύο δι-
καστές είχαν προλάβει και

είχαν ζητήσει να μη λειτουργήσουν
τα δικαστήρια της χώρας. Συγκε-
κριμένα η εφέτης Μαργαρίτα Στε-
νιώτη και ο πρόεδρος Πρωτοδι-
κών, Κωνσταντίνος Βουλγαρίδης,
υπέβαλαν αίτημα αναστολής των
εργασιών των δικαστηρίων επικα-
λούμενοι την έλλειψη κλιματιστι-
κών σε πολλά δικαστήρια της χώ-
ρας, αλλά και τις συστάσεις των αρ-
μοδίων κρατικών φορέων για α-
ποφυγή μετακινήσεων. Το αίτημά
τους, μάλιστα, το δημοσίευ-
σαν και στο Facebook.

Ήταν τις ίδιες ημέρες που
σύμφωνα με καταγγελία πο-
λίτη στο Facebook ένας άν-
θρωπος έχασε τη ζωή του
περιμένοντας στην ουρά για
να πάρει μεγαρόσημο.

«Μόλις μπήκαμε στο ισόγειο
του κτιρίου 11 και κατευθύνθη-
κε στην κυρία που προμήθευε
μεγαρόσημα, αντί για ομιλία έ-
βγαλε ένα ρόγχο και σωριά-
στηκε στο δάπεδο. Τρόμαξα κι
έσκυψα από πάνω του να δω τι συνέ-
βη. Το ίδιο έκαναν κι άλλοι παριστά-
μενοι. Αδυνατούσε να αναπνεύσει. Έ-
βγαζε επαναλαμβανόμενα μουγκρητά
σαν ρόγχο ανθρώπου που πνίγεται. 

»Βγήκα για λίγο έξω και τηλεφώ-
νησα στο 166 ζητώντας επειγόντως α-
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Στα άκρα έχει φτάσει η κό-
ντρα μεταξύ εκτελεστικής και
δικαστικής εξουσίας το τελευ-
ταίο διάστημα με τις ανακοι-
νώσεις και τις δηλώσεις να
πέφτουν «βροχή»! 

Ρεπορτάζ: Πωλίνα Βασιλοπούλου

Α
φορμή για να ξεσπάσει η
μεγάλη αυτή αντιπαράθε-
ση ανάμεσα στις δύο ε-
ξουσίες στάθηκαν κυρίως
οι δηλώσεις μελών της

Κυβέρνησης. Αυτός που συνήθως πυ-
ροδοτεί την ένταση είναι ο αναπληρω-
τής υπουργός Υγείας, Παύλος Πολά-
κης, ο οποίος με συνεχείς αναρτήσεις
του στο Facebook βάλλει κατά των δι-
καστών. Μεγάλη δυσαρέσκεια υπήρξε
στους δικαστικούς κύκλους και από τον
χαρακτηρισμό της Δικαιοσύνης ως
«θεσμικού εμποδίου» τον οποίο χρη-
σιμοποίησε ο πρωθυπουργός Αλέξης
Τσίπρας κατά την επίσκεψή του στο υ-
πουργείο Υγείας, ενώ αντιδράσεις προ-
κλήθηκαν εκ νέου και από τις δηλώ-
σεις του αναπληρωτή υπουργού Δικαι-
οσύνης, Δημήτρη Παπαγγελόπου-
λου.

Η πιο έντονη αντίδραση ήρθε από
την Ένωση Δικαστικών Λειτουργών
του Ελεγκτικού Συνεδρίου η οποία κα-
ταδίκασε τις «ανοίκειες και θεσμικά επι-
κίνδυνες για τη Δημοκρατία και το κράτος
δικαίου» όπως τις χαρακτηρίζει δηλώ-
σεις στελεχών της εκτελεστικής εξου-
σίας. «Η Ένωση Δικαστικών Λειτουργών
του Ελεγκτικού Συνεδρίου καταδικάζει τις
ανοίκειες και θεσμικά επικίνδυνες για τη
Δημοκρατία και το κράτος δικαίου δηλώ-
σεις στελεχών της εκτελεστικής εξουσίας
εναντίον των δικαστικών λειτουργών και
της Δικαιοσύνης εν γένει. Εκφράζει, συγ-
χρόνως, τον βαθύτατο προβληματισμό της
για τις συνεχείς και ολοένα κλιμακούμενες
επιθέσεις σε βάρος της Δικαιοσύνης κάθε
φορά που δημοσιεύονται δικαστικές απο-
φάσεις, οι οποίες δεν συνάδουν με συγκε-
κριμένες θέσεις και επιλογές της εκτελεστι-
κής εξουσίας. Δυστυχώς, όπως μαρτυρεί

ο ομηρικός ύμνος στον Απόλλωνα, έχει κα-
ταστεί έξις σε ορισμένους πολιτικούς “κά-
ποιος λόγος θρασύς ή κακή πράξη θα προ-
κύψει, κι αυθάδεια, κατά πως είναι η συ-
νήθεια των θνητών”» επισημαίνουν οι δι-
καστικοί λειτουργοί του Ανωτάτου Δη-
μοσιονομικού Δικαστηρίου της χώρας.

«Νομικά άσχετοι, 
θεσμικά κατάπτυστοι…»
Στο ίδιο μήκος κύματος, η Ένωση Δι-
οικητικών Δικαστών καταδίκασε τις «α-
πρεπείς, συκοφαντικές και αναρμοδίως εκ-
φρασθείσες» όπως τις χαρακτήρισε το-
ποθετήσεις Πολάκη σχετικά με ότι οι
δικαστές δήθεν δεν θέλουν να καταθέ-
τουν δηλώσεις περιουσιακής κατάστα-
σης (πόθεν έσχες). Οι διοικητικοί δι-
καστές επισήμαναν πως «ο υπουργός
γνωρίζει πολύ καλά ότι αμφισβητούν δι-
καστικά όχι καθαυτή την υποχρέωση υπο-
βολής δήλωσης αλλά συγκεκριμένες ειδι-
κότερες ρυθμίσεις της κοινής υπουργικής
απόφασης των υπουργών Δικαιοσύνης και
Οικονομικών». 

Ο πρώην πρόεδρος του ΣτΕ, Γεώρ-
γιος Παναγιωτόπουλος τόνισε μετα-
ξύ άλλων: «Κατά το πρόσφατο χρονικό
διάστημα τα κυβερνητικά στελέχη προ-
σπαθούν να ανακαλύψουν “μονοπάτια”,
προκειμένου να παραβιάσουν απόφασιν
Ανωτάτου Δικαστηρίου. Γράφουν μαντινά-
δες, για να λοιδορήσουν δικαστικούς λει-
τουργούς, τους οποίους, εκτός από τυ-
φλούς, αποκαλούν και κωφούς, απαρνού-

μενοι, με τον τρόπο αυτόν, “την ίδια τους
την μάνα και το πατρικό τους σπίτι” μέσα
στο οποίο ανδρώθηκαν. Έτσι λοιπόν κα-
ταρρακώνονται πλήρως οι θεσμοί και αι-
σθανόμαστε ότι ζούμε σε καθεστώς στυ-
γνής δικτατορίας. Μετά από 40 χρόνια
πραγματικής δικαστικής υπηρεσίας δικαι-
ούμαι νομίζω να απευθύνω προς τους Έλ-
ληνες δικαστικούς λειτουργούς την ευχήν

να ασχοληθούν απερίσπαστοι με τα δικα-
στικά τους καθήκοντα και να γυρίσουν την
πλάτη σε όλους όσοι ασχημονούν και υ-
βρίζουν την Ελληνική Δικαιοσύνη, όλοι
αυτοί δεν είναι μόνον νομικά άσχετοι, είναι
και θεσμικά κατάπτυστοι». 

«Εύκολος στόχος 
η Δικαιοσύνη»
Για ψήφιση νόμων προδήλως αντισυ-
νταγματικών έκανε λόγο ο εκπρόσω-
πος Tύπου της Ένωσης Δικαστών και
Εισαγγελέων, Χαράλαμπος Σεβαστί-
δης. Απαντώντας σε ερώτηση σχετικά
με τις δηλώσεις κυβερνητικών στελε-
χών οι οποίοι αποδίδουν στους δικα-
στές πρόσθεση να ακυρώσουν το έργο
γης Κυβέρνησης φέρνοντας ως παρα-
δείγματα τις τηλεοπτικές άδειες, την
παραγραφή των φορολογικών αδικη-
μάτων μετά την πάροδο της 5ετιας και
τους συμβασιούχους στους ΟΤΑ, ο εκ-
πρόσωπος Τύπου της ΕΔΕ τόνισε πως:
«Το ότι ψηφίζεται ένας νόμος δεν σημαί-
νει αυτόματα ότι πρέπει να εφαρμόζεται α-
κόμα και αν είναι αντίθετος στο Σύνταγμα.
Η ευθύνη για την κακή νομοθέτηση δεν α-
νήκει στη Δικαιοσύνη. Ψηφίζονται νόμοι
οι οποίοι είναι πρόδηλα αντισυνταγματι-
κοί. Υπάρχει ουσιαστική αντίθεση από το
σύνολο της επιστημονικής κοινότητας και
επιμένει να νομοθετεί κατά τον τρόπο αυτό.
Η κριτική πρέπει να γίνεται από ανθρώ-
πους που γνωρίζουν τα νομικά και με ένα
ουσιαστικό τρόπο». Παράλληλα ο κ, Σε-
βαστίδης πρόσθεσε πως «το ότι η ίδια
η κυβέρνηση θέλει να επιδιώξει ένα απο-
τέλεσμα με τον συγκεκριμένο τρόπο δεν
σημαίνει ότι πρέπει να γίνει σεβαστός α-
κόμη κι αν είναι αντίθετος στο Σύνταγμα».

Όσον αφορά τις δηλώσεις του ανα-
πληρωτή υπουργού Δικαιοσύνης, Δη-
μήτρη Παπαγγελόπουλου, ο κ. Σε-
βαστίδης επισήμανε πως «δεν είναι
μία μεμονωμένη δήλωση, γίνεται με
την κάλυψη του ίδιου του πρωθυπουρ-
γού ο οποίος αποκαλεί τη δικαιοσύνη
θεσμικό εμπόδιο», προσθέτοντας πως
όταν μια Κυβέρνηση αποτυγχάνει στη
πάταξη της διαφθοράς «προσπαθεί να
βρει εχθρούς και ο πιο εύκολος στόχος εί-
ναι η Δικαιοσύνη».

• Απαντήσεις με σκληρές εκφράσεις από τις δικαστικές ενώσεις στους χαρακτηρισμούς
κυβερνητικών στελεχών ακόμη και του πρωθυπουργού για τους λειτουργούς της Θέμιδας

Στα άκρα η κόντρα 
δικαστών – Κυβέρνησης

Από αριστερά, ο
πρώην πρόεδρος
του ΣτΕ, Γ. Πανα-
γιωτόπουλος, και
ο εκπρόσωπος
Tύπου της  Ένω-
σης Δικαστών
και Εισαγγελέων,
Χαρ. Σεβαστίδης

Η απάντηση Παπαγγελόπουλου 
στις αντιδράσεις των εισαγγελέων    
Ανταπαντώντας στις αιτιάσεις της Ένωσης Εισαγγελέων Ελλάδος για τις δη-
λώσεις του, ο αναπληρωτής υπουργός Δικαιοσύνης, Δημήτρης Παπαγγελό-
πουλος, επισήμανε δεικτικά πως στις ανακοινώσεις των δικαστικών ενώσεων
κυριαρχεί το τελευταίο διάστημα «μία έντονη αντιπολιτευτική διάθεση και μία ε-
ξίσου έντονη συνδικαλιστική και συντεχνιακή νοοτροπία». 

Ο κ. Παπαγγελόπουλος αναρωτήθηκε εάν οι εισαγγελείς που υπέγραψαν την ανακοίνωση
προβληματίζονται που η εμπιστοσύνη των πολιτών στο θεσμό έχει κατρακυλήσει και πρόσθεσε
πως τα όσα είπε στη Βουλή αποτελούν απλώς μετριοπαθή επανάληψη όσων συζητά δημόσια ο
ελληνικός λαός και κατ’ ιδίαν  οι Έλληνες δικαστές και εισαγγελείς. Παράλληλα, πρόσθεσε
πως πρόβλημα δεν αποτελεί η αποκάλυψη της αλήθειας αλλά η συγκάλυψή της.
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Ρεπορτάζ: Πωλίνα Βασιλοπούλου

Τ
α παραπάνω επισημαίνο-
νται σε απόφαση του Μονο-
μελούς Πρωτοδικείου Θη-
βών που αφορά τις πρόω-
ρη εγκατάλειψη εκμισθωμέ-

νου ακινήτου. 
Στη δικαστική απόφαση τονίζεται

πως σύμφωνα με το άρθρο 574 ΑΚ, με
τη σύμβαση της μίσθωσης πράγματος
ο εκμισθωτής έχει υποχρέωση να πα-
ραχωρήσει στο μισθωτή τη χρήση του
πράγματος για όσο χρόνο διαρκεί η
σύμβαση και ο μισθωτής να καταβάλει
το συμφωνημένο μίσθωμα. 

Κατά δε το άρθρο 596 ΑΚ, ο μισθω-
τής δεν απαλλάσσεται από το μίσθω-
μα, αν εμποδίζεται να χρησιμοποιήσει
το μίσθιο από λόγους που αφορούν
τον ίδιο. Εξάλλου, από τις διατάξεις
των άρθρων 185,189,192, 361, 574,
599, 608 παρ.1 ΑΚ, συνάγεται ότι η
σύμβαση μίσθωσης, η διάρκεια της ο-
ποίας έχει συμφωνηθεί για ορισμένο
χρόνο, μπορεί να λυθεί με νεότερη
συμφωνία η οποία υπάρχει και όταν,
πριν από την παρέλευση του συμβατι-
κού χρόνου, ο μισθωτής αποδίδει το
μίσθιο στον εκμισθωτή και ο τελευταί-
ος το παραλαμβάνει με σκοπό τη λύση
της μίσθωσης, για την απόδειξη δε της
συμφωνίας αυτής δεν απαιτείται έγ-
γραφο.

Υποχρέωση καταβολής 
του μισθώματος 

Το δικαστήριο συνεχίζει στο σκε-
πτικό του πως από τις διατάξεις των
άρθρων 574, 595, 596 ΑΚ, προκύπτει
ότι ο μισθωτής έχει υποχρέωση από
τη σύμβαση μίσθωσης να καταβάλλει
το μίσθωμα που έχει συμφωνηθεί, με
την προϋπόθεση, βέβαια, ότι έχει τη
δυνατότητα να χρησιμοποιεί το μίσθιο
ακίνητο, έστω και αν στην πραγματι-
κότητα δεν το χρησιμοποιεί από λό-
γους που αφορούν τον ίδιο. Δηλαδή,
το μίσθωμα καταβάλλεται όχι για την
πράγματι ασκούμενη χρήση, αλλά για
τη δυνατότητα που έχει ο μισθωτής να
χρησιμοποιεί το μίσθιο. Αν ο μισθω-
τής εγκαταλείψει το μίσθιο ακίνητο
χωρίς νόμιμο ή συμβατικό λόγο, είναι
υποχρεωμένος να καταβάλει το μί-
σθωμα για ολόκληρο το χρονικό διά-
στημα που παρεμβάλλεται μεταξύ του
χρόνου εγκατάλειψης του μισθίου και
του χρόνου λήξης της σύμβασης, εκτός
αν ο εκμισθωτής χρησιμοποιήσει ο ί-
διος το μίσθιο ή το εκμισθώσει σε άλ-
λον και ωφεληθεί εντεύθεν με τον τρό-
πο αυτό ισόποσα.

Δικαίωση ιδιώτη που
νοίκιαζε σε τράπεζα 
Το Μονομελές Πρωτοδικείο Θηβών
τονίζει στην απόφασή του πως η σύμ-
βαση μίσθωσης μπορεί να καταργηθεί

με αντίθετη σύμβαση των συμβαλλο-
μένων και αναφέρει πως «η αντίθετη
αυτή συμφωνία (καταργητική) μπορεί να
είναι ρητή ή σιωπηρή, να συνάγεται, δη-
λαδή, από ορισμένη συμπεριφορά των
συμβαλλομένων. Στην τελευταία αυτή πε-
ρίπτωση, υπάρχει σιωπηρή κατάργηση
της μισθωτικής σύμβασης, αν η συμπερι-
φορά αυτή αποσκοπεί και επιφέρει τη λύ-
ση της σύμβασης. Τέτοια λύση της σύμ-
βασης μίσθωσης επέρχεται και στην πε-
ρίπτωση, κατά την οποία ο μισθωτής α-
ποδώσει τη χρήση του μισθίου στον εκμι-
σθωτή και αυτός παραλάβει τούτο (μί-
σθιο) χωρίς καμία επιφύλαξη (βλ. Εφθεσ
1509/2003, Αρμ 2005. 1589)».

Με αυτό το σκεπτικό το Μονομελές

Πρωτοδικείο Θηβών δικαίωσε κάτοι-
κο της Θήβας η οποία έχει νοικιάσει α-
ποθήκη σε τράπεζα η οποία ωστόσο εί-
χε σταματήσει την καταβολή των μι-
σθωμάτων από το 2015. «Αποδείχθη-
κε ότι η εναγομένη δεν έχει καταβάλει τα
μισθώματα των μηνών του χρονικού δια-
στήματος από Αύγουστο του έτους 2015
μέχρι και τον Ιούνιο του έτους 2016, καί-
τοι ήταν υποχρεωμένη προς τούτο, δοθέ-
ντος ότι η επίδικη σύμβαση μίσθωσης ή-
ταν ενεργή κατά το χρόνο άσκησης της
κρινόμενης αγωγής. Αξίζει να σημειωθεί
ότι για το προαναφερθέν χρονικό διάστη-
μα, το μίσθωμα ανήρχετο στο ποσό των
1.249,61 ευρώ, μηνιαίως, γεγονός το ο-
ποίο η εναγομένη ουδόλως αμφισβητεί. Ε-
ξάλλου, ο ισχυρισμός της εναγομένης πε-
ρί του ότι το μίσθωμα δεν καταβάλλεται
από την ίδια, αλλά από το ελληνικό Δη-
μόσιο, ουδεμία έννομη επιρροή δύναται
να ασκήσει στην ένδικη διαφορά, δοθέ-
ντος ότι αντισυμβαλλομένη στην επίδικη
σύμβαση μίσθωσης και, άρα, κατ’ αρχήν,
υπόχρεη προς καταβολή του μισθώματος,
τυγχάνει η εναγόμενη ανώνυμη τραπεζική
εταιρία (μισθώτρια)» τονίζει το δικαστή-
ριο στην απόφασή του.

• Η αυθαίρετη πρόωρη εγκατάλειψη του μισθίου, όπως και η αυτόβουλη εκκένωση του χω-
ρίς καταγγελία δεν επιφέρει τη λύση της μίσθωσης και ο μισθωτής καθίσταται υπερήμερος
ως προς την καταβολή των μισθωμάτων ακόμη κι αν δεν κάνει χρήση του μισθίου

Η αυθαίρετη πρόωρη εγκατάλειψη του μισθίου, όπως και η αυ-
τόβουλη εκκένωση του χωρίς καταγγελία δεν επιφέρει τη λύση
της μίσθωσης και ο μισθωτής, και αν δεν κάνει χρήση του μι-
σθίου, καθίσταται υπερήμερος ως προς την καταβολή των μι-
σθωμάτων του υπόλοιπου χρόνου και, σε κάθε περίπτωση, μέχρι
του χρόνου που εκμισθώθηκε αυτό εκ νέου από τον ανυπαίτιο
εκμισθωτή. 

Προσοχή, 
τα νοίκια… 
τρέχουν!


SOS: ΤΟ ΜΙΣΘΩΜΑ ΚΑΤΑ-
ΒΑΛΛΕΤΑΙ ΟΧΙ ΓΙΑ ΤΗΝ

ΠΡΑΓΜΑΤΙ ΑΣΚΟΥΜΕΝΗ ΧΡΗΣΗ,
ΑΛΛΑ ΓΙΑ ΤΗ ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΑ ΠΟΥ
ΕΧΕΙ Ο ΜΙΣΘΩΤΗΣ ΝΑ ΧΡΗΣΙΜΟ-
ΠΟΙΕΙ ΤΟ ΜΙΣΘΙΟ
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Ρεπορτάζ: 
Πωλίνα Βασιλοπούλου

Σ
ύμφωνα, ωστόσο, με την
ίδια απόφαση του Ανώ-
τατου Ακυρωτικού Δικα-
στηρίου (υπ΄ αριθμόν
1320/2017) δεν είναι

νόμιμη η για τον λόγο αυτό ανά-
κληση της οικοδομικής αδείας,
πριν από την άρση της ασυμφω-
νίας, με τη διόρθωση ή τροποποίη-
ση του σχεδίου, και μάλιστα στην
περίπτωση που αρμόδια για την ε-
φαρμογή του σχεδίου και την έκδο-
ση (και ανάκληση) οικοδομικών α-
δειών στην περιοχή είναι υπηρεσία
του οικείου δήμου ή κοινότητας.

Το ΣτΕ έκρινε προσφυγή πολίτη
κατά του δήμου Κηφισιάς με την ο-
ποία διεκδικούσε αποζημίωση για
πράξεις και παραλείψεις των οργά-
νων του! Σε αυτές τις περιπτώσεις
όπως τονίζεται στη δικαστική από-
φαση μπορεί ναι μεν η διοίκηση
μπορεί να ανακαλέσει την παράνο-
μη πράξη, εκδίδοντας νέα νόμιμη,
προσδίδοντας μάλιστα σ’ αυτήν α-
ναδρομική ισχύ, είτε να εκδώσει
την νέα αυτή πράξη μετά την ακύ-
ρωση, με απόφαση διοικητικού δι-
καστηρίου της αρχικής παρανόμου

πράξεως με αποτέλεσμα, στις περι-
πτώσεις αυτές, να μην υφίσταται
πλέον παράνομη διοικητική πράξη
και να διασπάται, με αυτόν τον τρό-
πο ο αιτιώδης σύνδεσμος μεταξύ
αυτής και της ζημίας. Σε περίπτω-
ση, όμως, που η αρχικώς εκδοθεί-
σα παράνομη διοικητική πράξη έ-
χει εφαρμοσθεί για ορισμένο χρο-
νικό διάστημα, δηλαδή μέχρι την
έκδοση της νεώτερης νόμιμης πρά-
ξεως, εξακολουθεί να υφίσταται ο
αιτιώδης σύνδεσμος μεταξύ της εν
λόγω παρανομίας και της ζημίας

και, συνεπώς, εξακολουθεί να συ-
ντρέχει η ως άνω, κατά το άρθρο
105 ΕισΝΑΚ, προϋπόθεση. 

Η προϋπόθεση δε αυτή συντρέ-
χει, πολλώ μάλλον, στην περίπτω-
ση που δεν εκδοθεί τελικώς νόμι-
μη διοικητική πράξη. Είναι δε διά-
φορο το ζήτημα ότι η πλημμέλεια
της πράξεως, τόσο η τυπική όσο και
η ουσιαστική, πρέπει να είναι ικανή
να προκαλέσει τη ζημία, της οποίας
ζητείται η αποκατάσταση. 

Στην προκειμένη περίπτωση, η
προσφεύγουσα τη Δικαιοσύνη συμ-
φώνησε με εργολάβους για την α-
νέγερση σε οικόπεδο που είχε ιδιο-
κτησία διώροφου κτιρίου γραφεί-
ων και καταστημάτων. Ωστόσο, με
απόφαση του δημάρχου, η οποία ε-
πικυρώθηκε από το δημοτικό συμ-
βούλιο η έγκριση της οικοδομικής
άδειας από την πολεοδομική υπη-
ρεσία του δήμου, ανακλήθηκε. 

Αγωγή για αποζημίωση 
Η πολίτης ζήτησε εν συνεχεία με α-
γωγή της να αναγνωρισθεί το δικαί-
ωμά της να λάβει από τον δήμο Κη-
φισίας συνολικό ποσό 2.915.246
ευρώ ως αποζημίωση και χρηματι-
κή ικανοποίηση για τις ζημίες και
την ηθική βλάβη που υπέστη από
τις παράνομες, κατά τους ισχυρι-
σμούς της, πράξεις του. 

Με την απόφαση 5060/2005
του Διοικητικού Πρωτοδικείου Α-
θηνών έγινε εν μέρει δεκτή η αγω-
γή της αναιρεσειούσης και ανεγνω-
ρίσθη το δικαίωμά της να λάβει από
τον δήμο Κηφισίας συνολικά ποσό
€352.502. Κατά της αποφάσεως
αυτής ασκήθηκαν αντίθετες εφέσεις
από την αναιρεσείουσα, που ζήτησε
την εξαφάνιση της πρωτοδίκου α-
ποφάσεως κατά το μέρος που δεν
έγινε δεκτή η αγωγή της καθώς και
την αποδοχή αυτής στο σύνολό της,

και από τον αναιρεσίβλητο δήμο, ο
οποίος ζήτησε την εξαφάνιση της
πρωτόδικης αποφάσεως ισχυριζό-
μενος ότι δεν συντρέχει παρανομία
των οργάνων του, αλλά ούτε και αι-
τιώδης σύνδεσμος μεταξύ της προ-
βαλλόμενης από την αναιρεσείου-
σα παρανομίας και του προκληθέ-
ντος κατά τους ισχυρισμούς της ζη-
μιογόνου αποτελέσματος. 

Στο Εφετείο η πολίτης δεν δι-
καιώθηκε ωστόσο τώρα το ΣτΕ με
την απόφαση του στέλνει πίσω την
υπόθεση για νέα κρίση καθώς κα-
τέληξε στο συμπέρασμα «ο δήμος
δεν εχώρησε νομίμως στην ανάκληση
της προαναφερθείσης οικοδομικής α-
δείας. Τούτο, διότι, κατά τα προεκτε-
θέντα, με την απόφαση αυτή εκρίθη
ότι η ανάκληση οικοδομικής αδείας
λόγω ασυμφωνίας μεταξύ του εγκε-
κριμένου ρυμοτομικού σχεδίου και
του εφαρμοσθέντος στο έδαφος δεν
είναι, κατά νόμον, επιτρεπτή προ της
άρσεως της ασυμφωνίας με διόρθω-
ση ή τροποποίηση του σχεδίου (ΣτΕ
3372/2001) και, συνεπώς, έπρεπε να
είχε ολοκληρωθή η σχετική διαδικα-
σία τροποποιήσεως πριν την έκδοση
της πράξεως ανακλήσεως της οικοδο-
μικής αδείας. Για τον λόγο δε αυτό,
βασίμως προβαλλόμενο, πρέπει να γί-
νη δεκτή η κρινομένη αίτηση και να
αναιρεθή η προσβαλλομένη απόφα-
ση, παρελκούσης, ως αλυσιτελούς,
της ερεύνης των λοιπών προβαλλομέ-
νων λόγων αναιρέσεως. Ακολούθως
δε, η υπόθεση, χρήζουσα διευκρινί-
σεως κατά το πραγματικό, πρέπει να
παραπεμφθή στο δικάσαν δικαστήριο
προς νέα κρίση».

• Απόφαση-«φωτιά» του ΣτΕ νομιμοποιεί τη διακοπή οικοδομικών εργασιών σε
περίπτωση που η  εκδοθείσα αδεία δεν συμφωνεί με το εγκεκριμένο ρυμοτομικό σχέδιο 

Με ασυμφωνία 
σχεδίου… 
«σχολάει» 
η οικοδομή 
Απόφαση-«φωτιά» του Συμβουλίου της Επικρατείας κα-
ταλήγει πως εάν μετά την έκδοση οικοδομικής αδείας
διαπιστωθεί, από την αρμόδια πολεοδομική υπηρεσία, α-
συμφωνία μεταξύ του εγκεκριμένου ρυμοτομικού σχεδί-
ου και αυτού που τελικά εφαρμόστηκε, είναι νόμιμη η
διακοπή των εκτελούμενων εργασιών!
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ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ: 
ΝΙΚΟΣ ΤΣΑΓΚΑΤΑΚΗΣ
PHΟTO CREDITS: 
ΑΠΕ – ΜΠΕ

ΤΟ ΠΑΝΟ
ΤΗΣ ΟΡΓΗΣ: 
«Σταματήστε την κα-
ταστροφή των εργα-
σιακών σχέσεων»
γράφει το πανό που
κρατά ένα άνδρας έ-
ξω από το «Παλάτι
της Δημοκρατίας»
στο Παρίσι, διαδη-
λώνοντας κι αυτός
κατά των αλλαγών
της γαλλικής εργατι-
κής νομοθεσίας.
(EPA / ETIENNE
LAURENT)

ΠΡΟΕΤΟΙΜΑΣΙΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΛΕΥΤΑΙΟ ΒΑΣΙΛΙΚΟ «ΑΝΤΙΟ»: 
Μια άποψη του εργοταξίου μπροστά από το Μεγάλο Παλάτι της Μπανγκόκ στο οποίο προετοιμάζεται η πυρά για την τελετή
αποτέφρωσης του θανόντα βασιλιά της Ταϊλάνδης, Μπουμιμπόλ Αντουλαντέι. Ο βασιλιάς Μπουμιμπόλ πέθανε στην ηλικία
των 88 ετών στο νοσοκομείο Siriraj στις 13 Οκτωβρίου 2016 και η αποτέφρωση της βασιλικής σορού έχει προγραμματιστεί
για τις 26 Οκτωβρίου φέτος, ενώ οι εξόδιες εκδηλώσεις θα διαρκέσουν συνολικά πέντε ημέρες (EPA / NARONG SANGNAK)

σε 14 κλικ

7

Ο ΣΩΖΩΝ ΕΑΥΤΟΝ ΣΩΘΗΤΩ!: 
Ένας νεαρός θιασώτης των ταυροδρομιών καταφέρνει να γλιστρήσει κάτω από έναν φράκτη σε μία απότομη στροφή της
διαδρομής και να σωθεί από το χτύπημα του ταύρου. Το περιστατικό –πού αλλού;– στο διαβόητο φεστιβάλ Σαν Φερμίν
στην Παμπλόνα της Ισπανίας (EPA / JIM HOLLANDER)

ΕΧΕΙ Ο ΚΑΙΡΟΣ ΓΥΡΙΣΜΑΤΑ: 
Δύο γυναίκες προσπαθούν να προστατευθούν από την
έντονη βροχόπτωση στη Δρέσδη της Γερμανίας στις 10
Ιουλίου, με τους Γερμανούς μετεωρολόγους να προ-
βλέπουν ότι η Σαξονία θα είχε και τις επόμενες ημέρες
φθινοπωρινό καιρό με θερμοκρασίες που θα κυμαίνο-
νταν γύρω στους 22 βαθμούς Κελσίου (EPA / FILIP
SINGER). Αρκετά νοτιότερα, πάντως, το θερμόμετρο α-
κολουθούσε αντίστροφη πορεία, όπως για παράδειγμα
στο Κάιρο της Αιγύπτου, όπου ένας νεαρός άνδρας πιά-
στηκε από τον φωτογραφικό φακό να τραβά ένα άλογο
σε μια λίμνη για μπάνιο. Στην αιγυπτιακή πρωτεύουσα οι
θερμοκρασίες έφτασαν τους 40 βαθμούς για πρώτη φο-
ρά τη φετινή χρονιά (12 Ιουλίου, EPA / KHALED ELFIQ)
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ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ ΠANTA ΘΑ ΜΠΟΡΟΥΜΕ: 
Ο μεγάλος τραγουδοποιός Διονύσης Σαββόπουλος σε ένα ανοιχτό πλά-
νο με τον Κωστή Μαραβέγια τον Πάνο Μουζουράκη και τον κόσμο τρα-
γούδησαν στο Καλλιμάρμαρο την Τετάρτη 12 Ιουλίου. Ήταν η μεγαλύ-
τερη συναυλία αλληλεγγύης του καλοκαιριού που διοργάνωσε το «Όλοι
Μαζί Μπορούμε» με στόχο την συγκέντρωση τροφίμων για τους αν-
θρώπους που τα έχουν ανάγκη (ΑΠΕ ΜΠΕ / ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΠΕΛΤΕΣ)

FAST, FURIOUS ΚΑΙ ΠΕΝΗΝΤΑΡΗΣ:
Ο πρωταγωνιστής των μπλογκμπάστερ ταινιών «Fast and Furious»,
Βιν Ντίσελ, αφήνει το αποτύπωμα των χεριών του σε ένα τσιμεντένιο
«κάδρο» κατά τη διάρκεια event που διοργανώθηκε για να τιμηθεί ο
Αμερικανός ηθοποιός στο Κινεζικό Θέατρο IMAX στο Χόλιγουντ. Η φω-
τογραφία είναι αρχείου αλλά ξαναβγήκε στη δημοσιότητα πριν από με-
ρικά 24ωρα, με αφορμή τα πεντηκοστά γενέθλια του Ντίζελ τα οποία
θα γιορτάσει στις 18 Ιουλίου                        (EPA / MICHAEL NELSON)

Η (ΩΡΑΙΑ) ΚΥΡΙΑ
ΤΟΥ (ΠΑΙΧΤΑΡΑ) 
ΚΥΡΙΟΥ: 
Η Ισπανίδα μοντέλο, Joana
Sanz, «έκλεψε» και δικαι-
ολογημένα μερικά κλικ
των φωτογράφων που
παραβρέθηκαν στη συνέ-
ντευξη Τύπου που δόθηκε
την Τετάρτη (12/7) στο
στάδιο Παρκ ντε Πρενς
του Παρισιού με αφορμή
τη μεταγραφή του συζύ-
γου της Ντάνι Άλβες από
την Γιουβέντους στην Παρί
Ζεν Ζερμέν
(EPA / IAN LANGSDON)

Η ΑΥΤΟΥ ΜΕΓΑΛΕΙΟΤΗΣ: 
Μέλος της ΠΟΕΔΗΝ διαμαρτύρεται έξω από τα υπουργείο Υγείας, την Τετάρτη 12 Ιουλίου, έχοντας μπροστά
της την Αυτού… Μεγαλειότητα Παύλο Πολάκη              
(ΑΠΕ-ΜΠΕ / ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΒΛΑΧΟΣ)
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Μπορεί ο Ολλανδός ουμανι-
στής Έρασμος να υποστηρίζει
τα διδάγματα του πατέρα της
Ιατρικής, Ιπποκράτη, ότι δηλα-
δή η πρόληψη είναι καλύτερη
από τη θεραπεία, αλλά τόσο η
πρόληψη όσο και η θεραπεία
έχουν καταστεί είδη πολυτε-
λείας για τους πολίτες, που ως
τέτοια είναι τα πρώτα που ψα-
λιδίζoυν σε περιόδους κρίσης
όπως αυτή που διανύουμε.

Επιμέλεια: Νίκος Τσαγκατάκης

Ε
πτά συναπτά χρόνια… φα-
γούρας μετρά ο κλάδος Υ-
γείας καθώς την περίοδο
2009 – 2015 δέχτηκε έντο-
νες πιέσεις, με τη συνολική

πτώση στις δαπάνες υγείας να αγγίζει
το διόλου ευκαταφρόνητο ποσοστό του
40%. Όσο για τους απόλυτους αριθ-
μούς της συνεχούς διολίσθησης των υ-
γειονομικών δαπανών, αυτοί άγγιξαν
το 2014 τα 14,1 δισ. ευρώ. 

Τα παραπάνω στοιχεία ήρθαν στο
φως μετά από σχετική έρευνα που διε-
νήργησε πρόσφατα η Deloitte Ελλάδας
εξετάζοντας την πορεία και τις τάσεις
του κλάδου στα χρόνια της οικονομι-
κής κρίσης. Ως βασικότερος λόγος της
πτώσης από την έρευνα αναδεικνύεται
η σημαντική συρρίκνωση στην ιατρο-
φαρμακευτική κάλυψη από το κράτος
και το σύστημα κοινωνικής ασφάλισης.
Στο σημείο αυτό αξίζει να υπογραμμι-
στεί ότι σύμφωνα με τα στοιχεία που ε-
πεξεργάστηκε η Deloitte, η χρηματο-
δότηση των δαπανών υγείας στην Ελ-
λάδα τα τελευταία χρόνια, προέρχεται

σε ποσοστό 59,1% από το κρατικό σύ-
στημα κοινωνικής ασφάλισης, ενώ το
35,5% αφορά έξοδα που καλύπτει ο α-
σθενής – καταναλωτής βάζοντας το χέρι

στην τσέπη, ποσοστό αρκετά μεγαλύτε-
ρο σε σχέση με άλλες ευρωπαϊκές χώ-
ρες (Ηνωμένο Βασίλειο 9,5%, Γαλλία
6,7%, Ιταλία 21,7%). Τέλος 3,7% της

συνολικής δαπάνης προκύπτει από
συμβόλαια ιδιωτικής ασφάλισης.

Φαρμακεία και
επαγγελματίες οι
περισσότερο «πληγέντες»
Σκιαγραφώντας τους «πληγέντες» τους
κλάδου, η σημαντική πτώση των δαπα-
νών στην υγεία έγινε περισσότερο αι-
σθητή –σύμφωνα πάντα με την
Deloitte– στους λιανοπωλητές του κλά-
δου όπως είναι τα φαρμακεία και οι ε-
ταιρείες πώλησης ιατρικών συσκευών,
καθώς και στους λοιπους επαγγελμα-
τίες που δραστηριοποιούνται στον το-
μέα της υγείας (βλ. ιδιώτες γιατροί, δια-
γνωστικά κέντρα). Σε αυτούς, η διολί-
σθηση των δαπανών άγγιξε το 7% και
9% αντίστοιχα.

Κατά τι λιγότερο, ένιωσαν την κρί-
ση στα… κιτάπια τους τα νοσοκομεία α-
νά την επικράτεια, καθώς η συνολική
δαπάνη που τα αφορά παρουσίασε μια
μέση ετήσια πτώση της τάξης του 6%,
καταλήγοντας στα 6,2 δισ. ευρώ το
2015 από τα αντίστοιχα 9 δισ. ευρώ
του 2009. 

Αναφορικά με την κατάσταση στον
κλάδο των ιδιωτικών νοσοκομείων,
μετά από μια περίοδο συνεχούς ανά-
πτυξης μέχρι το 2009, παρουσιάζει ση-
μαντική κάμψη, κυρίως λόγω της κα-
θιέρωσης του συστήματος εκπτώσεων
και επιστροφής χρημάτων (rebate)
προς το κράτος, τα οποία και συρρί-
κνωσαν τα έσοδά τους.
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υγιαίνετε...

Η κρίση βλάπτει 
σοβαρά την…
υγεία των 
δαπανών υγείας

Γραμμή άμυνας οι συγχωνεύσεις 
Σημαντικό να αναφερθεί είναι το γεγονός ότι λόγω της κρίσης που αντιμετώπισε ο ιδιωτικός
τομέας, την περίοδο 2012 - 2015 εμφανίζεται μια τάση συγχώνευσης, με τον αριθμό των ι-
διωτικών νοσοκομείων να μειώνονται κατά 6% και το μέγεθός τους να αυξάνεται κατά περί-
που 1%. O συνολικός αριθμός των ιδιωτικών και δημόσιων νοσοκομείων στη χώρα φτάνει τα
283, με τη συντριπτική πλειοψηφία των μονάδων να βρίσκεται στην Αττική, ενώ σύμφωνα με
την έρευνα, στα ελληνικά νοσοκομεία λειτουργούν περίπου 45.900 κλίνες. Με βάση, ωστόσο,
τα διεθνή συγκριτικά στοιχεία, η διαθεσιμότητα κλινών υπερβαίνει τη ζήτηση σε ποσοστό
τουλάχιστον 18%. Αν προκύπτει μια αχτίδα αισιοδοξίας για ανάκαμψη, αυτή προκύπτει αφε-
νός από το ελαφρό «γύρισμα» της κάμψης και την άνοδο της δαπάνης στα 14,7 δισ. ευρώ
καθώς επίσης και από ενδιαφέρον που φαίνεται να δείχνουν διεθνείς επενδυτές για επιχει-
ρηματικά deal στον κλάδο Υγείας 

Το 40% 
άγγιξε εν μέσωκρίσης η πτώση τωνδαπανών του κλάδουσύμφωνα με έρευνα
της Deloitte 

Ελλάδας


ΑΠΟ ΤΗΝ «ΤΣΕΠΗ ΤΟΥ ΑΣΘΕΝΟΥΣ
- ΚΑΤΑΝΑΛΩΤΗ ΠΡΟΕΡΧΕΤΑΙ 

ΤΟ 36% ΤΗΣ ΣΥΝΟΛΙΚΗΣ ΕΤΗΣΙΑΣ 
ΔΑΠΑΝΗΣ ΥΓΕΙΑΣ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ
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ςε λίγες ημέρες ξεκινά το
ταξίδι της η «Μήδεια», μία
σύμπραξη τριών ιστορι-
κών πολιτιστικών θεσμών
της χώρας: του Φεστιβάλ
Αθηνών, του Θεάτρου τέ-
χνης «Κάρολος Κουν» και
του ΔΗΠΕΘΕ Ιωαννίνων. 

Της Ευαγγελίας Τζαβάρα

Η
καλλιτεχνική διευθύ-
ντρια του Θεάτρου Τέ-
χνης, Μαριάννα Κάλ-
μπαρη έχοντας επιλέξει

ένα εξαιρετικό καστ παρουσιάζει τη
«Μήδεια» στην αξεπέραστη μετά-
φραση του Γιώργου Χειμωνά, με την
εξαιρετική Μαρία Ναυπλιώτου στον
ομώνυμο ρόλο.

Η πρεμιέρα της «Μήδειας» θα δο-
θεί στη Δωδώνη στις 22 και 23 Ιου-
λίου, συνέχεια στην Καβάλα (25 Ι-
ουλίου, Φεστιβάλ Φιλίππων)) και τη
Θεσσαλονίκη (27 Ιουλίου). Στις 4
και 5 Αυγούστου, η παράσταση πα-
ρουσιάζεται στο Αρχαίο Θέατρο της
Επιδαύρου, σηματοδοτώντας την ε-
πιστροφή του Θεάτρου Τέχνης στο
αργολικό θέατρο ύστερα από επτά
χρόνια.

Μέσα από τον μύθο της Μήδειας,
όπως αυτός παρουσιάζεται στην τρα-
γωδία του Ευριπίδη, αλλά και μέσα
από ένθετα στα στάσιμα του έργου
κείμενα και ποιήματα της αρχαιοελ-
ληνικής γραμματείας (Πλάτωνας,
Σαπφώ, Θεόκριτος, Αρτεμίδωρος
κ.ά.), η παράσταση του Θεάτρου Τέ-
χνης επιθυμεί να μιλήσει για το ανε-
ξήγητο του έρωτα. 

Γι’ αυτό το μέγα κακό που σπα-
ράζει τους ανθρώπους. Για τον πό-
θο που είναι δεμένος με τον πόνο,

για τους όρκους αιώνιας αγάπης
και πίστης που δίνονται για να κα-
ταπατηθούν, για την προδοσία,
την εκδίκηση, την καταστροφή.
Δεκαπέντε ηθοποιοί και τέσσερις
μουσικοί, ζωντανεύουν επί σκηνής
το μεγαλύτερο και αγριότερο παρα-
μύθι που επινοήθηκε ποτέ για τον
έρωτα. Μέσα από τα υλικά του ο-
νείρου μιλούν για τη βαθιά λαχτά-

ρα του ανθρώπου να ενωθεί με το
άλλο του μισό. Για τη βαριά και α-
θεράπευτη οργή που γεννιέται α-
νάμεσα σε εκείνους που είχαν αγα-
πηθεί. Για τον έρωτα που μένει
πληγή ανοιχτή. 

Οι συντελεστές
Η Μαρία Ναυπλιώτου ενσαρκώ-
νει την Μήδεια και ο Χάρης Φρα-

γκού-
λης τον Ιάσονα. 
Μαζί τους οι Γεράσιμος Γεννατάς,
Μαριάννα Κάλμπαρη, Αλεξάνδρα
Καζάζου, Σύρμω Κεκέ, Ιωάννα
Μαυρέα, Αλέξανδρος Μυλωνάς,
Φωτεινή Μπαξεβάνη, Κωνσταντί-

να Τάκαλου, Θεοδώρα Τζήμου.
Συμμετέχουν: Λήδα Κουτσοδα-
σκάλου, Βασιλίνα Κατερίνη, Μά-
ριος Κρητικόπουλος, Ευθύμης
Χαλκίδης, Αλέξανδρος Σκουρλέ-
της.
Μουσικοί επί σκηνής: Παναγιώτης
Καλαντζόπουλος (κιθάρα), Κλέ-
ων Αντωνίου (ηλεκτρική κιθάρα),
Βάϊος Πράπας (μπάσο – κρουστά),
Κωνσταντίνος Ευστρατίου (μεταλ-
λόφωνο).
Μετάφραση: Γιώργος Χειμωνάς
Σκηνοθεσία: Μαρ. Κάλμπαρη
Δραματουργική επεξεργασία: Μα-
ριάννα Κάλμπαρη, Έλενα Τρια-
νταφυλλοπούλου
Σκηνικό –κοστούμια: Κωνσταντί-
νος Ζαμάνης
Μουσική σύνθεση: Παναγιώτης
Καλαντζόπουλος
Κίνηση: Μαρίζα Τσίγκα
Σχεδιασμός φωτισμών: Στέλλα
Κάλτσου
Α’ Βοηθός σκηνοθέτη: Κατερίνα Γε-
ωργουδάκη
Β’ Βοηθός σκηνοθέτη: Μαριλένα
Μόσχου
Βοηθός συνθέτη: Βάϊος Πράπας
Βοηθός σκηνογράφου: Μαρία Πα-

παδοπούλου
Βοηθός σχεδιαστή φωτισμών:
Στέβη Κουτσοθανάση

Στην παράσταση παρουσιάζονται
κείμενα από τους παρακάτω συγ-
γραφείς της αρχαιοελληνικής
γραμματείας: Πλάτωνας (Ο λόγος
του Αριστοφάνη στο Συμπόσιο),
Θεόκριτος (μετάφραση του Ιωάν-
νη Πολέμη), Σαπφώ, Αρτεμίδω-
ρος, Μνησίλοχος, Πλούταρχος,
Μακηδόνιος Ύπατος σε μετάφρα-
ση – απόδοση Μαριάννας Κάλ-
μπαρηκαι Έλενας Τριανταφυλλο-
πούλου.

ΙχνηλΑΤωνΤΑς…

• Μετά από επτά χρόνια το Θέατρο Τέχνης επιστρέφει στην Επίδαυρο 

Το σύμπαν των συναισθημάτων του αρχαίου κόσμου στο Μουσείο της Ακρόπολης

Ηέκθεση του Ωνάσειου Πολιτιστικού
Κέντρου Ν. Υόρκης «εmotions ένας
κόσμος συναισθημάτων» που συγκί-

νησε και γοήτευσε κοινό και κριτικούς, έρ-
χεται στο Μουσείο της Ακρόπολης, από την
Τρίτη 18 Ιουλίου έως 19 Νοεμβρίου.

Μία αφηγηματική έκθεση που διηγεί-
ται και φωτίζει το αθέατο σύμπαν των συ-
ναισθημάτων στην προσωπική, κοινωνική
και πολιτική ζωή του αρχαίου κόσμου, μέσα
από 129 εκθέματα από τα σπουδαιότερα
μουσεία του κόσμου, όπως το Μουσείο Α-
κρόπολης, το Εθνικό Αρχαιολογικό Μου-

σείο, το Λούβρο, το Βρετανικό Μουσείο και
τα Μουσεία του Βατικανού.

«Πρόκειται για μία ασυνήθιστη αρχαιο-
λογική έκθεση, που έχει ως θέμα της την
απεικόνιση του “ήθους της ψυχής” σε 129
έργα της αρχαίας τέχνης. Με αναπάντεχα
λιτά, αλλά δυνατά μέσα, οι αρχαίοι καλλι-
τέχνες απέδωσαν φωτεινά συναισθήματα,
όπως επιθυμία, έρωτα, πόθο και αισχύνη,
αλλά και σκοτεινά πάθη, όπως μανία, μί-
σος, εκδίκηση και συντριβή», εξήγησε σε
σχετική ανακοίνωση, ο πρόεδρος του
Μουσείου Ακρόπολης, καθηγητής Δημή-

τρης Παντερμαλής, ο οποίος έχει αναλά-
βει την εποπτεία του νέου μουσειογραφι-
κού σχεδιασμού της έκθεσης, σε συνερ-
γασία με την αρχιτέκτονα Ελένη Σπάρ-
τση. 

Από την πλευρά του, ο πρόεδρος του Ιδρύ-
ματος Ωνάση, Αντώνης Παπαδημητρίου, εκ-
φράζοντας τη χαρά του για την ευόδωση της
μεταφοράς της σπουδαίας έκθεσης στην Ελ-
λάδα, δήλωσε ότι 129 κειμήλια από μεγάλα
ελληνικά και ξένα μουσεία “ταξιδεύουν” στο
Μουσείο Ακρόπολης με αποστολή να ξυπνή-
σουν την ενσυναίσθησητου κοινού για τον αρ-

χαίο κόσμο και τα συναισθήματα που κάποτε
τον κυρίευσαν.

Επιμελητές της έκθεσης είναι οι Άγγε-
λος Χανιώτης (καθηγητής Αρχαίας Ιστο-
ρίας και Κλασικών Σπουδών του Ινστι-
τούτου Ανώτατων Σπουδών Πρίνστον και
μέλος του Δ.Σ. του Θυγατρικού Ιδρύμα-
τος Ωνάση στις ΗΠΑ), Νικόλαος Καλτσάς
(επίτιμος διευθυντής στο Εθνικό Αρχαιο-
λογικό Μουσείο) και Ιωάννης Μυλωνό-
πουλος (αναπληρωτής καθηγητής Αρχαί-
ας Ελληνικής Τέχνης και Αρχαιολογίας
στο Πανεπιστήμιο Κολούμπια).

Η σύμπραξη
που… ανέστησε
τη «Μήδεια» 
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Συνεργασία-
«φωτιά» ανάμεσα
σε Λιάγκα 
και Μπογδάνο

Μία ανατρεπτική
συνεργασία με ιδι-
αίτερο ενδιαφέρον
ετοιμάζει ο ΑΝΤ1,
καθώς είναι απο-
φασισμένος να
διορθώσει τα κα-
κώς κείμενα και να
επιστρέψει δυναμι-
κά στην πρωτιά της
τηλεθέασης. Οι
πληροφορίες ανα-

φέρουν ότι ο Κωνσταντίνος Μπο-
γδάνος θα αποτελέσει τη νέα μεταγρα-
φή του καναλιού του Αμαρουσίου και
μάλιστα θα κάνει τηλεοπτικό «δίδυμο»
με τον Γιώργο Λιάγκα. Οι δυο τους θα
παρουσιάζουν ένα βραδινό talk show
με καλεσμένους κορυφαία ονόματα της
εγχώριας showbiz τους οποίους θα υ-
ποβάλουν σε διάφορα «μαρτύρια». Τα
καυστικά σχόλια θα είναι το κύριο χα-
ρακτηριστικό τους, καθώς οι δύο τους
θα έχουν το... ελεύθερο να λένε όσα
σκέφτονται. Το μόνο που προβληματί-
ζει τους ανθρώπους του ΑΝΤ1 είναι ο
τρόπος που έφυγε ο κ. Μπογδάνος α-
πό τον ΣΚΑΪ και το μέτωπο που άνοιξε
με την κυβέρνηση. 

«Ψήνεται» του
Παπαδόπουλου 
στον ΣΚΑΪ

«Στην υγειά μας»,
μέσα από τη συχνό-
τητα του ΣΚΑΪ θα
λέει από τη νέα σε-
ζόν ο Σπύρος Πα-
παδόπουλος, ο ο-
ποίος αναζητούσε
τη νέα του τηλεο-
πτική στέγη. Μετά
το τέλος της συνερ-
γασίας του με τον
Alpha και τις ανυ-
πόστατες φήμες

πως θα επέστρεφε στην ΕΡΤ, είναι πα-
νέτοιμος να κάνει δυναμικό comeback. 
Σύμφωνα με τις τελευταίες πληροφο-
ρίες, ο ηθοποιός-παρουσιαστής έριξε
αρκετά τις οικονομικές του απαιτήσεις
και το μπάτζετ, ενώ είναι ανοικτός στην
επιθυμία των ανθρώπων του καναλι-
ού, να αλλάξουν τον τίτλο της εκπο-
μπής στο γενικότερο πλαίσιο της ανα-
νέωσης που θα επιχειρηθεί. Ωστόσο,
το κόνσεπτ θα παραμείνει το ίδιο, δια-
τηρώντας τον ψυχαγωγικό του χαρα-
κτήρα αυτούσιο, διευρύνοντας ωστόσο
την γκάμα των αφιερωμάτων σε ακό-
μα περισσότερους καλλιτέχνες και με
διαφορετικούς καλεσμένους. 

• ΚΩΣΤΟΠΟΥΛΟΣ ΚΑΙ ΘΑΛΑΣΣΙΝΟΣ ΕΤΟΙΜΑΖΟΝΤΑΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΡΤ Δύο νέα πρόσωπα ανα-
μένεται να βρεθούν στην ΕΡΤ το αμέσως επόμενο διάστημα. Τη θέση του Λάμπη Ταγματάρχη θα πάρει ο πρώην ε-
πικεφαλής της Νομικής Υπηρεσίας της ΕΡΤ, Βασίλης Κωστόπουλος, ο οποίος θα αναλάβει χρέη διευθύνοντα
συμβούλου. Αυτή τη φορά, υπάρχει προγραμματισμός και για τη θέση του αναπληρωτή διευθύνοντος συμβούλου,
για την οποία επικρατέστερος φέρεται να είναι ο Γιώργος Θαλασσινός. Οι αιτήσεις που έφτασαν στα χέρια του υ-
πουργού Ψηφιακής Πολιτικής, Νίκου Παππά, ξεπέρασαν τις 20. Στο μεταξύ, η DIGEA ξεκαθάρισε ότι είναι τε-
χνολογικά έτοιμη να υποστηρίξει την αποκλειστική εκπομπή καναλιών σε υψηλή ευκρίνεια, σε ολόκληρη τη χώρα
και δεν πρόκειται να ανανεώσει τη σύμβαση με την ΕΡΤ η οποία λήγει τον επόμενο Οκτώβριο. 

ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ: 
Αντωνία 

Μαραγούσια

Ο ΑΝΤ1 διατηρεί στο έμψυχο δυναμικό του, δύο παρουσιάστριες ιδιαίτερα αγαπητές στον κόσμο που α-
πογειώνουν τα πρότζεκτ που παρουσιάζουν. Τόσο η Μαρία Μπεκατώρου, όσο και η Δούκισσα Νομικού
θα συνεχίσουν και τη νέα τηλεοπτική χρονιά τη συνεργασία τους με το κανάλι, χωρίς ωστόσο να γνωρίζουν
τι θα παρουσιάζουν. 
Με δεδομένο ότι ο κύκλος των «Your face Sounds Familiar» και «So you think you can dance» ολοκλη-
ρώθηκε πριν από λίγες ώρες, τα δύο αυτά σόου δεν θα επιστρέψουν σύντομα στις οθόνες μας. Προς το πα-
ρόν, το μόνο σίγουρο είναι ότι η Μ. Μπεκατώρου θα επιστρέψει στην πρωινή ζώνη του Σαββατοκύριακου,
καθώς έχει κερδίσει την εμπιστοσύνη του κοινού, ενώ άγνωστο παραμένει το πρότζεκτ που θα παρουσιά-
ζει η Δ. Νομικού.

media
Β

όμβα μεγατόνων απο-
τελεί η αποχώρηση
του Γρηγόρη Γκουντά-

ρα, από την εκπομπή της Ε-
λένης Μενεγάκη. Μετά από
16 χρόνια, η συνεργασία
τους έληξε άδοξα, καθώς η
«ωραία Ελένη» πρότεινε
στον άμεσο συνεργάτη της
στο γενικότερο πλαίσιο ανα-
νέωσης που επιχειρεί να ε-
πιστρέψει πίσω από τις κά-
μερες. Κάτι που άλλωστε θα
συνεπαγόταν και μείωση μι-
σθού. Ωστόσο, ο Γρηγόρης
Γκουντάρας δεν δέχτηκε αυ-
τό το... πισωγύρισμα κι έτσι
οι δύο άλλοτε «κολλητοί» θα
ακολουθήσουν διαφορετι-
κούς δρόμους από τη νέα
σεζόν. Εκείνος έσπευσε να
την ευχαριστήσει για όλα ό-
σα του πρόσφερε, ωστόσο η
πικρία του ήταν φανερή στο
μήνυμα που μοιράστηκε με

τους διαδικτυακούς φίλους
του. 
Πάντως, οι εκπλήξεις δεν
σταματούν εδώ, καθώς για
τη μεγάλη έξοδο ετοιμάζεται
και η Κατερίνα Ζαρίφη, η
οποία όπως όλα δείχνουν
είναι εκτός πλάνων για τη
νέα σεζόν. Αντίθετα, Φω-
τεινή Πετρόγιαννη, Ελιά-
να Χρυσικοπούλου και
Γιώργος Λιανός υπολογί-
ζονται κανονικά και αναμέ-
νεται να σηκώσουν το βά-
ρος του πάνελ. 
Στο μεταξύ, εδώ και πολ-
λούς μήνες, η Ελένη Μενε-
γάκη, πολιορκεί την Άση
Μπήλιου, προκειμένου να
επιστρέψει στο πόστο της,
καθώς η απουσία της μείω-
σε κατά πολύ τα νούμερα τη-
λεθέασης. Επίσης, διακαής
πόθος της είναι η ανάληψη
της μαγειρικής στήλης από

τον Άκη Πετρετζίκη. Ωστό-
σο, εκείνος μετά το αποτυ-
χημένο «Ready, Steady,
Cook», αναμένεται να το
σκεφτεί δύο φορές, πριν
δώσει τα χέρια για το επό-
μενο πρότζεκτ που θα του
προταθεί. 
Σε κάθε περίπτωση, το φε-
τινό καλοκαίρι της έμπειρης
παρουσιάστριας είναι τελεί-
ως διαφορετικό από όλα τα
προηγούμενα.
Σήκωσε τα μανί-
κια κι άρχισε τις
συσκέψεις εν ό-
ψει της νέας τη-
λεοπτικής σεζόν,
αφήνοντας για
μερικές μόνο η-
μέρες της εβδο-
μάδας τα σέξι
μπικίνι και τις ε-
ξορμήσεις στην
Άνδρο.

Αποχώρησε ο Γκουντάρας, 
ακολουθεί η Ζαρίφη 

ΑΝΤ1: Ανανέωσε με Μπεκατώρου - Νομικού

ΟΛΟ ΤΟ ΠΑΡΑΣΚΗΝΙΟ ΤΩΝ ΑΛΛΑΓΩΝ ΤΗΣ ΕΛΕΝΗΣ
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Με νέα και ιδιαίτερα ενδιαφέροντα
επεισόδια θα συνεχίσουν για όλο

το καλοκαίρι να προβάλλονται οι «Συμ-
μαθητές», όπως προαναγγέλλει ο ΑΝΤ1.
Αρχής γενομένης από την περασμένη
Τρίτη, πήραν τη θέση του «Μπρούσκο»
κι έρχονται μία ώρα νωρίτερα στις οθό-
νες μας (20:00).


Τίτλοι τέλους για το μαγειρικό κα-
θημερινό παιχνίδι του Star που πα-

ρουσιάζει ο Σάββας Πούμπουρας, κα-
θώς το «Blind taste» δεν κατάφερε να ξε-
κολλήσει από τα μονοψήφια νούμερα τη-
λεθέασης. Είναι πολύ πιθανό ο παρου-
σιαστής να αναλάβει κάποιο άλλο πρό-
τζεκτ, παραμένοντας στην ομάδα του
StAr.   


Το Survivor μπορεί
να τελείωσε, ωστό-

σο η Ελεονώρα Μελέτη
συνεχίζει να παρουσιάζει
την καθημερινή μεσημε-
ριανή εκπομπή που α-
σχολείται με θέματα
lifestyle στον ΣΚΑΪ. Μοναδική αλλαγή ο
τίτλος που μετατράπηκε σε «Πανόραμα»,
από «Survivor Πανόραμα».  


Τηλεπαιχνίδι και μάλιστα στην α-
πογευματινή ζώνη του Σαββατοκύ-

ριακου θα παρουσιάζει από τη νέα σεζόν
η Ελένη Τσολάκη, η οποία αποχώρησε
από την ομάδα του «Happy Day», μετά α-
πό 3,5 χρόνια στο πλευρό της Σταματί-
νας Τσιμτσιλή. 


Μετά την «Ar3na» ο Δημήτρης Αρ-
βανίτης προετοιμάζει τη νέα σειρά

του, που αυτή τη φορά όμως θα προβάλ-
λεται μέσα από τη συχνότητα του ANt1
με τίτλο «4Χ4». Πρόκειται για μία νέα ε-
ρωτική κομεντί η οποία αναμένεται να
βγει στον αέρα, λίγο μετά τα Χριστούγεννα. 


Ένα κωμικό σίριαλ προετοιμάζει το
StAr εν όψει της νέας σεζόν, βασι-

σμένο σε κορεάτικο φορμάτ. Το πρότζεκτ
θα ελληνοποιήσουν οι  Αποστόλης Τσα-
ούσογλουκαι Εμμανουέλα Αλεξίουοι
οποίοι θα προσαρμόσουν το σενάριο στα
ελληνικά δεδομένα. Επίσης, ως γνωστόν,
το κανάλι θα φιλοξενήσει και τη σειρά της
Άννας Χατζησοφιά, «Η μαμά λείπει ταξίδι
για δουλειές». 

ΣΚΑΪ: ΣΕ ΑΝΑΖΗΤΗΣΗ ΤΟΥ ΝΕΟΥ ΠΡΩΙΝΟΥ ΔΙΔΥΜΟΥ Μετά την αποχώρηση του Βασίλη Λυ-
ριτζήαπό τον ΣΚΑΪ, πολλά αλλάζουν στην πρωινή εκπομπή του καναλιού. Ο Δημήτρης Οικονόμου, ο οποίος βρίσκεται
πλέον μόνος του στην παρουσίαση της «Πρώτης Γραμμής» έχει κι ο ίδιος λόγο στο πρόσωπο που θα καθίσει δίπλα του για
να τον πλαισιώνει. Οι άνθρωποι του ΣΚΑΪ, σκέφτονται έναν τηλεοπτικό «γάμο» με την Άννα Μπουσδούκου, της οποίας
η εκπομπή «Τώρα» (10-12) πιθανολογείται ότι θα καταργηθεί. Συγκεχυμένες είναι οι πληροφορίες άλλωστε σχετικά με
τις προθέσεις των ιθυνόντων για το ψυχαγωγικό πρωινό μαγκαζίνο που θέλουν να εντάξουν στο πρόγραμμά τους (10-1).
Παράλληλα, πολύ πιθανό είναι και το σενάριο να μετακομίσουν οι «Αταίριαστοι» Χρήστος Κούτρας και Γιάννης
Ντσούνος, να μετακομίσουν στην πρωινή ζώνη, αφήνοντας το δίωρο 12-2 που βγαίνουν στον αέρα.

Βραδινό σόου ετοιμάζει ο ΑΝΤ1

Μ
ετά από πολλά χρόνια, ο ΑΝΤ1 θα ενι-
σχύσει την prime time με ένα live σόου
το οποίο αναμένεται να έρθει στις οθό-

νες μας τον ερχόμενο Οκτώβριο. 
Ξεφεύγοντας έστω και για λίγο από τη λογική
των talent show (βλ. «rising Star» η «So you
think you can dance») το κανάλι του Αμαρουσί-
ου επιστρέφει σε μία δοκιμασμένη συνταγή με έ-
να ζωντανό σόου κάθε βράδυ Κυριακής. Στόχος
του είναι να ανανεώσει το πρόγραμμά του και να
παρέχει στο κοινό μία νέα πρόταση ψυχαγωγίας. 
Στις τάξεις του σταθμού επικρατεί συγκρατημένη
αισιοδοξία, καθώς ήρθε σε συμφωνία με το βρε-
τανικό τηλεοπτικό δίκτυο ItV για ορισμένα πο-
λύ σημαντικά προγράμματα. Ένα από αυτά και

το «Saturday Night takeaway», το οποίο κάνει
θραύση στην Αγγλία, έχοντας κερδίσει πολλές
χιλιάδες τηλεθεατών. Προφανώς, για τις ανά-
γκες της ελληνικής εκδοχής του σόου θα αλλάξει
όνομα, καθώς θα προβάλλεται το βράδυ της Κυ-
ριακής και αναμένεται να έχει πολλές ενότητες
και γρήγορη ροή. Κωμικά σκετς, φάρσες, απρό-
βλεπτα, στοιχεία από τηλεπαιχνίδια και πολλά
άλλα εμπεριέχονται και αναμένεται να κερδί-
σουν το τηλεοπτικό κοινό. 
Ο Γιάννης Λάτσιος αναζητά τον άνθρωπο που
θα παρουσιάζει το ελπιδοφόρο πρότζεκτ, με τις
πληροφορίες να αναφέρουν πάντως, πως δεν
θα είναι ούτε ο Γρηγόρης Αρναούτογλου, ούτε
ο Γιώργος Λιάγκας. 

•

«Ομάδα που κερδίζει δεν
αλλάζει» και γι’ αυτό το
λόγο, ο Χρήστος Φερε-
ντίνος και οι συνεργά-
τες του θα βρίσκονται
στον ΑLPHA και τη νέα
σεζόν. Το άκρως πετυ-
χημένο «Deal» θα συνε-
χίσει να προβάλλεται
και ο ίδιος ο παρουσια-
στής ανανέωσε το ρα-
ντεβού του με το κοινό
για τις αρχές Οκτωβρί-
ου, μέσα από τα social
media.
Να σημειωθεί ότι το α-
γαπημένο τηλεπαιχνίδι
που επέστρεψε στις ο-
θόνες μας, μετά από
χρόνια, ήταν πρώτο
στην απογευματινή ζώ-
νη, με πολύ υψηλά πο-
σοστά τηλεθέασης, κα-
θώς είχε κατά μέσο όρο
τηλεθέασης 24,6% στο
γενικό σύνολο. Επίσης,
μοίρασε αρκετές χιλιά-
δες ευρώ στους νικητές
και είχε την ίδια απήχη-
ση με το «Άκου τι εί-
παν...» που παρέμεινε
στο πρόγραμμα του κα-
ναλιού της Κάντζας επί
σειρά ετών. 

Τη μεγάλη τηλεοπτική επιστροφή τους δια-
πραγματεύονται η Κατερίνα Καραβάτου και ο
σύζυγός της, Κρατερός Κατσούλης. Το ζευγάρι
είναι έτοιμο να αναλάβει το πρωινό του STAR
με το οποίο βρίσκεται σε προχωρημένες συζη-
τήσεις. Στόχος είναι να καλύψουν το κενό που
αφήνει η Πόπη Τσαπανίδου στις 10 το πρωί,
καθώς όλα συνηγορούν στην οριστική φυγή
της από το κανάλι της Κάτω Κηφισιάς. 
Μέλημα του σταθμού είναι να επιστρέψει μετά
από πολλά χρόνια με μία ψυχαγωγική πρωινή
εκπομπή, με στόχο να χτυπήσει τον ΑΝΤ1 που
φέτος έπαιζε μόνος του στη συγκεκριμένη ζώ-
νη. Οι Καραβάτου και Κατσούλης που βρίσκο-
νται σε δικαστικές διαμάχες με το Epsilon επι-
θυμούν να επιστρέψουν στην τηλεόραση, ευ-
ελπιστώντας πως θα έχουν την στήριξη του τη-
λεοπτικού κοινού, που τους δείχνει την αγάπη
του μέσα από τα social media.

«Πράσινο
φως» για
Φερεντίνο

Inside
StorIeS

Με το STAR 
συζητούν 
Καραβάτου
& Κατσούλης

34-35_media_791_APOPSI  7/14/17  3:04 PM  Page 35



ΜΟΝΟ ΣΤΗΝ
«Α»

Επιμέλεια: 
Σπυριδούλα Κάμπου

ΣΑΒΒΑΤΟ-ΚΥΡΙΑΚΗ 
15/16 ΙΟΥΛΙΟΥ 2017

Μ
ία νέα αρχή στη σχέση τους
φέρεται πώς κάνουν τον τε-
λευταίο καιρό ο Χρήστος
Φερεντίνος και η Σοφία

Παυλίδου. Η ανακοίνωση του χωρι-
σμού τους πριν από μερικούς μήνες, εί-
χε σκάσει σαν «βόμβα» σε γνωστούς και
φίλους, αφού γνώριζαν ότι υπήρξαν έ-
να καθ’ όλα ερωτευμένο παντρεμένο ζευ-
γάρι. Μην αποκλείοντας όμως τότε μέσα
από τις συνεντεύξεις τους, το ενδεχόμε-
νο της επανασύνδεσης, για αυτό και άλ-
λωστε ήθελαν να περιμένουν ένα διά-
στημα μέχρι να προβούν στις απαραίτη-
τες διαδικασίες διαζυγίου, όπως αναφέ-
ρουν στην «Α» άνθρωποι του περιβάλ-
λοντός τους, η σχέση τους πάει από το
καλό στο καλύτερο. Συνδετικός κρίκος
αγάπης τα δύο τους παιδιά αλλά και τα
όσα πραγματικά αισθάνονται ο ένας για
τον άλλον μετά από τόσα χρόνια σχέσης
και γάμου. 
Όσοι τους είδαν μαζί το βράδυ της Τετάρ-
της στη μεγάλη συναυλία αγάπης «Όλοι μα-
ζί μπορούμε» που έγινε στο Καλλιμάρμα-
ρο, χάρηκαν πάρα πολύ. Αν και μπήκαν
ξεχωριστά στο στάδιο μη θέλοντας να δώ-
σουν τροφή για σχόλια στους δημοσιο-
γράφους αλλά και στους φωτογράφους
που υπήρχαν στην είσοδο, όση ώρα από-
λαυσαν τη συναυλία δεν ξεκόλλησαν ο έ-
νας από τον άλλον. Έχοντας μαζί τους τον
ένα γιο τους, όπως περιγράφει στην «Α»
άνθρωπος που καθόταν στην ίδια κερκίδα
με το πρώην ζευγάρι, απόλαυσαν όλη τη
συναυλία, ο ένας στην αγκαλιά του άλλου.
Οι εκφράσεις των προσώπων τους και οι
ματιές που αντάλλασσαν μαρτυρούσαν
πώς κάτι ερωτικό υπήρχε εκ νέου στην α-
τμόσφαιρα. 

Πού «τσακώσαμε» τον Χρήστο Φερεντίνο 
και τη Σοφία Παυλίδου

Χ
αμό στα ΜΜΕ και στο διαδίκτυο προκάλε-
σαν οι φωτογραφίες με μπικίνι της Έλλης
Στάη. Η άλλοτε «σιδηρά κυρία» των ει-

δήσεων βρέθηκε μαζί με φίλες της στον «Αστέ-
ρα», τραβώντας πάνω της όλα τα βλέμματα αλλά
και τα φλας του φωτογράφου του περιοδικού
«You». Λατρεύοντας το σώμα της και φροντί-
ζοντας δεκαετίες για αυτό, ακολουθώντας υγι-
εινή διατροφή και εντατική γυμναστική, η δη-
μοσιογράφος κατάφερε να εντυπωσιάσει με
τις εκρηκτικές της αναλογίες, τους καλογυ-
μνασμένους μύες της αλλά και τους κοιλια-
κούς-«φέτες». Ένα σώμα που σίγουρα δεν θα
μπορούσε να έχει καμία άλλη γυναίκα στην
ηλικία της, και αντί για 63χρονης να μοιάζει
με αυτό 20χρονης. 

ΕΛΛΗ ΣΤΑΗ: 
Στα 63 της με κορμί 20αρας

«Παρέλαση» επώνυμων αθλητών,
ποδοσφαιριστών, και διασήμων
ηθοποιών παρατηρείται και φέτος
το καλοκαίρι στο «νησί των Ανέ-
μων», τη Μύκονο. Κορμιά «θανα-
τηφόρα» που καταφέρνουν να
τραβούν πάνω τους όλα τα βλέμ-
ματα στο πέρασμά τους. Επιλέγο-
ντας καυτά μπραζίλιαν μαγιό και
σέξι outfit για την παραλία, τα κο-
ρίτσια των ποδοσφαιριστών, γί-
νονται το talk of the town στις
παραλίες του Μυκόνου.
Αυτές που κατάφεραν να μας ε-
ντυπωσιάσουν αυτή την εβδομά-
δα, ήταν η Φιλίππα Μπραντάο,
σύντροφος του Σέντρικ Σοάρες,
που δεν τρέλανε μόνο τον ίδιο με
το λευκό μικροσκοπικό της μπικίνι
αλλά και τους λουόμενους της
Ψαρού. Κάτι που προκάλεσε και η
κυρία Ντέλε Άλι, Ρούμπι Μέι, που
με το μεσογειακό και χυμώδες
κορμί της, αναστάτωσε άπαντες.

Οι τρυφερές στιγμές 
δύο χωρισμένων (;) «Κoλάζουν» 

τη Μύκονο 
οι κυρίες των 
ποδοσφαιριστών
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H πλήρης αλήθεια 
για την υγεία 
του Φ. Σοφιανού
Μεγάλη ανησυχία προκάλεσε το δημοσίευμα που
παρουσίαζε τον Φίλιππο Σοφιανό να νοσηλεύεται
μετά από έμφραγμα στην εντατική μονάδα εμφραγ-
μάτων του νοσοκομείου Καλαμάτας. Με τη στενά-
χωρη είδηση να κάνει ταχύτατα τον γύρο του διαδι-
κτύου, ο ηθοποιός που ενημερώθηκε από δικούς
του ανθρώπους που ανησύχησαν για το αν είναι κα-
λά, ξέσπασε μέσω του eleutheriaonline.gr. 
«Η πλήρης αλήθεια είναι ότι υποβλήθηκα σε στεφα-
νιογραφία, για καθαρά προληπτικούς λόγους, τα α-
ποτελέσματα της οποίας μάλιστα, ήταν άριστα. Νο-
σηλεύτηκα σε απλό δωμάτιο του νοσοκομείου όπως
προβλέπεται από την διαδικασία πριν και μετά από
κάθε τέτοια εξέταση. Είναι λυπηρό να αναδημοσιεύο-
νται με τέτοια ένταση και τέτοια ταχύτητα, χωρίς κα-
μία διασταύρωση, τέτοιου είδους πληροφορίες που
έγιναν αιτία να ανησυχήσουν πολλοί άνθρωποι του
φιλικού και κοινωνικού μου περιβάλλοντος», εξομο-
λογήθηκε έξαλλος ο Φ. Σοφιανός που χαίρει άκρας
υγείας και συνεχίζει να απολαμβάνει τις διακοπές
του στη ιδιαίτερη πατρίδα του την Καλαμάτα, αλλά
και τη θεατρική του περιοδεία ανά την Ελλάδα. 

Ο «Γολγοθάς» της 
Έβελυν Καζαντζόγλου

Η σοκαριστική εξομολόγηση της όμορφης
εστεμμένης για τον όγκο που διεγνώσθη

H
αν μία από τις πιο δύ-
σκολες περιόδους της
ζωής της. «Ήταν ένα
δυνατό χαστούκι η α-
νακάλυψη όγκου» εξο-

μολογείται η Έβελυν Καζαντζόγλου.
Για την όμορφη εστεμμένη μετά την
αρχική άσχημη διάγνωση στη βου-
βωνική χώρα, θα ξεκινούσε το ανέ-
βασμα ενός «Γολγοθά» που δεν πρό-
κειται ποτέ να ξεχάσει. 
Μέχρι να καταλάβει τι έχει, να γίνουν
οι εξετάσεις, η εγχείρηση και η βιο-
ψία, νόμιζε ότι έχει έρθει το τέλος. Ευ-
τυχώς έπεσε θύμα κακής διάγνωσης,
που αν και ταλαιπωρήθηκε επί μήνες
με λάθος θεραπείες, η βιοψία έδειξε
ότι ήταν ένας καλοήθης όγκος. Σε συ-
νέντευξή της στο περιοδικό «People»,
εξομολογήθηκε χαρακτηριστικά: 
«Σαν να έπεσε ένα βουνό πάνω μου. Μέ-
χρι τότε πίστευα ότι έχω χρόνο να κάνω
τα πάντα και ότι δεν πρόκειται να πάθω
τίποτα. Η φράση “πάνω από όλα υγεία”
έγινε από τότε η προτεραιότητά μου. Είχα
πολύ άγχος. Το χειρότερο ήταν πως έβλε-
πα τους λίγους φίλους μου που ήταν κο-
ντά μου να ζορίζονται πολύ. Αυτή ήταν η
μεγαλύτερή μου στενoχώρια. Μετά από
αυτό θέλω να ασχολούμαι περισσότερο
με τους δικούς μου, να μην τους έχω δε-
δομένους. Να κάνω περισσότερα πράγ-
ματα για τον εαυτό μου και να χαίρομαι
πιο πολύ τη ζωή μου».

Φουλ… μελέτη 
στον έρωτα 

Την καλύτερη φάση στη συναισθηματική ζωή της
βιώνει η Ελεονώρα Μελέτη, που για πρώτη φο-
ρά παίρνει την απόφαση να δημοσιοποιήσει τον
έρωτά της. Η παρουσιάστρια νιώθοντας φουλ ε-
ρωτευμένη με τον θεατρικό επιχειρηματία Θο-
δωρή Μαροσούλη ξεκίνησε τις πρώτες δημό-
σιες εμφανίσεις μαζί του. Κάνοντας τα αποκαλυ-
πτήρια του έρωτά τους στον γάμο του Σάκη Ρου-
βά, πριν από λίγες μέρες έκαναν και δεύτερη δη-
μόσια εμφάνιση, σε θεατρική πρεμιέρα της επι-
χείρησης του συντρόφου της. 

«Καύσωνας» Αμπρόσιο
Το δικό της «χεράκι» στο να ανέβει και άλλο υδράργυρος
και να σημάνει «καύσωνας» έβαλε η Αλεσάντρα Αμπρό-
σιο. Το διάσημο μοντέλο, που πριν από λίγες μέρες έκανε
και το πέρασμά της από τη Μύκονο, προκαλώντας… ηλία-
ση σε όσους τη συνάντησαν στην παραλία, «ξαναχτύπη-

σε» από τη γειτονική Ιταλία όπου βρέ-
θηκε με τον άντρα της και τα δύο παι-
διά τους. Η 36χρονη καλλονή επιλέ-
γοντας ένα ολόσωμο μπρονζέ μπρα-
ζίλιαν μαγιό που αναδείκνυε τους κα-
λοσχηματισμένους γλουτούς της αλ-
λά και τις τέλειες αναλογίες της, ανέ-
βασε και άλλο τις θερμοκρασίες. 
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Με μάνατζερ και σωματοφύλακες
κυκλοφορεί ο Γ. Αγγελόπουλος

Την τεράστια αλλαγή στην καθημερινότητά του καλείται
πλέον αντιμετωπίσει ο Γιώργος Αγγελόπουλος, αφού η
συμμετοχή του στο Survivor προκάλεσε φρενίτιδα του κό-
σμου στο πρόσωπό του. Από την πρώτη κιόλας νύχτα μετά
τη νίκη του, ο «Ντάνος» φυγαδεύτηκε σε ξενοδοχείο όπου
πέρασε τις υπόλοιπες μέρες του, θέλοντας με αυτόν τον
τρόπο, οι ιθύνοντες της τουρκικής παραγωγής του ριάλιτι
επιβίωσης να τον προφυλάξουν από το «κύμα» αγάπης που
έγινε ανεξέλεγκτο. Μη μπορώντας ο ίδιος να διαχειριστεί
τα όσα του συμβαίνουν, αφέθηκε στα χέρια των ειδικών. 
Σύμφωνα με τους επαΐοντες, τόσο κατά την παραμονή του
στο ξενοδοχείο αλλά και μετά, δεν έβγαινε έξω από αυτό,
δεν το κουνούσε βήμα, αν δεν ήταν περιτριγυρισμένος από
μια ομάδα αντρών ασφαλείας. Με το κινητό του να χτυπά-
ει ασταμάτητα, με δημοσιογράφους να τον παρακαλάνε για
μία συνέντευξη, και πολλούς επιχειρηματίες να του κάνουν
«χρυσές» προτάσεις συνεργασίας, είτε να διαφημίσει τα
προϊόντα τους είτε να εμφανιστεί στα μαγαζιά τους, χρειά-
στηκε να προσλάβει άμεσα και μάνατζερ. Έτσι το κινητό
του δεν το σηκώνει πια ο ίδιος, ενώ για όλες τις δουλειές
του, μιλάει αντί αυτού ο άντρας που προσέλαβε και τον
πληρώνει αδρά. 

Καθ’ όλη τη διάρκεια της πα-
ραμονής του Μάριου Πρία-
μου Ιωαννίδη στο Survivor
η Κατερίνα Καινούργιου
στήριζε δημόσια τον Κύπριο
«μαχητή» , μη διστάζοντας να
εξομολογηθεί πως είναι ένας
άντρας που θα μπορούσε να ε-
ρωτευτεί. Ο Μάριος Πρίαμος
με τη σειρά του ενημερώθηκε
για το ενδιαφέρον της παρου-
σιάστριας για εκείνον και θέ-
λησε μέσω της κάμερας της εκ-
πομπής της να της στείλει ένα

μεγάλο φιλί και να της πει πό-
σο πολύ τη θαυμάζει. Κάπως
έτσι ξεκίνησε η γνωριμία των
δυο τους, που σύμφωνα με ό-
σα ακούγονται από το περι-
βάλλον τους, εδώ και μία ε-
βδομάδα έχουν καθημερινή
τηλεφωνική επικοινωνία. 

Τα μηνύματα φέρεται να δί-
νουν και να παίρνουν, με τον
παίκτη του Survivor να «βομ-
βαρδίζει» την παρουσιάστρια
με κολακευτικά σχόλια, αλλά
και ζητώντας της να τα πουν α-
πό κοντά όσο το δυνατόν γρη-
γορότερα. 

Α
ντιμέτωπος με το ενδεχόμενο να οδηγηθεί στη φυλακή είναι ο Γιώργος
Κιμούλης. Ο δημοφιλής ηθοποιός, σύμφωνα με τα δημοσιεύματα, έχο-
ντας χρέη ύψους 250.000 ευρώ, έχασε τη ρύθμιση στην οποία είχε ε-

νταχθεί για την αποπληρωμή του χρέους του, με αποτέλεσμα να καταδικαστεί
σε 15 μήνες φυλακή χωρίς αναστολή.
Εξαιτίας προηγούμενης καταδικαστικής απόφασης, η ποινή που του επιβλή-
θηκε είναι σε δεύτερο βαθμό, ωστόσο η μετατροπή της προς 25 ευρώ την ημέ-
ρα, δίνει στον ηθοποιό τη δυνατότητα να πληρώσει το ποσό των 25.000 ευρώ
(με τις προσαυξήσεις) και να αποφύγει τη φυλάκιση.
Στο δικαστήριο ο Γιώργος Κιμούλης εκπροσωπήθηκε από τον δικηγόρο του ενώ
μάρτυρας υπεράσπισης ήταν ο λογιστής του. Η υπόθεση αφορά σε εταιρεία
που δημιουργήθηκε το 2001 για το θέατρό του, που υπήρχε σε μισθωμένο ακί-
νητο και λειτουργούσε σαν σχολή, με τη μητέρα του να είναι μέτοχος και δια-
χειρίστρια.
«Δεν έχει χρόνο να ελέγξει το επιχειρηματικό σκέλος, λόγω της αφοσίωσής του
στη δουλειά του. Το σκέλος αυτό το είχε η μητέρα του και δεν είναι τυχαίο ότι τα
προβλήματα άρχισαν μετά το θάνατό της το 2009. Έχουν δοθεί 107.000 ευρώ
για το χρέος. Αν έμπαινε τώρα σε ρύθμιση, θα έπρεπε να δίνει 16.000€ δόση και
δεν υπάρχει τέτοια δυνατότητα», ανέφερε ο συνήγορος του ενώ ο λογιστής του
τόνισε: «Είμαι λογιστής του κ. Κιμούλη από τον Απρίλιο του 2015 ως σήμερα. Το
χρέος είναι από την περίοδο 2008-2010 και βεβαιώθηκε το 2011. Η οφειλή είναι
κυρίως από δήμους, από περιοδείες που έκανε. Είναι ένα επάγγελμα με φοβερά έ-
ξοδα, που όμως δεν μπορούν να εμφανιστούν λογιστικά. Για παράδειγμα οι τε-
χνικοί… Λίγοι έχουν κάνει έναρξη επαγγέλματος».

Ενδεχόμενο…
φρέσκου

για τον Κιμούλη

• Τα χρέη προς το Δημόσιο και 
η ρύθμιση που έχασε, οδήγησε

το δικαστήριο σε απόφαση-καταπέλτη
κατά του ηθοποιού 

SMS-«φωτιά» μεταξύ
Ιωαννίδη-Καινούργιου
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ΝΤΟΡΕΤΤΑ ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ
Η στενή φιλία της με τον δήμαρχο Μυκόνου
Στη Μύκονο βρίσκεται όλο και πιο συχνά τον τελευταίο καιρό η Ντορέττα Παπαδημητρίου. Άλλοτε μαζί με
τους δύο γιους της και άλλοτε παρέα με φίλες της, η ηθοποιός-παρουσιάστρια δεν αλλάζει το αγαπημένο
της νησί για καλοκαιρινές αποδράσεις. 
Η στενή φιλία της, όμως, που έχει γεννηθεί εδώ
και λίγους μήνες με τον δήμαρχο του νησιού,
Κωνσταντίνο Κουκά, είναι σύμφωνα με τα όσα α-
κούγονται στα καλλιτεχνικά πηγαδάκια ακόμη έ-
νας λόγος που θέλει να επισκέπτεται πιο τακτικά
τη Μύκονο. Στο πρόσφατο ταξίδι της στο νησί
των Ανέμων, που κατάφερε για μία ακόμη φορά
να τραβήξει πάνω της όλα τα βλέμματα και τα
φλας των φωτογράφων, απαθανατίστηκε στις
ξαπλώστρες να συζητάει με τον γοητευτικό δή-
μαρχο του νησιού. Όπως τονίζουν άνθρωποι του
στενού τους περιβάλλοντος, μεταξύ τους υπάρ-
χουν αμοιβαία συναισθήματα σεβασμού. 

«Π
όλεμο» σήμανε η φετινή
συμμετοχή της Πάολα στα
Mad Music Awards! Αν
και όλα ξεκίνησαν με τους
καλύτερους οιωνούς, με

την τραγουδίστρια να αποδέχεται την πρό-
σκληση του μουσικού καναλιού για να κάνει
τρεις εντυπωσιακές εμφανίσεις επί σκηνής,
και να παραλάβει τα δύο βραβεία της, ουδέ-
ποτε τα είδαμε όλα αυτά κατά την τελική προ-
βολή τους. Και ενώ στο τρέιλερ του Alpha η
δημοφιλής τραγουδίστρια εμφανιζόταν σε
πολλά πλάνα, στο μοντάζ κάποιοι την «εξα-
φάνισαν». Κατά τα λεγόμενα αυτών που γνω-
ρίζουν, το παρασκήνιο του συμβάντος είναι
πρωτόγνωρο, αποκαλύπτοντας ότι η κατά-
σταση μεταξύ της λαϊκής τραγουδίστριας και
των διοργανωτών «μύριζε» μπαρούτι από τα
backstages της μαγνητοσκόπησης της τηλεο-
πτικής μουσικής βραδιάς. 

Σύμφωνα με όσα διαδίδονται η Πάολα
και οι συνεργάτες της έγιναν έξαλλοι όταν έ-
μαθαν ότι το κανάλι δεν τήρησε τη συμφω-
νία, αποφασίζοντας να της δώσουν δύο βρα-
βεία και όχι ένα. Η διαφωνία φέρεται να ή-
ταν πολύ έντονη, με τους συνεργάτες της να
απειλούν ότι θα πάρουν την καλλιτέχνιδά
τους και θα φύγουν. Κάτι όμως που δεν συ-
νέβη με την τραγουδίστρια ως άψογη επαγ-
γελματίας που είναι να παραμένει. Τα όσα
συνέβησαν όμως, όταν έφτασαν στα αυτιά
των ιθυνόντων του καναλιού, τους θύμωσαν
τόσο, ώστε να την «κόψουν» παντελώς στο
μοντάζ. Η άσχημη εξέλιξη προκάλεσε έντο-
νες αντιδράσεις, με τη δισκογραφική εται-
ρεία της Πάολα, την Panic Record, να βάλλει
με επιστολή-καταπέλτη (σ.σ. την υπογράφει
ο Γιώργος Αρσενάκος) κατά του MAD, ανα-
φέροντας χαρακτηριστικά τα εξής: 

«Η πλήρης “εξαφάνιση” και ο αποκλεισμός
της από το μονταρισμένο υλικό της βραδιάς
το οποίο επεξεργάστηκε ο τηλεοπτικός σταθ-
μός σας, συνιστά πράξη απαράδεκτη, αναίτια
και καταχρηστική, και έχει ως αποτέλεσμα τη
σπίλωση του ονόματος, της φήμης και της εν

γένει προσωπικότητας της καλλιτέχνιδας, των
υπολοίπων συντελεστών των εμφανίσεων, αλ-
λά και του κύρους της εταιρείας μας.

Κατόπιν των ανωτέρω, και επιφυλασσόμενοι
παντός νομίμου δικαιώματός μας, δηλώνουμε ρη-
τά και απερίφραστα την δυσαρέσκειά μας, δια-
μαρτυρόμαστε έντονα για την ως άνω αναλυτι-
κώς περιγραφείσα ενέργεια της εταιρείας σας,
αναμένουμε μια επίσημη και σαφή απάντηση α-
πό πλευράς σας για τη στάση σας προς την καλ-
λιτέχνιδα της εταιρείας μας, Πάολα, και σας κα-
λούμε όπως μας ενημερώσετε άμεσα με ποιους
τρόπους θα άρετε την άδικη μεταχείριση της
καλλιτέχνιδάς μας». 

• «Πόλεμο» σήμανε η φετινή συμμετοχή
της Πάολα στα Mad Music Awards

Mad Music… war!


TΟ «ΚΟΨΙΜO» ΤΗΣ
ΤΡΑΓΟΥΔΙΣΤΡΙΑΣ

ΣΤΟ ΜΟΝΤΑΖ ΤΟΥ AL-
PHA ΚΑΙ Η ΑΠΕΙΛΗ ΜΗ-
ΝΥΣΕΩΝ!

38_39_life_rouvas_791_APOPSI  7/14/17  3:04 PM  Page 39



40_R_actionb_791_APOPSI  7/14/17  3:01 PM  Page 40


	APO_01
	APO_02
	APO_03
	APO_04
	APO_05
	APO_06
	APO_07
	APO_08new
	APO_09
	APO_10new
	APO_11
	APO_12
	APO_13
	APO_14
	APO_15
	APO_16
	APO_17
	APO_18
	APO_19
	APO_20
	APO_21
	APO_22
	APO_23
	APO_24
	APO_25
	APO_26
	APO_27
	APO_28
	APO_29
	APO_30
	APO_31
	APO_32
	APO_33
	APO_34
	APO_35
	APO_36
	APO_37
	APO_38
	APO_39
	APO_40

